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ΧΟΝΓΚ ΚΟΝΓΚ
εκατοντάδες χιλιάδες πολίτες στο Χονγκ Κονγκ βγήκαν στους δρόμους για να απαιτήσουν από το πεκίνο να επιτρέψει ελεύθερες 
υποψηφιότητες στις τοπικές εκλογές. μετά από ολόκληρες εβδομάδες, οι διαδηλωτές άρχισαν να επιστρέφουν στη δουλειά τους, 
πιστεύοντας ότι θα υπάρξει συνεννόηση μέσω διαλόγου. 

SMS
Συναδέλφισσα
Συνάδελφε
Κάποιοι θέλουν να ξεχά-
σεις την ιστορία σου. Να 
ξεχάσεις ότι στις 9 Οκτω-
βρίου 2003, το κράτος 
που υπηρετείς, στράφηκε 
εναντίον σου για να κάμ-
ψει το αγωνιστικό σου 
φρόνημα. Η ΠΟΑΣΥ, επει-
δή ποτέ δεν είδε εκείνα τα 
γεγονότα ως «εμφύλια 
σύρραξη», αλλά ως επί-
θεση της κυβέρνησης στα 
δίκαια αιτήματά μας, κα-
θιέρωσε την μέρα εκείνη, 
ως Ημέρα Αγώνα κατά της 
Κρατικής Αυθαιρεσίας. Τα 
χημικά που ρίχτηκαν αδια-
κρίτως σε αστυνομικούς, 
λιμενικούς και πυροσβέ-
στες, δεν ρίχτηκαν αψυ-
χολόγητα. Ήταν μια ανα-
μέτρηση ανάμεσα στην 
κυβερνητική εξουσία και 
στο ένστολο συνδικαλι-
σμένο δυναμικό της κοι-
νωνίας μας.
(Περισσότερα στο βιβλίο της 
ΠΟΑΣΥ, Η δικαίωση, σελ. 319)

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
neaastynomia@poasy.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
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Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Ητρίτη κατά σειράν κοινή συ-
νάντηση των εκπροσώπων 
των Ομοσπονδιών, Ενώσε-

ων και Οργανώσεων των υπηρετού-
ντων και των αφυπηρετησάντων 
στις Ένοπλες Δυνάμεις και στα Σώ-
ματα Ασφαλείας πραγματοποιήθη-
κε στις 30/9/14, στην Αθήνα, για να 
συντονιστεί ακόμα περισσότερο ο 
κοινός μας αγώνας.

Αφού διαπιστώθηκε από όλους η 
αναγκαιότητα της κλιμάκωσης του 
κοινού αγωνιστικού μας μετώπου, 
τονίστηκε ότι η κυβέρνηση πρέπει 
άμεσα να προβεί σε νομοθετική 
ρύθμιση για την επαναφορά των 
μισθών τουλάχιστον στα επίπεδα 
του 2012 και την καταβολή των ανα-
δρομικών, όπως ακριβώς έπραξε η 
κυβέρνηση για τους δικαστές και τα 
μέλη του ΝΣΚ με τον Ν. 4270/2014, 
άρθρο 181.Προς τούτο, απαιτούμε 
άμεση συνάντηση με τον υπουργό 
Οικονομικών.

Σε ό,τι αφορά τα ασφαλιστικά μας 
ταμεία, μας τρομάζει το γεγονός 
ότι στις κυβερνητικές αποφάσεις 
δεν επικρατεί η λογική ούτε η 
ηθική, διότι προωθείται ο «ξαφνι-
κός θάνατός» τους και η απεμπό-
ληση του δημόσιου χαρακτήρα 
της κοινωνικής ασφάλισης. Επει-
δή μια τέτοια μεταχείριση δεν πε-

ριποιεί τιμή στους άνδρες και τις 
γυναίκες των Ενόπλων Δυνάμε-
ων και των Σωμάτων Ασφαλείας, 
εν ενεργεία και εν αποστρατεία, 
εκφράστηκε η βούληση για δημι-
ουργία Ασφαλιστικού Πυλώνα 
Ενόπλων Δυνάμεων και Σωμά-
των Ασφαλείας. Προς τούτο απο-
φασίστηκε να συζητηθεί το σοβαρό-
τατο αυτό θέμα στα Διοικητικά Συμ-
βούλια μετά από την εκπόνηση με-
λετών και τη στάθμιση όλων των 
δεδομένων. Στην παρούσα φάση 
προκρίνεται σκόπιμο να απαιτηθεί 
από την κυβέρνηση η απόσυρση 
όλων των αντιασφαλιστικών άρ-
θρων των νόμων που «βάζουν το μα-
χαίρι στο λαιμό» των ασφαλισμένων 
και να δοθεί τουλάχιστον παράταση, 

ως τις 30/6/2015, ώστε να υπάρξει 
ικανός χρόνος για τη λήψη αποφά-
σεων ζωτικών για το παρόν και το 
μέλλον τους.

Στις συναντήσεις (2/9/, 11/9 και 
30/9) πήραν συνολικά μέρος οι εκ-
πρόσωποι των Ομοσπονδιών των 
εν ενεργεία στελεχών των Σωμάτων 
Ασφαλείας, ο αντιπρόεδρος και ο 
ειδικός γραμματέας της Πανελλή-
νιας Ομοσπονδίας Αποστράτων 
Αστυνομίας Γρηγόριος Αναγνώστου 
Αντιστράτηγος ε.α. επίτιμος Υπαρ-
χηγός Ελληνικής Αστυνομίας και 
Νικήτας Καλογιαννάκης Αστυνομι-
κός Διευθυντής ε.α., ο Αντιναύαρ-
χος Π.Ν. ε.α. Σ. Περβαινάς, πρόε-
δρος της Ένωσης Αποστράτων Αξι-
ωματικών Ναυτικού (ΕΑΑΝ), ο Υπο-

πτέραρχος ε.α. Κων. Δελλής, 
Αντιπρόεδρος της Ένωσης Από-
στρατων Αξιωματικών Αεροπορίας 
(ΕΑΑΑ), ο Ταξίαρχος ε.α. Δημήτριος 
Χατσίκας της Ένωσης Αποστράτων 
Αξιωματικών Στρατού (ΕΑΑΣ), ο Τα-
ξίαρχος ε.α. Βασίλειος Νικολόπου-
λος πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Στρατιωτικών (ΠΟΣ), 
ο Αρχος (Ο) ε.α. Γ. Αντωνιάδης, πρό-
εδρος του Συνδέσμου Αποφοίτων 
ΣΣΑΣ, ο πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Ενώσεων Στρατιωτι-
κών (ΠΟΕΣ), Αντισυνταγματάρχης 
(ΣΔΓ) κ. Ανέστης Τσουκαράκης και 
ο πρόεδρος της Ανεξάρτητης Ένω-
σης Αποστράτων Ενόπλων Δυνάμε-
ων (ΑΝ.Ε.Α.Ε.Δ), Αντιναύαρχος ΠΝ 
ε.α. κ. Γιώργος Ροϊδης.

Ενισχύεται το μέτωπο Ε.Δ. και Σ.Α.
Διαδοχικές συναντήσεις για την από κοινού αντιμετώπιση των επιπτώσεων των Μνημονίων  
στο αξιόμαχο και στη διαβίωση των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας
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Μετά από μια και πλέον τε-
τραετία μνημονιακών πο-
λιτικών, το συνδικαλιστικό 

μας κίνημα θα κληθεί το επόμενο 
διάστημα στο τακτικό πανελλαδικό 
του συνέδριο να κάνει τον απολογι-
σμό έργων και λόγων, έτσι όπως 
αρμόζει σε μια δευτεροβάθμια συν-
δικαλιστική οργάνωση που έχει 
στους κόλπους της 58 πρωτοβάθμι-
ες ενώσεις.

Η συνεπής και αταλάντευτη αγω-
νιστική μας πορεία, ευθύς εξ αρχής 
όσον αφορά τις καταστροφικές επι-
πτώσεις των Μνημονίων στον το-
μέα της δημόσιας ασφάλειας, αλλά 
και γενικότερα στην κοινωνία και 
στη χώρα, δεν επιδέχεται καμία αμ-
φισβήτηση. Είμαστε ένας από τους 
λίγους κλάδους εργαζομένων, αν 
όχι ο μοναδικός, που με τη βούλα 
και των ανωτάτων δικαστηρίων, 

ανέτρεψε τα Μνημόνια και κατέδει-
ξε πόσο δίκιο είχαμε όταν φωνάζα-
με «στο αγαθό της ασφάλειας του 
πολίτη, δεν χωρούν εκπτώσεις και 
περικοπές». Καταφέραμε με τους 

αγώνες μας να διεκδικήσουμε τα 
κλεμμένα μας όνειρα ώστε να επι-
στρέψει το χαμόγελο στα πρόσωπα 
των συναδέλφων μας. Αυτό δεν εί-
ναι εύκολη υπόθεση. Ο αγώνας συ-
νεχίζεται.

Έχοντας απέναντί μας ένα συ-
νασπισμό ανομολόγητων 
συμφερόντων, νικήσαμε την 

βαρβαρότητα, την ηττοπάθεια, τη 
μιζέρια και την αδιαφορία και όλα 
αυτά πασχίζοντας για το συμφέρον 
των συναδέλφων και για το καλό 
των συμπολιτών μας. Όχι μόνο βά-
λαμε φρένο στην εφαρμογή των 
ψηφισμένων νέων περικοπών για 
το 2014, αλλά διεκδικήσαμε και πε-
τύχαμε με την απόφαση του ΣτΕ, 
την επιστροφή των δικαιούμενων 
αναδρομικών, καθώς και την απο-
κατάσταση των μισθολογίων τουλά-

χιστον στα επίπεδα του 2012. Η κυ-
βέρνηση δεν μπορεί να κάνει ότι 
δεν καταλαβαίνει... Επίσης, μπλο-
κάραμε τα σχέδια Δένδια για την 
«αναδιοργάνωση» και αποτρέψαμε 
νέες περιπέτειες, πιθανές να δυνα-
μίτιζαν και τις πλέον εύθραυστες 
σχέσεις αστυνομίας και κοινωνίας. 
Υπερασπιστήκαμε την τιμή και την 
αξιοπρέπειά μας σε πείσμα όσων 
αμφισβητούσαν το συνδικαλιστικό 
μας ρόλο και την προσφορά μας στο 
κοινωνικό καλό. 

Και φυσικά, ο αγώνας δεν τελειώ-
νει εδώ. Ό,τι πετύχαμε, μένει να 
υλοποιηθεί στην πράξη, να λάβει 
σάρκα και οστά  για να έχει πρακτι-
κό αντίκρισμα. Είναι στην αποκλει-
στική ευθύνη των κυβερνώντων 
τώρα να αποδείξουν ότι επιτέλους 
σέβονται τον ένστολο και το λει-
τούργημά του.

Να επιστρέψουν τα χαμόγελα
02•09•14
Κοινή συνάντηση των 
ομοσπονδιών των σ.Α. και ε.Δ. 
για το συντονισμό κοινών 
δράσεων με στόχο τη 
συμμόρφωση της κυβέρνησης 
στις αποφάσεις του στε.

05•09•14
μεγαλειώδης διαδήλωση 
διαμαρτυρίας στη 
Θεσσαλονίκη. μηνύματα από 
κάθε γωνιά της ελλάδας προς 
τους κυβερνώντες και τα 
πολιτικά κόμματα. Δεν 
είμαστε δεδομένοι κανενός!

11•09•14
Νέα συνάντηση των 
ομοσπονδιών των σ.Α. και ε.Δ. 
για αποτίμηση της 
κατάστασης και λήψη 
αποφάσεων.

11•09•14
επιστολή στον υπουργό 
οικονομικών με αίτημα 
συνάντηση για την 
αποσαφήνιση των προθέσεων 
της κυβέρνησης.

12•09•14
Δημοσιοποιείται το πρακτικό 
της επιτροπής συμμόρφωσης 
στην οποία είχαμε προσφύγει, 
ζητώντας καταδίκη του 
υπουργείου οικονομικών.

15•09•14
οι ομοσπονδίες 
καυτηριάζουν το γεγονός της 
μη αναφοράς στον αγώνα και 
στα δίκαια αιτήματά μας εκ 
μέρους του αρχηγού της 
Αξιωματικής Αντιπολίτευσης.

22•09•14
ενημερωτικές συναντήσεις με 
αντικείμενο το μέλλον του 
τεΑπΑσΑ

25•09•14
συνεδρίαση του Δ.σ. της 
ποΑσΥ για τα τρέχοντα 
θέματα (αποφάσεις στε, 
τεΑπΑσΑ κλπ).

30•09•14 
Η τρίτη κατά σειράν κοινή 
συνάντηση των εκπροσώπων 
των ομοσπονδιών - ενώσεων- 
οργανώσεων των 
υπηρετούντων και των 
αφυπηρετησάντων στις 
Ένοπλες Δυνάμεις και στα 
σώματα Ασφαλείας.

01•10•14
συνεδρίαση του Γενικού 
συμβουλίου παρουσία της 
ηγεσίας και απαντήσεις στα 
ερωτήματα που απασχολούν 
το συνδικαλιστικό μας κίνημα.

  Η ΑτζΕΝτΑ  
τΟυ μΗΝΑ 

                Yπάρχει στον κόσμο τούτον ένας μυστικός νόμος  
- αν δεν υπήρχε, ο κόσμος θα ‘ταν από χιλιάδες χρόνια 
χαμένος - σκληρός κι απαραβίαστος: το κακό πάντα  
στην αρχή θριαμβεύει και πάντα στο τέλος νικάται.

ΝίκοΣ κΑζΑΝτζΑκηΣ 

Έχασε τη μάχη για τη 
ζωή ο Κώστας Κα-
τσούλης, ο 47χρονος 
φίλαθλος, που τραυ-
ματίστηκε σοαβρά 
κατά τη διάρκεια 
επεισοδίων στις κερ-
κίδες του γηπέδου 
της Αλικαρνασσού 
στη διάρκεια του 
αγώνα Ηρόδοτου - 
εθνικού, στην πρε-
μιέρα του πρωταθλή-
ματος της Γ’ εθνικής 
κατηγορίας. οι αρ-
μόδιοι παράγοντες, 
κυβερνητικοί και μη, 
αναλώθηκαν στις συ-
νήθεις δηλώσεις, 
ώσπου να συμβεί η 
επόμενη τραγωδία. 
τα δραστικά μέτρα 
που έχουν εξαγγεί-
λει κατά καιρούς οι 
κυβερνήσεις, αλλά 
και οι δικές μας ριζο-
σπαστικές προτά-
σεις, πότε θα εφαρ-
μοστούν;

χίουμορ 
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ΕΡ: Ποιες δυνατότητες/υπηρεσίες 
προσφέρονται στους αστυνομι-
κούς για να τους κρατούν υγιείς 
και ασφαλείς;

Εκπαίδευση-Συμβουλευτική-
Tailor/made εξοπλισμός:

ΑΠ: Οι δυνατότητες και οι υπηρε-
σίες που προσφέρονται είναι υποτυ-
πώδεις και πολλές φορές ανύπαρ-
κτες για την υγεία και την ασφάλεια 
των αστυνομικών. Η τήρηση του 
Ν.3850 και η οδηγία 89/391 που έχει 
ενταχθεί στο Εθνικό μας Δίκαιο, κα-
θώς και το σχετικό Π.Δ. 45/2008 δεν  
τυγχάνουν πλήρους εφαρμογής. Με 
μεγάλη προσπάθεια του Οργανισμού 
μας επιβάλλεται η εκπαίδευση, η 
συμβουλευτική παρέμβαση με την 
παρουσία των ψυχολόγων  της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, ενώ καταβάλλεται 
καθημερινή προσπάθεια για την πα-
ροχή εξοπλισμού ιδίως για τις μάχι-
μες υπηρεσίες και κυρίως σε αυτές 
που υπόκεινται σε αυξημένο υπηρε-
σιακό κίνδυνο. Σε όλα τα στάδια που 
αναφέρονται, παρουσιάζονται έντο-
να προβλήματα και μία πεισματική 
άρνηση τόσο της φυσικής όσο και της 
πολιτικής ηγεσίας να εφαρμόσουν 
την υφιστάμενη νομοθεσία για το 
Αστυνομικό προσωπικό. Παρατηρεί-
ται δηλαδή το οξύμωρο, η ίδια η Αστυ-
νομία που είναι επιφορτισμένη με 
την τήρηση των νόμων και των διατά-
ξεων γενικότερα, να παρατυπεί  στην  
εσωτερική της λειτουργία και στο 
εσωτερικό της δίκαιο. Η Ομοσπονδία 
μας διατηρεί συνεργασία με το Ελλη-
νικό Ινστιτούτο Υγιεινής και Ασφά-
λειας της Εργασίας  και καταβάλλει 
σημαντική προσπάθεια για την εξά-
λειψη των επαγγελματικών κινδύ-
νων, ενώ ενδεικτικά αναφέρουμε την 
τελευταία επισήμανση του 23ου Πα-
νελλαδικού Συνεδρίου πως υπάρχει 
ένας και  μόνο ιατρός εργασίας για 
55.000 αστυνομικούς.                  

ΕΡ: Πώς θα αξιολογούσατε την 
προσφορά εγκατάστασης /υπηρε-
σίας που βασίζεται σε μια κλίμακα 
από 1έως 5;

(1)κακή,(2)δίκαιη,(3)καλή,(4)πολύ 
καλή και (5)άριστη.

ΑΠ: 1 Κακή.

ΕΡ: Στις Ηνωμένες Πολιτείες, ειδι-
κά προγράμματα δημιουργούνται 
με σκοπό τη μείωση και την πρό-
ληψη του αριθμού των αυτοκτονι-
ών στους αστυνομικούς που βρί-

σκονται σε αυξημένο κίνδυνο αυ-
τοκτονίας. Υπάρχουν παρόμοια 
προγράμματα στη χώρα σας;

ΑΠ:  ΟΧΙ.

ΕΡ: Θα μπορούσε να σας δώσει μια 
ένδειξη του ποσοστού των αυτο-
κτονιών μεταξύ των αστυνομι-
κών στη χώρα σας;

Το προσωπικό των Σωμάτων 
Ασφαλείας χαρακτηρίζεται ως ομάδα 
υψηλού κινδύνου γενικά και ειδικό-
τερα στον τομέα των εργασιακών 
ατυχημάτων και της αυτοχειρίας. 
Στην χώρα μας οι αυτοκτονίες αστυ-
νομικών υποκαταγράφονται, όπως 
ισχύει και για τις υπόλοιπες επαγγελ-
ματικές ομάδες. Η υποκαταγραφή 
οφείλεται αφενός στο στίγμα που 
φέρει η αυτοκτονία για τον θανόντα 
και την οικογένειά του και αφετέρου 
στο γεγονός ότι στα στοιχεία της ΕΛ-
ΣΤΑΤ οι αυτοκτονίες αστυνομικών 
αθροίζονται στην γενικότερη κατηγο-
ρία των Ενόπλων Δυνάμεων με απο-
τέλεσμα να μην μπορούμε να έχουμε 
σαφή εικόνα ανά επαγγελματική 
ομάδα. Σύμφωνα με δηλώσεις του 
Υπουργού Δημόσιας Τάξης  και Προ-
στασίας του Πολίτη, τον Ιούλιο του 
2013, υπολογίζεται ότι από τον Ιανου-
άριο του 2010 μέχρι και τον Ιούνιο του 
2013, δεκαέξι (16) αστυνομικοί έδω-
σαν τέλος στη ζωή τους. Για την ίδια 
περίοδο τα στοιχεία του Δικτύου Κα-
ταγραφής του Κέντρου Πρόληψης 
της Αυτοκτονίας της ΚΛΙΜΑΚΑΣ 
αναφέρουν δεκαοκτώ (18) αυτοκτονί-
ες αστυνομικών. Οι παράγοντες κιν-
δύνου που ισχύουν για τον γενικό 
πληθυσμό, ισχύουν και για την αστυ-
νομία.

ΕΡ: Υπάρχουν  εγκαταστάσεις  
- υπηρεσίες για την πρόληψη των 
αυτοκτονιών που πρέπει να παρέ-
χονται, αλλά δεν παρέχονται;

ΑΠ:   ΟΧΙ.
Σε αρχικό στάδιο θα μπορούσε να 

υπάρξει παρέμβαση κατά το στάδιο 
της θεωρητικής κατάρτισης και πρα-
κτικής εξέτασης των νέων αστυνομι-
κών, ώστε να μειωθούν οι παράγο-
ντες που προδιαθέτουν τους αστυνο-
μικούς για άγχος, κατάθλιψη και 
αυτοκτονία. Οι αστυνομικοί εντάσσο-
νται στην τηλεφωνική γραμμή πα-
ρέμβασης για την αυτοκτονία στην 
Ελλάδα -1018. Το 2007, ειδικοί ψυχικοί 
υγείας της ΜΚΟ Κλίμακα, κινητοποι-
ήθηκαν για την δημιουργία μιας ανά-

λογης γραμμής παρέμβασης στην 
Ελλάδα. Έχοντας ως φυσική έδρα την 
Αθήνα, ψυχίατροι και ψυχολόγοι με 
εθελοντική διάθεση για την πρόληψη 
της αυτοκτονίας, δημιούργησαν τη 
γραμμή παρέμβασης 8018019999, με 
αστική χρέωση για όλη την Ελλάδα. 
Δηλώνοντας τους προβληματισμούς 
τους οι ίδιοι ειδικοί, μπροστά στην 
απουσία στρατηγικών για την παρέμ-
βαση στην αυτοκτονία εντός της ψυ-
χιατρικής κοινότητας, δραστηριοποι-
ήθηκαν με γνώμονα την ανάγκη για 
συμβουλευτική στήριξη αυτοκτονι-
κών ατόμων και των οικογενειών 
τους, πέραν της ψυχιατρικής ταυτό-
τητας μιας αυτοκτονικής συμπεριφο-
ράς. Η Ελληνική Εθελοντική Γραμμή 
για την Παρέμβαση στην Αυτοκτονι-
κή Κρίση ήταν επί 24ώρου διαθέσιμη 
στο κοινό από το 2008, ενώ το 2009 
γίνεται μέλος του Παγκόσμιου Οργα-
νισμού για την Πρόληψη της Αυτο-
κτονίας (International Association 
for Suicide Prevention,IASP) και με-
τονομάζεται σε 1018. Το 2012, η Γραμ-
μή εντάσσεται στο Κέντρο  Ημέρας 
για την Πρόληψη της Αυτοκτονίας 
υπό την αιγίδα των Υπουργείων Υγεί-
ας, και οι εθελοντές ψυχίατροι και 
ψυχολόγοι  πιστοποιούνται και ανα-
γνωρίζονται πλέον ως μια ομάδα ει-
δικών ψυχικής υγείας, εξειδικευμέ-
νων στην αυτοκτονική συμπεριφορά 
ψυχιατρικών ασθενειών και άλλων 
ατόμων από διάφορες κοινωνικές 
ευάλωτες ομάδες.

ΕΡ: Αν έχετε απαντήσει ΝΑΙ, ποιες 

περιοχές/υπηρεσίες λείπουν και 
ποιοι είναι οι λόγοι που δεν παρέ-
χονται;

ΑΠ: Αναπτύχθηκαν οι πτυχές στην 
προηγούμενη ερώτηση-απάντηση.

ΕΡ: Είναι ο διαθέσιμος εξοπλισμός 
κατάλληλος για την εγγύηση της 
ασφάλειας των αστυνομικών και 
επιτρέπει στην αστυνομική δύνα-
μη να εκτελεί τα καθήκοντά της  
αποτελεσματικά;

ΑΠ:   ΟΧΙ

ΕΡ: Εάν απαντήσατε ΟΧΙ ποια είδη 
εξοπλισμού λείπουν και ποιοι εί-
ναι οι λόγοι που δεν μπορούν να 
παρέχονται;

ΑΠ: Η Ομοσπονδία μας έχει προβεί 
σε πλήρη καταγραφή των προβλημά-
των σχετικά με τις ελλείψεις σε υλι-
κοτεχνικό εξοπλισμό, με τελευταία 
αυτήν της 16ης Φεβρουαρίου 2013, 
και τις οποίες ανέδειξε στο 23ο Πα-
νελλαδικό Συνέδριο. Ο εξοπλισμός 
κρίνεται ανεπαρκής για τις ανάγκες 
κάλυψης του συνόλου των αστυνομι-
κών σε συνδυασμό πάντοτε με την 
περιστολή των δημοσίων δαπανών 
στην χώρα μας, λόγω της υπάρχου-
σας οικονομικής ύφεσης. Ελλείψεις 
παρουσιάζονται στα εξής είδη:

1.Σε αναλώσιμα υλικά υγιεινής, 
όπως αντισηπτικά, γάντια μιας χρή-
σης, μάσκες, προληπτικός εμβολια-
σμός, μη απολύμανση των χώρων 
κράτησης και των υπηρεσιακών οχη-
μάτων.

2. Επιχειρησιακές φόρμες, άρβυλα, 
ειδικές στολές δίκυκλης αστυνόμευ-
σης, ασύρματοι, καθώς επίσης και 
ελλείψεις στον επιχειρησιακό εξο-
πλισμό των Μονάδων αποκατάστα-
σης τάξης.

3. Ακατάλληλα υπηρεσιακά οχήμα-
τα που χρησιμοποιεί στο σύνολό της 
η Ελληνική Αστυνομία, λόγω παλαιό-
τητας και ελλιπούς συντήρησης.

4.Την έλλειψη αλεξίσφαιρων γιλέ-
κων, πολλά εκ των οποίων δεν πλη-
ρούν τις απαραίτητες προδιαγραφές 
προστασίας των αστυνομικών.

5.Οι ανεπαρκείς χώροι κράτησης 
κυρίως στα αστυνομικά κρατητήρια, 
αλλά και σε κέντρα κράτησης μετα-
ναστών, και οι ελλείψεις σε ειδικά 
οχήματα μεταγωγής ποινικών κρα-
τουμένων.

Οι βασικοί λόγοι που δεν παρέχο-
νται, είναι δύο:

Α) Η οικονομική ύφεση που πλήτ-

τει την Ελλάδα την τελευταία τετραε-
τία με φυσικό επακόλουθο την περι-
στολή των δημοσίων δαπανών ακόμα 
και στον τομέα της εσωτερικής ασφά-
λειας.

Β) Η διαχρονική παθογένεια των 
Ελληνικών Κυβερνήσεων που θεω-
ρούσαν ήσσονος σημασίας την ενί-
σχυση και την παροχή μέσων στα 
Σώματα Ασφαλείας, εις βάρος της 
δημόσιας ασφάλειας και των εννό-
μων αγαθών που απορρέουν από αυ-
τήν, υπέρ της εκχώρησης και ανάθε-
σης σημαντικού έργου της Ελληνικής 
Αστυνομίας σε ιδιώτες.

ΕΡ: Ποιο ήταν το ποσοστό απουσί-
ας/ ποσοστό ασθενειών στη χώρα 
σας;

ΑΠ:Το 2011: 2,59 % σε σύνολο ημε-
ρών εργασίας του προσωπικού, ήτοι 
19.656.947.

Το 2012: 2,72%  σε σύνολο ημερών 
εργασίας του προσωπικού, ήτοι 
20.112.682.

Το 2013: 2,67% σε σύνολο ημερών 
εργασίας του προσωπικού, ήτοι 
19.954.337.

ΕΡ:. Υπάρχει μια περιφερειακή 
ανισότητα στην απουσία/σε ποσο-
στό αρρώστων αστυνομικών;

ΑΠ: ΝΑΙ.

ΕΡ: ΑΝ έχετε απαντήσει ΝΑΙ, πού 
οφείλεται αυτή η ανισότητα;

ΑΠ: Δε μπορεί να εξαχθεί στατιστι-
κά και ως εκ τούτου δεν αποτελεί  αρ-
μοδιότητα συγκεκριμένης υπηρεσίας 
του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυ-
νομίας. Θεωρητικά, ως συνδικαλιστι-
κή μας εκτίμηση, ο λόγος που παρου-
σιάζεται αυτή η ανισότητα οφείλεται  
κατά βάση στις συνθήκες εργασίας.

ΕΡ:. Σε ποια περιοχή ήταν το υψη-
λότερο ποσοστό αρρώστων το 
έτος 2013;

ΑΠ: Η Περιφέρεια  Δυτικής Ελλά-
δος με ποσοστό 3,98% και με σύνολο 
ημερών ασθενείας 27.547.

ΕΡ: Ποιες είναι οι πιο κοινές ασθέ-
νειες που σχετίζονται με την εργα-
σία (ψυχική και σωματική) σε πο-
σοστά;

ΑΠ: Στην παγκόσμια βιβλιογρα-
φία, το 22% αναφέρεται στο επάγγελ-
μα του αστυνομικού, ένα αδιαμφι-
σβήτητο γεγονός που καταδεικνύει 
το πόσο υψηλό είναι το στρες σε αυτό 

Πανευρωπαϊκή έρευνα της EUROCOP

Υγιεινή και ασφάλεια στις συμπληγάδες των μνημονίων
Υποτυπώδη τα μέσα που μας παρέχει η πολιτεία για να ανταποκριθούμε με ασφάλεια στις απαιτήσεις της κοινωνίας

Ποιες δυνατότητες/υπηρεσίες 
προσφέρονται στους αστυ-
νομικούς για να τους κρα-

τούν υγιείς και ασφαλείς; Πώς θα 
αξιολογούσατε την προσφορά εγκα-
τάστασης /υπηρεσίας που βασίζεται 
σε μια κλίμακα από 1 έως 5; Αν 

υπήρχαν ειδικά προγράμματα, θα 
μπορούσαν να σας δώσουν μια έν-
δειξη του ποσοστού των αυτοκτονι-
ών μεταξύ των αστυνομικών στη 
χώρα σας;

Αυτά και πολλά άλλα ερωτήματα 
περιλαμβάνει το ερωτηματολόγιο 

της EUROCOP στο οποίο κλήθηκε 
να απαντήσει η ΠΟΑΣΥ, στο πλαίσιο 
πανευρωπαϊκής έρευνας όσον αφο-
ρά  τα ζητήματα εκχώρησης αστυ-
νομικών αρμοδιοτήτων σε τρίτους, 
τους όρους υγιεινής και ασφάλειας, 
όσο και τα συνδικαλιστικά μας δι-

καιώματα. Την επιμέλεια των απα-
ντήσεων είχε ο κ. Αθανάσιος Αθανα-
σόπουλος, Ειδικός Γραμματέας ΠΟ-
ΑΣΥ, επικεφαλής της Επιτροπής 
Επιμόρφωσης, Υγιεινής και Ασφά-
λειας. Ολόκληρη η εργασία, έχει 
αναρτηθεί στο www.poasy.gr
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ΗΟμοσπονδία, παράλληλα με 
τις πυκνές της συνδικαλι-
στικές δράσεις, εν μέσω θέ-

ρους, στις 4 Αυγούστου 2014 πραγ-
ματοποίησε στην Σχολή Αστυφυλά-
κων Κομοτηνής, σε συνεργασία με 
την Ε.Α.Υ. Ροδόπης, την Ημερίδα με 
θέμα «Αστυνομική Ακαδημία, το 
«άρμα» για την αναγέννηση της 
Ελληνικής Αστυνομίας».

Οι σημαντικές τοποθετήσεις των 
προσκεκλημένων μας καθηγητών 
αποτελούν ένα στέρεο πεδίο περαι-
τέρω προβληματισμού για τον 
εμπλουτισμό των θέσεών μας στο 
φλέγον ζήτημα της εκπαιδευτικής 
μεταρρύθμισης.

Επειδή από την πλευρά του 
Υπουργείου παρατηρήθηκε η γνω-
στή «απόσυρση» του σχεδίου προε-
δρικού διατάγματος για την Αστυ-
νομική Ακαδημία, οφείλουμε, εμείς 
τουλάχιστον, να μην εγκαταλεί-
ψουμε την προσπάθειά μας, αλλά 
αντιθέτως να συνεχίσουμε να προ-
βάλλουμε τις θέσεις μας (σχετικό 
έγγραφό μας από 2 Ιουλίου 2014, 
Αρ. Πρωτ.: 314/2/32).

Προς τούτο, η Ομοσπονδία κα-
λεί τα μέλη της να μελετήσουν το 
υλικό της Ημερίδας, το οποίο έχει 
ήδη αναρτηθεί σε ειδική φόρμα 
στην ιστοσελίδα μας, και όσοι 
επιθυμούν να υποβάλλουν τις 
προτάσεις τους, λαμβάνοντας 
υπόψη και το προαναφερόμενο 
σχέδιο π.δ., ούτως ώστε σε εύλο-
γο χρονικό διάστημα να διαμορ-
φώσουμε τις θέσεις μας.

Σας ενημερώνουμε, επίσης, ότι 
έχει αναρτηθεί στην ιστοσελίδα 
μας, το έντυπο με τις θέσεις της 
Ομοσπονδίας, όπως αυτές κατατέ-
θηκαν στο 23ο Πανελλαδικό μας 
συνέδριο από την Επιτροπή Θεμά-
των Κώδικα Μεταθέσεων, Πειθαρ-
χικού Δικαίου και Χρόνου Εργασί-
ας, με θέμα:  Τροποποίηση-Βελτίω-
ση υπάρχοντος θεσμικού πλαισίου 
Π.Δ. 100/2003 «ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΕΙΣ – 
ΜΕΤΑΘΕΣΕΙΣ – ΑΠΟΣΠΑΣΕΙΣ ΤΟΥ 
ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ».

Εξυπακούεται ότι και σε αυτό το 
ζήτημα η διαβούλευση είναι ανοι-
κτή για την υποβολή τυχόν συ-
μπληρωματικών προτάσεων.

Διαβούλευση για  
την εκπαίδευση
Πολύτιμο προς επεξεργασία υλικό  
από την Ημερίδα στην Κομοτηνή

το επάγγελμα. Ο Χανς Σέλι, ο κορυ-
φαίος θεωρητικός στον τομέα του 
στρες, κατατάσσει το επάγγελμα 
του αστυνομικού ως το πιο στρε-
σογόνο στον κόσμο. Σχετικοί πίνα-
κες που έχουν δημοσιευθεί, δεί-
χνουν ότι οι αστυνομικοί έχουν 
πενταπλάσιες πιθανότητες για 
αγχώδεις διαταραχές, τριπλάσιες 
για κατάθλιψη, διπλάσιες για αλ-
κοολισμό, τριπλάσιες για ψύχωση 
και  τετραπλάσιες για χρήση αντι-
καταθλιπτικών και αγχολυτικών 
ουσιών.

ΕΡ: Ποιες είναι οι πιο κοινές αι-
τίες που προκαλούν σωματικές 
ασθένειες που σχετίζονται με 
την εργασία (π.χ. στρες, έλλει-
ψη εκπαίδευσης, ακατάλληλος 
εξοπλισμός κλπ);    

ΑΠ: Αναμφίβολα το εργασιακό 
στρες, η έλλειψη εκπαίδευσης, ο 
ακατάλληλος εξοπλισμός, οι συν-
θήκες εργασίας, το ακατάστατο 
ωράριο, ο μη έγκαιρος προγραμ-
ματισμός της εργασίας, η υπερερ-
γασία, ο ακατάστατος βιολογικός 
κύκλος των αστυνομικών που λει-
τουργεί συσσωρευτικά με αρνητι-
κό τρόπο για αυτούς σε όλη την 
θητεία τους, σε συνδυασμό με τε-
λευταίες έρευνες που δείχνουν 
πως η νυχτερινή εργασία συμβάλ-
λει τα μέγιστα στην ανάπτυξη και 
εκδήλωση καρκινικών ασθενειών, 
όπως οι μυωσκελετικές παθήσεις 
συνεπεία τραυματισμών και η εκ-
δήλωση καρδιαγγειακών παθήσε-
ων, που προκύπτουν μέσα από 
πολυετείς έρευνες και τα τελευ-
ταία χρόνια η εκδήλωση μολυσμα-
τικών ασθενειών, λόγω της ανεξέ-
λεγκτης μετανάστευσης και τον 
μη προληπτικό έλεγχο και εμβολι-
ασμού των αστυνομικών, καθότι 
δεν υφίσταται ο θεσμός του ια-
τρού εργασίας. 

ΕΡ: Ποιες είναι οι πιο κοινές αι-
τίες που προκαλούν τις ψυχι-
κές ασθένειες που συνδέονται 
με την εργασία (π.χ. το άγχος, 
την εργασιακή ανασφάλεια, 
PTSD/PTSS κλπ);

ΑΠ: Η ψυχολογία των αστυνο-
μικών είναι πάρα πολύ επιβαρυ-
μένη. Το άγχος και το στρες δημι-
ουργούν τους επιβαρυντικούς 
παράγοντες ανάπτυξης των ψυχι-
κών παθήσεων. Κυρίως αυτοί οι 
λόγοι προκύπτουν  συνεπεία της 
μετατραυματικής διαταραχής, της 
οικονομικής κρίσης που έχει πλή-
ξει και αυτούς σε υπέρτατο βαθμό, 
όπως και η κοινωνική συμπεριφο-
ρά που ερμηνεύεται ποικιλόμορ-
φα και πολλές φορές μεταφράζε-
ται σε βία. Οι αγχώδεις διαταραχές 
και οι ψυχολογικές δυσλειτουργί-
ες, δημιουργούν τις προϋποθέσεις 
που αποτυπώνονται με τον όρο 
και την θεωρία της ψυχολογικής 
αναδραστικότητας, για περισσότε-
ρη δράση από αυτούς όπου η δρά-
ση αυτή αναπόφευκτα και καθη-
μερινά τους επηρεάζει συναισθη-
ματικά (οργή, θυμός, υπερβολική 
βία, αλκοολισμός κλπ). 

Γ ια τον απροσδόκητο θάνατο του 
33χρονου Αρχιπυροσβέστη 
Ματθαίου Μάντζιου, η Ομο-

σπονδία μας απέστειλε συλλυπητή-
ρια επιστολή στον Πρόεδρο της Πα-
νελλήνιας Ομοσπονδίας Ενώσεων 
Υπαλλήλων Πυροσβεστικού Σώμα-
τος κ. Δημήτριο Σταθόπουλο και 
στον Πρόεδρο της Ένωσης Αξιωματι-
κών Πυροσβεστικού Σώματος κ. Ιω-
άννη Σταμούλη.

«Παρακαλούμε δεχθείτε τα ειλι-
κρινή μας συλλυπητήρια για τον 
απροσδόκητο χαμό του συναδέλφου 
Αρχιπυροσβέστη, ο οποίος έπεσε στο 
βωμό του καθήκοντος στην προσπά-
θεια να διασώσει συνάνθρωπο μας, 
κατά τη διάρκεια πυρκαγιάς στο Πα-
λαιό Φάληρο. Με την ηρωική του στά-

ση απέδειξε τις τραγικές συνθήκες 
κάτω από τις οποίες εργάζεται ο Έλ-
ληνας Πυροσβέστης, επιβεβαιώνο-
ντας δυστυχώς τις ανησυχίες σας, 
αλλά και τον γενικότερο προβλημα-
τισμό όλων μας για τη διασφάλιση 
του λειτουργήματος των ενστόλων.

Τα ειλικρινή μας συλλυπητήρια εκ-
φράζουμε επίσης, στην οικογένεια 
του συναδέλφου καθώς και στην οι-
κογένεια της άτυχης γυναίκας που 
έχασε τη ζωή της από τη καταστροφι-
κή πυρκαγιά.

Έχει βιώσει η Ένωσή σας πο-
τέ περιορισμό του δικαιώ-
ματος της ελευθερίας του  

λόγου;
Σαφώς ΝΑΙ, είναι η απάντηση.
- Η Ένωσή σας περιορίζεται 

από την εθνική νομοθεσία για 
την διεξαγωγή συλλογικής δρά-
σης;

ΑΠ:  ΝΑΙ. Ο αστυνομικός επιτρέ-
πεται καταρχάς να συνέρχεται και 
να μετέχει ελεύθερα σε συλλόγους 
και σωματεία μη κερδοσκοπικά 
(π.χ. συνδικαλιστικές ενώσεις, 
αθλητικές, επιστημονικές, πολιτι-
στικές). Μπορεί επίσης να ιδρύει ο 
ίδιος δικά του σωματεία και ενώσεις 
και να μετέχει σε αυτά. Ωστόσο απα-
γορεύεται από το Σύνταγμα του κρά-
τους αρ. 29 παρ. 3 η εκδήλωση υπέρ 
κομμάτων και πρέπει να τηρείται η 
πολιτική ουδετερότητα. Οι αστυνο-
μικοί δηλαδή πρέπει να είναι απο-
στασιοποιημένοι από τις πολιτικές 

και κομματικές συναθροίσεις. Ομοί-
ως σύμφωνα με το αρ. 56 παρ. 3 εδ. γ  
του Συντάγματος απαγορεύεται το 
δικαίωμα του εκλέγεσθαι στους εν 
ενεργεία αξιωματικούς. Χαρακτηρι-
στική είναι ακόμα η απαγόρευση 
απεργίας για το προσωπικό των Σω-
μάτων Ασφαλείας δίχως να συσχε-
τίζεται με το νόμιμο δικαίωμα των 
αστυνομικών να συνιστούν επαγ-
γελματικές ενώσεις. Σύμφωνα με το 
αρ. 23 παρ. 2 εδ. β του Συντάγματος 
απαγορεύεται η απεργία με οποιο-
δήποτε μορφή στους δικαστικούς 
και αστυνομικούς υπαλλήλους. Άλ-
λες διατάξεις στα πλαίσια του νομι-
κού καθεστώτος προβλέπονται και 
στο Π.Δ. 120/2008 που διέπει το πει-
θαρχικό δίκαιο των αστυνομικών, 
και επιβάλλει επικουρικά ποινές, 
διότι σε αυτό εμπίπτουν συλλογικές 
δράσεις, κυρίως των αιρετών συνδι-
καλιστικών εκπροσώπων των αστυ-
νομικών.

Ο ι αστυνομικές δυνάμεις επη-
ρεάζονται από την ανάθεση 
δραστηριοτήτων της αστυνο-

μίας σε τρίτους σε ποσοστό περίπου 
10% στη χώρα μας, αρχής γενομένης 
με τον νόμο 2518/1997, με τον οποίο 
θεσπίσθηκαν συγκεκριμένες διατά-
ξεις για τη λειτουργία των Ιδιωτικών 
Επιχειρήσεων Παροχής Υπηρεσιών 
Ασφαλείας και όπως αυτός τροπο-
ποιήθηκε με το Ν.3707/2008.

Αφού παρατίθενται οι αρμοδιό-
τητες που εκχωρούνται, σημειώνε-
ται ότι αυτό συνέβη εξαιτίας της 
ποιοτικής διαφοροποίησης της 
εγκληματικότητας και των αυξημέ-
νων αναγκών της προληπτικής και 
κατασταλτικής αστυνόμευσης. Η 
εξωτερική ανάθεση αστυνομικών 
καθηκόντων έχει αντίκτυπο,  δημι-
ουργώντας εύλογα ερωτηματικά 
σχετικά με το μέλλον και την απο-
στολή των εθνικών αστυνομιών. 
Εκτιμάται πως ίσως κάποιοι λόγοι 
να είναι προφανείς και αναγκαίοι 
πλην όμως ακόμα άλλο ένα αγαθό, 
όπως είναι αυτό της δημόσιας 
ασφάλειας εκχωρείται σε ιδιώτες 
και μάλιστα έναντι αδράς αμοιβής. 

Κατ΄ αυτόν τον τρόπο τα ίδια τα 
κράτη μειώνουν τον εθνικό τους 
ρόλο και την υπόστασή τους πολλές 
φορές και έμμεσα δηλώνουν αδυ-
ναμία διαχείρισης των θεμάτων 
επαρκούς αστυνόμευσης. Προκύ-
πτουν επίσης ζητήματα σεβασμού 
των ανθρωπίνων δικαιωμάτων και 
προσωπικών δεδομένων όπως και 
ελέγχου της λειτουργίας τους. 
Ομοίως υπόκειται σε προβληματι-
σμό το δόγμα εσωτερικής ασφάλει-
ας της χώρας μας.

- Θεωρείται θετική ή αρνητική 
η εξωτερική ανάθεση των  καθη-
κόντων γενικά μεταξύ των αστυ-
νομικών.

ΑΠ: ΑΡΝΗΤΙΚΗ. Τα αισθήματα 
κατά βάση διαφέρουν. Πολλοί πι-
στεύουν ότι τα καθήκοντα που εκ-
χωρούνται είναι δευτερεύοντα και 
καλώς εκχωρούνται, εφόσον δεν εί-
ναι αμιγώς αστυνομικής φύσεως, 
ενώ επικρατεί και η άλλη άποψη 
που επιμένει ότι η αστυνομία δεν 
πρέπει να ιδιωτικοποιείται . Το αγα-
θό της ασφάλειας είναι δημόσιο για 
όλους  και οι απόψεις συγκλίνουν 
πως πρόκειται για αρνητική εξέλιξη.

συνδικαλισμός με 
περιοριστικούς όρους

μειώνεται η υπόσταση 
του κράτους

2

3

Μοιραία  
επέμβαση για 
Αρχιπυροσβέστη
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ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

Επαγγελματίας Αστυνομικός  
- Επαγγελματίας Γυναίκα
Ψηλά ο πήχης για την Ελληνίδα αστυνομικό που οραματίζεται να κατακτήσει  
και τα ανώτατα επίπεδα της αστυνομικής Ιεραρχίας

Τα δικαιώματα που κατακτή-
θηκαν στην πορεία των χρό-
νων και τα δικαιώματα που 

χάθηκαν καταμεσής της κρίσης, 
ήταν το θέμα που ανέπτυξε η Γραμ-
ματέας της Γραμματείας Γυναικών 
της ΠΟΑΣΥ κ. Μαρία Γιαννακο-
πούλου στην 1η Διεθνή Συνδιάσκε-
ψη Γυναικών Αστυνομικών με διορ-
γανωτή το Εθνικό Τμήμα της Διε-
θνούς Ένωσης Αστυνομικών. 

Η συνδιάσκεψη πραγματοποιή-
θηκε σε ξενοδοχείο της Χερσονή-
σου Ηρακλείου Κρήτης και το πα-
ρών στην έναρξη των εργασιών 
έδωσε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. 
Χρήστος Φωτόπουλος, η ομιλή-
τρια και τα μέλη της Γραμματείας 
Ελένη Βρύση, Ελένη Γκιουζέλη, 
Γεωργία Τσελέκη και Αναστασία 
Κουρέτα.

Ολόκληρη η ομιλία έχει ως εξής:  
Θέλω να ευχαριστήσω το Ελληνικό 
Τμήμα της ΙΡΑ για την πρόσκληση 
στο 1ο Παγκόσμιο Συνέδριο Γυναι-
κών Αστυνομικών. Και καθώς κοι-
τάζω το έμβλημα του συνεδρίου, 
καταλαβαίνω ότι μια τέτοια συνά-
ντηση μόνο στην Κρήτη θα μπορού-
σε να ξεκινήσει. Η γυναίκα στην 
Κρήτη αγαπήθηκε και θεοποιήθηκε 
από αρχαιοτάτων χρόνων, ως Σύμ-
βολο γονιμότητας, δύναμης, κυρι-
αρχίας, Ζωής. Γυναίκα, Μάνα και 
Θεά. Μέσα από αυτή τη συνάντηση, 
λαμβάνω την ευκαιρία να δώσω εν 
συντομία στις συναδέλφισσες από 
τις άλλες χώρες μία γεύση από την 
καθημερινότητα και τη ζωή του Έλ-
ληνα Αστυνομικού. Ο Αστυνομικός, 
ως Έλληνας Πολίτης, απολαμβάνει 
μια σειρά δικαιωμάτων, κατοχυρω-
μένων από το Ελληνικό Σύνταγμα. 
Τα συνταγματικά δικαιώματα αφο-
ρούν τον ίδιο ως οντότητα και προ-
σωπικότητα, και είναι:
01 Δικαίωμα της Ζωής (Και αυτό 
δεν χρειάζεται καμία διευκρίνηση).
02 Δικαίωμα της Υγείας - Προστα-
σία από επιθετικές ανθρώπινες 
ενέργειες και την κοινωνικοοικονο-
μική ανάγκη.
03 Δικαίωμα της ανθρώπινης αξίας.
04 Δικαίωμα της ισότητας. Όλοι εί-
ναι ίσοι έναντι του Νόμου και όλοι 
έχουν ίσα δικαιώματα και υποχρε-
ώσεις.
05 Δικαίωμα της ελευθερίας και 
της ελεύθερης ανάπτυξης της προ-
σωπικότητας.
06 Δικαίωμα της προσωπικής 
ασφάλειας.
07 Δικαίωμα της κοινωνικής ασφά-
λισης.
08 Δικαίωμα "συνέρχεσθαι" και 

"συνετερίζεσθαι". Συλλογή δράση.
09 Δικαίωμα δικαστικής και ποινι-
κής προστασίας.
10 Δικαίωμα "αναφέρεσθαι".
11 Δικαίωμα της προηγούμενης 
ακρόασης.

Υπάρχουν όμως και δικαιώματα, 
που απορρέουν από τους Οργα-
νισμούς και τους Κανονισμούς 
του Σώματος, και αφορούν τον 
ίδιο, ως αστυνομικό:
01 Δικαίωμα στη μονιμότητα.
02 Δικαίωμα στην αξιοκρατική ει-
σαγωγή στο Σώμα μέσω των Πανελ-
λαδικών Εξετάσεων.
03 Δικαίωμα στην εκπαίδευση τόσο 
θεωρητικού κύκλου, όσο και αστυ-
νομικών πρακτικών.
04 Δικαίωμα αποδοχών και χρημα-
τικών παροχών.
05 Δικαίωμα στην 8ωρη 
απασχόληση.
06 Δικαίωμα στην αποζημίωση του 
πενθημέρου και της νυχτερινής 
απασχόλησης.
07 Δικαίωμα συνταξιοδότησης και 
λήψης σύνταξης. Ένα άκρως επί-
καιρο θέμα, αφού η κυβέρνηση 
αποποιείται των ευθυνών της και 
καλεί το συνδικαλιστικό μας φορέα 
να επιλέξουμε αν θα χάσουμε τις 
εγγυήσεις της δημόσιας κοινωνι-
κής ασφάλισης ή αν θα ενταχθούμε 
σε επαγγελματικό ταμείο.
08 Δικαίωμα λήψης αδειών.
09 Δικαίωμα οδοιπορικών εξόδων.
10 Δικαίωμα ηθικής και υλικής 
αμοιβής.
11 Δικαίωμα διαμονής σε οικήματα 
της Ελληνικής Αστυνομίας.
12 Δικαίωμα σίτισης.
13 Δικαίωμα στην δωρεάν ή με έκ-
πτωση μετακίνηση με τα ΜΜΜ.

14 Δικαίωμα βαθμολογικής εξέλι-
ξης.
15 Δικαίωμα οπλοφορίας και οπλο-
χρησίας.
16 Δικαίωμα για συνδικαλισμό.
17 Δικαίωμα του εκλέγειν και εκλέ-
γεσθαι.

Η παροχή των προαναφερόμε-
νων δικαιωμάτων έχει ως σκοπό 
να ικανοποιήσει τις βασικές βιο-
τικές και υπηρεσιακές ανάγκες 
του αστυνομικού, συντελώντας 
με αυτόν τον τρόπο έμμεσα στην 
επίτευξη της αποστολής της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, που αποτε-
λεί και χρέος κάθε Αστυνομικού. 
Δηλαδή,
α. Η κατοχύρωση και διατήρηση 
της δημόσιας τάξης.
β. Η προστασία της δημόσιας και 
κρατικής ασφάλειας.
γ. Η προστασία του κοινωνικού συ-
νόλου από τις πυρκαγιές, θεομηνίες 
και άλλες καταστροφές.
δ. Η εξασφάλιση της πολιτικής 
άμυνας της χώρας.
ε. Η συμμετοχή στην εξασφάλιση 
της εθνικής άμυνας σε συνεργασία 

με τις ένοπλες δυνάμεις.

Κατακτήθηκαν με αγώνες
Στο σημείο αυτό πρέπει να επιση-
μανθεί ότι τα δικαιώματα που προ-
αναφέρθηκαν δεν δόθηκαν απλόχε-
ρα στον Αστυνομικό, αλλά κατακτή-
θηκαν σε βάθος χρόνου με αγώνες. 
Οι κατακτήσεις αυτές συντέλεσαν 
να επιτευχθεί σε μεγάλο βαθμό η 
ισότητα μεταξύ των δύο φύλων 
στην Αστυνομία.

Άνδρες και γυναίκες έχουν, πλέ-
ον, κοινή πρόσβαση και ίδιες προϋ-
ποθέσεις για την κατάταξή τους στο 
Σώμα με το σύστημα των Πανελλα-
δικών Εξετάσεων. Λαμβάνουν κοι-
νή εκπαίδευση στις Σχολές της 
Αστυνομίας, οι οποίες λειτουργούν 
πλέον μεικτές. Φέρουν την ίδια στο-
λή, ίδιο εξοπλισμό και ίδιο ατομικό 
οπλισμό. Υπάρχει κοινή μισθολογι-
κή και βαθμολογική εξέλιξη. Επί-
σης, τυγχάνουν ίσων ευκαιριών 
στις εξετάσεις που αφορούν τις 
προαγωγές. Αν και οι γυναίκες, 
αποτελούν περίπου το 1/5 της αστυ-
νομικής δύναμης, έχουν κατορθώ-
σει να καταλάβουν θέσεις και σε 

ιδιαίτερες υπηρεσίες, όπως Δίκυ-
κλης Αστυνόμευσης ΔΙ.ΑΣ., οδηγός 
περιπολικού, ειδικές υπηρεσίες 
ασφάλειας, εκρηκτικά, συνοδοί 
αστυνομικών σκύλων, διμοιρίες 
κλπ. Καταλαμβάνουν θέσεις και σε 
ανώτερα αξιώματα, όπως διευθυ-
ντικές θέσεις σε επιτελικές υπηρε-
σίες του Αρχηγείου. Βέβαια, δεν 
έχουμε δει ακόμα γυναίκα Αρχηγό, 
και νομίζω ότι αυτό θα αργήσει να 
συμβεί στη χώρα μας.

Με την κατάκτηση της ισότητας, 
η γυναίκα αστυνομικός απέκτησε 
πολυπλοκότερο υπηρεσιακό ρόλο. 
Καθημερινά καλείται να αντεπεξέλ-
θει επάξια στο ρόλο που αυτή απαί-
τησε. Η υπηρεσιακή ισότητα δεν 
είναι κάτι το εύκολο. Η γυναίκα 
Αστυνομικός, όπως κάθε γυναίκα 
εργαζόμενη, δεν είναι μόνο εργαζό-
μενη. Και πόσο μάλλον σε έναν τόσο 
ιδιαίτερο επαγγελματικό χώρο. Εί-
ναι σύζυγος, μάνα, νοικοκυρά, κόρη 
και αδελφή, είναι μέλος της Κοινω-
νίας. Η πολυπλοκότητα και ιδιαιτε-
ρότητα του επαγγέλματος φέρνει 
ανωμαλίες στην ισορροπίας της. 
Δουλεύει πρωί, απόγευμα, βράδυ; 
Αδιάφορο μπροστά στις υποχρεώ-
σεις που γεννά η γυναικεία της φύ-
ση. Καλείται να ιεραρχεί τις προτε-
ραιότητές της και να υπερπροσπα-
θεί για να πετύχει τον στόχο της: 
Επαγγελματίας Αστυνομικός - 
Επαγγελματίας Γυναίκα. Το αποτέ-
λεσμα είναι αναμφίβολα το ίδιο 
καλό, όμως, η επιβάρυνση από την 
υπερπροσπάθεια αφήνει πάντα τα 
σημάδια της.

Χτυπήθηκε η αστυνομική  
οικογένεια
Όλα καλά, όμως, με τη θεσμοθέτηση 
των δικαιωμάτων του Έλληνα και 
της Ελληνίδας Αστυνομικού που 
έλαβε χώρα στην πορεία των χρό-
νων. Τί συμβαίνει πραγματικά σή-
μερα εν καιρώ κρίσης;

Στην δίνη της οικονομικής κρί-
σης η χώρα μας βρίσκεται από το 
2009. Η Αστυνομική Οικογένεια 
πλήγηκε και εξακολουθεί να πλή-
γεται σε υπηρεσιακό, σε κοινωνικό 
και σε ατομικό επίπεδο. Ό,τι μέχρι 
χθες θεωρούνταν δεδομένο, σήμε-
ρα αποτελεί αντικείμενο διεκδίκη-
σης. Χάσαμε πολύ περισσότερα από 
ό,τι έχουμε αντιληφθεί.
01 Χάθηκε το Ωράριο. Δυνάμεις κα-
τασπαταλούνται καθημερινά στην 
λήψη μέτρων τάξης (ή και καταστο-
λής) κατά τη διάρκεια συλλαλητη-
ρίων, πορειών κ.λπ. "μέχρι πέρα-
τος". Δυνάμεις κατασπαταλούνται 
καθημερινά με μετακινήσεις εκτός 
εδαφικής αρμοδιότητας, προκειμέ-
νου να εκτελέσουν ένα 8ωρο, τη 
στιγμή που ξοδεύουν στο πήγαινε 
- έλα πάνω από δύο ώρες και πάνω. 
Τα δεκάδες χιλιόμετρα και δεκάδες 
χαμένες εργατοώρες, δεν πληρώνο-
νται και δεν αποκαθίστανται.
02 Χάθηκε ο Μισθός. Τον Αύγουστο 
2012, μέσα στο πνεύμα της δημοσι-
ονομική πολιτικής, λήφθηκαν μέ-
τρα περικοπών στους μισθούς και 
στις συντάξεις των ενστόλων της 
τάξεως του 20%. Το μέτρο αυτό, αν 
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και κρίθηκε αντισυνταγματικό 
από το ΣτΕ, ακόμα εφαρμόζεται.
03 Νέος Ασφαλιστικός Νόμος. 
Αύξηση των ορίων ηλικίας χωρίς 
εξαιρέσεις και κοινωνικό χαρα-
κτήρα, όπως προείπα.
04 Παλαιωμένος υλικοτεχνικός 
εξοπλισμός, χωρίς ελπίδα άμε-
σης αντικατάστασης.
05 Ακινητοποιημένος ή με πολ-
λά προβλήματα ο υπηρεσιακός 
στόλος των οχημάτων.
06 Πολλά ακίνητα της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, που φιλοξε-
νούν Υπηρεσίες της, χρήζουν 
ριζικής ανακαίνισης ή και κατε-
δάφισης.

Στο σημείο αυτό, δεν θα ήταν 
υπερβολή εάν λέγαμε ότι ο Αστυ-
νομικός λειτουργεί με το φιλότι-
μο, διεκδικώντας μια χαμένη 
αξιοπρέπεια.

Οι επιπτώσεις της κρίσης
Βρισκόμενοι εδώ σήμερα οφεί-
λουμε να σας κάνουμε γνωστό 
ότι ζούμε σε μια χώρα που βιώνει 
την οικονομική κρίση, αλλά και 
τα αποτελέσματα των μέτρων 
που πάρθηκαν δήθεν για την Σω-
τηρία της. Όλοι εμείς στεκόμα-
στε δίπλα στους πολίτες που μα-
στίζονται από τις συνέπειες της 
κρίσης. Σε μια Κοινωνία που δο-
κιμάζεται, ο Αστυνομικός ΔΕΝ 
είναι, και δεν θα μπορούσε να 
είναι απέναντι, αλλά δίπλα. Ζει 
μέσα στην Κοινωνία. Προέρχεται 
από αυτή.
01 Σε μια κοινωνία που αφήνει 
και τους δυο γονείς άνεργους, με 
το ποσοστό ανεργίας στο 25%.
02 Σε μια κοινωνία που προσφέ-
ρει συσσίτια σε μαθητές, των 
οποίων οι γονείς αδυνατούν να 
εξασφαλίσουν ακόμη και το γά-
λα.
03 Σε μια κοινωνία που οι αυτο-
κτονίες αυξήθηκαν με γεωμετρι-
κή πρόοδο (δυστυχώς και στους 
κόλπους της Αστυνομίας).
04 Σε μια κοινωνία που η μόρ-
φωση τείνει να αποτελέσει προ-
νόμιο.
05 Σε μια κοινωνία που η δημό-
σια υγεία συρρικνώνεται.
06 Σε μια κοινωνία που ο μισθός 
περιορίζεται στην πληρωμή φό-
ρων.
07 Σε μια κοινωνία που οι παπ-
πούδες συντηρούν πια (!) τα παι-
διά τους και τις οικογένειες των 
παιδιών τους.

Η Ελληνίδα Αστυνομικός τι ζη-
τά άραγε, σήμερα; Ένα παράθυ-
ρο ελπίδας. Βελτίωση των συν-
θηκών διαβίωσης, γιατί αυτό θα 
επιφέρει και βελτίωση στις συν-
θήκες εργασίας. Η Ελληνίδα γυ-
ναίκα, γιατί η ιδιότητα του Αστυ-
νομικού δεν αλλοιώνει τη γυναι-
κεία φύση, επιζητά την εξασφά-
λιση του αύριο. Να ζει  με 
αξιοπρέπεια και να μεγαλώνει 
ελεύθερα τα παιδιά της με τροφή 
και γνώση. Να ζει, όχι επικινδύ-
νως, αλλά με ασφάλεια και περη-
φάνια για το λειτούργημα που 
επιτελεί. Σας ευχαριστώ.

ΣΥΓΚΡΟΤηΣη δΙΜΟΙΡΙΑΣ 
ΥπΟΣΤηΡΙξηΣ Α.δ. πΕλλΑΣ
Καθημερινό φαινόμενο τείνει να 
γίνει η αμετροεπής στελέχωση 
των διμοιριών υποστήριξης, όπως 
τονίζει η ΠΟΑΣΥ σε έγγραφό της 
προς τον Αρχηγείο, ζητώντας την 
παρέμβαση του ίδιου του Αρχηγού 
ώστε το ζήτημα αυτό να τύχει θετι-
κής αντιμετώπισης, με περιορισμό 
των μετακινήσεων του προσωπι-
κού στις απολύτως αναγκαίες, με 
ταυτόχρονη εξασφάλιση των συ-
ναδέλφων μας από κάθε άποψη 
και με έγκαιρη έκδοση των διατα-
γών από πλευράς των Γενικών 
Αστυνομικών Διευθύνσεων Περι-
φέρειας.

Για πολλοστή φορά Πρωτοβάθ-
μια Οργάνωσή μας, αυτή τη φορά, 
η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Πέλλας, επανέρχεται με  έγ-
γραφό της, καταγγελτικού περιε-
χομένου, αναφορικά με το έκτακτο 
της συγκρότησης της Διμοιρίας 
Υποστήριξης της Α.Δ. Πέλλας.

 «Χαρακτηριστικό παράδειγμα 
αποτελεί συνάδελφος, ο οποίος 
υπηρετεί στο Τμήμα Τροχαίας 
Γιαννιτσών κι εκτελεί υπηρεσία σε 
απογευματινή βάρδια, ως πλήρω-
μα περιπολικού και καλείται σε 
χρονικό διάστημα 6 ωρών από την 
λήξη της βάρδιάς του, να συμμετά-
σχει στη Δ.Υ. η οποία θα φτάσει 
στον προορισμό της τέσσερις ώρες 
μετά και θα σχολάσει ό,τι ώρα κρί-
νει ο επικεφαλής των μέτρων».

Συνεδρίασε στην Αθήνα η Γραμ-
ματεία Γυναικών της ΠΟΑΣΥ 
και σε συνεργασία με τον νομι-

κό μας σύμβουλο κ. Χάρη Μπουκου-
βάλα, εξετάστηκε το χρόνιο αίτημα 
για θεμελίωση συνταξιοδοτικού δι-
καιώματος σε γυναίκες αστυνομι-
κούς υπό προϋποθέσεις. 

Υποβλήθηκε δε στη συνέχεια στον 
υπουργό Δημόσιας Τάξης και Προ-
στασίας του Πολίτη κ. Βασίλη Κικί-
λια, συγκεκριμένη πρόταση τροπο-
λογίας των ισχυουσών διατάξεων, 
δεδομένου ότι συντελείται μία αδικία 
κυρίως εις βάρος των γυναικών που 
εισήχθησαν στην Ελληνική Αστυνο-
μία από 01-01-1991 έως 31-12-1992.

Για την άρση αυτής της αδικίας 
και την ικανοποίηση ενός δίκαιου 
αιτήματός μας, προτείνεται η 
προσθήκη μίας ακόμη παραγρά-
φου στο άρθρο 22 του Ν. 3865/2010, 
ως εξής:

  "5. Ένστολο προσωπικό που έχει 
καταταγεί στην Ελληνική Αστυνομία 
μέχρι την 31-12-1992 δύναται για τη 
θεμελίωση και μόνο συνταξιοδοτι-
κού δικαιώματος από 01-01-2011 μέ-
χρι 31-12-2014, να αναγνωρίσει ως 

συντάξιμο χρόνο πραγματικής στρα-
τιωτικής υπηρεσίας το χρόνο της πα-
ραγράφου 15 του άρθρου 11 του Π.Δ. 
169/2007 με τους ίδιους όρους, προϋ-
ποθέσεις και διαδικασία, υπό τους 
περιορισμούς που τίθενται στην πα-
ρούσα διάταξη."

Με την προτεινόμενη διάταξη νό-
μου αίρεται μια μακροχρόνια ανισό-
τητα σε βάρος κυρίως των γυναικών 
αστυνομικών υπαλλήλων, που εισή-
χθησαν στο Σώμα έως την 31-12-1992, 
δίνοντάς τους το δικαίωμα εξαγοράς 
χρόνου λόγω τέκνων, με βάση το Ν. 
3865/2010, υπό τους ίδιους όρους και 

προϋποθέσεις που ισχύουν για τους 
υπαλλήλους του δημόσιου τομέα.

Στο σημείο αυτό αξίζει να σημειω-
θεί ότι η συγκεκριμένη διάταξη αφο-
ρά σε πολύ περιορισμένο αριθμό 
ασφαλισμένων και δεν προκαλεί δα-
πάνη στον δημόσιο προϋπολογισμό.

Η ΠΟΑΣΥ καλεί τον υπουργό να 
συμβάλλει στην άμεση θέσπιση νο-
μοθετικής ρύθμισης, που θα αποκα-
θιστά την αδικία και θα απεγκλωβίζει 
έναν μικρό αριθμό συναδέλφων, που 
σύμφωνα με τα ισχύοντα στον υπό-
λοιπο δημόσιο τομέα θα θεωρούνταν 
"παλιοί ασφαλισμένοι".

παρέμβαση της ομοσπονδίας  
για θεμελίωση  
συνταξιοδοτικού δικαιώματος

Σ
 
 
 
 
την περίοδο της έντονης οι-

κονομικής κρίσης που διανύουμε, η 
ενασχόληση και επίλυση των θεσμι-
κών ζητημάτων του κλάδου μας, έγι-
ναν  δευτερευούσης σημασίας για την 
πολιτεία ακόμα κι όταν αυτά δεν 
έχουν κανένα οικονομικό κόστος. Όχι 
όμως για την Ομοσπονδία και κυρίως 
για τον Κώδικα Μεταθέσεων και την 
ανάγκη τροποποίησής του. 

Ως επικεφαλής της αρμόδιας Επι-
τροπής, με στενοχωρεί η αυθαίρετη 
και κυρίως αβάσιμη κριτική στο ότι η 
ΠΟΑΣΥ αδιαφορεί γι’ αυτό το τόσο 
σοβαρό ζήτημα. Θυμίζω ότι πριν από 
ένα χρόνο περίπου, στο συνέδριο, εί-
χε διανεμηθεί έντυπο, στο οποίο απο-
τυπώνονται εμπεριστατωμένες προ-
τάσεις τροποποίησης του ισχύοντος 
Κώδικα. Των διατάξεων αυτών που 
επέτρεψε σε «έξυπνους» αστυνομι-
κούς, να εκμεταλλευτούν τη χαλαρό-
τητά τους και να πετυχαίνουν  την 
μετακίνησή τους στον τόπο συμφε-
ρόντων τους. Σε βάρος των ευσυνεί-
δητων συναδέλφων,  που υπομονετι-
κά περιμένουν τη σειρά τους, εγκλω-
βισμένοι στην επετηρίδα των αντι-
κειμενικών μορίων. Αυτές οι 
προτάσεις είχαν δοθεί στην πολιτική 

και στη φυσική ηγεσία του Σώματος, 
αλλά φαίνεται  η προτεραιότητα της 
αναδιοργάνωσης (ευτυχώς ανεπιτυ-
χούς) της ΕΛ.ΑΣ.,  δεν επέτρεψε την 
ενασχόλησή τους με το θέμα. Διότι δεν 
θέλω να σκέφτομαι ότι εσκεμμένα 
άφηναν επί χρόνια το πρόβλημα να 
σέρνεται και να κακοφορμίζει, πιστεύ-
οντας όπως κάποιοι, ότι με την μη επί-
λυσή του θα έπλητταν την ΠΟΑΣΥ, 
ωσάν να ευθυνόμαστε εμείς επειδή η 
κυβέρνηση δεν νομοθετεί, όπως υπα-
γορεύουν τα δίκαια αιτήματά μας.

Ο
 
 
 
 
ι διατάξεις του εντύπου, στο 

σύνολό τους, σκοπό έχουν να κλείσουν 
τα «παραθυράκια» του Κώδικα και να 
εξασφαλίσουν την προοπτική μετακί-
νησης των συναδέλφων, με δίκαιο και 
αξιοκρατικό τρόπο. Αναφερόμενος σε 
κάποιες από τις προτάσεις, θα σταθώ 
κυρίως:

α) στην αναγκαιότητα κατάργησης 
της εντοπιότητας που ισχύει ακόμη από 
το 1955.

β) στην τροποποίηση της Κατάστα-
σης των υπηρεσιών δυσμενούς διαβίω-
σης και στην αναγκαιότητα χορήγησης 
μορίων στους υπηρετούντες στις  υπη-
ρεσίες της Γ.Α.Δ.Α.

γ) σίγουρα στην κατάργηση των ειδι-
κών κατηγοριών (διάζευξη, αναπηρία 
γονέα και δικαστικών συμπαραστατών, 
επιμέλειας τέκνων κ.α.) και κάλυψη 
των οργανικών θέσεων μόνο μέσα από 
την αντικειμενική μοριοδότηση.

δ) στη μεταβολή των μορίων, μετά 
από υποβολή δήλωσης αλλαγής τόπου 
συμφερόντων και υπολογισμό αυτών, 
σύμφωνα με την νέα  χλμ. απόσταση.

στ΄) με ποσοστιαία  κάλυψη των κε-
νών οργανικών θέσεων των Δ/νσεων, 
τουλάχιστον 25%.

ζ) στον αναλογικό τρόπο χορήγησης 
μορίων στο προσωπικό της Ελληνικής 
Αστυνομίας, σύμφωνα με τον τρόπο 
πρόσληψης και εκπαίδευσης αυτού.

η) στην αντιμετώπιση του φαινομέ-
νου της γρήγορης διάζευξης μετά από 
συνυπηρέτηση.

  Μετά και την μνημονιακή εντολή, 
της κατάργησης των έξι χιλιάδων επτα-
κοσίων (6.700) κενών οργανικών θέσε-
ων των αστυφυλάκων, ιδιαίτερη ευθύνη 
της  πολιτικής και της φυσικής ηγεσίας 
της Αστυνομίας είναι η απάλειψη κάθε 
διάκρισης και η διασφάλιση της αντι-
κειμενικότητας του θεσμικού πλαισίου 
του Κώδικα Μεταθέσεων, έτσι ώστε κα-
μία οργανική θέση να μην καλύπτεται  
με πλάγιο τρόπο. Γι’ αυτό και επιβάλλε-
ται να προβεί άμεσα, στην τροποποίηση 
των διατάξεών του, λαμβάνοντας σίγου-
ρα υπόψη και τις προτάσεις μας.

Δεν νομοθετεί η ΠΟΑΣΥ, αλλά η κυβέρνηση
 ΚΩδΙΚΑΣ ΜΕΤΑΘΕΣΕΩΝ

του ΜΙΧΑλη 
ΤΟλΙΚΑ

προεδρου  
δ.σ. ποΑσυ 
επικεφΑλήσ 
επιτροπήσ 
κώδικΑ 
μετΑθεσεών
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Μεγαλειώδης συγκέντρωση 
και πορεία διαμαρτυρίας 
διοργανώθηκε από τις έξι 

Ομοσπονδίες των Σωμάτων Ασφα-
λείας στη Θεσσαλονίκη στις 5 Σε-
πτεμβρίου 2014, με τη συμμετοχή 
των Ομοσπονδιών - Οργανώσεων 
των υπηρετούντων και των αφυπη-
ρετησάντων στις Ένοπλες Δυνάμεις 
και τα Σώματα Ασφαλείας.

Είχαν προηγηθεί συσκέψεις στα 
γραφεία της ΠΟΑΣΥ στην Αθήνα, 
όπου συζητήθηκε η κοινή συνιστα-
μένη του αγώνα μας, σε συνέχεια 
των κινητοποιήσεων – παρεμβάσε-
ων τους μήνες Ιούνιο, Ιούλιο και 
Αύγουστο. Κατά τη συνάντηση της 
2ας Σεπτεμβρίου 2014, συζητήθηκε 
η λειτουργία και η σύσταση Συντο-
νιστικού Οργάνου, δεδομένου ότι 
μας ενώνουν οι διεκδικήσεις μας 
για μια θητεία αντάξια των προσδο-
κιών των Ελλήνων πολιτών, αλλά 
και για μια αξιοπρεπή ζωή στην 
ενέργεια και στην αποστρατεία. 
Επίσης, ιεραρχήθηκαν τα αιτήματα 
της διαμαρτυρίας μας:

- Ενίσχυση του αξιόμαχου των 
Σωμάτων Ασφαλείας και των Ενό-
πλων Δυνάμεων

- Άρση των μισθολογικών αδικι-
ών

- Πλήρη και άμεση εφαρμογή των 
αποφάσεων του ΣτΕ

- Διάσωση των ασφαλιστικών και 
μετοχικών ταμείων και επιστροφή 
των «αποθεματικών»

- Αξιοπρεπείς συντάξεις
Κοινή απαίτηση των διαδηλωτών, 

να υπάρξει σεβασμός στις αποφά-
σεις της δικαιοσύνης και να λάβουν 
σάρκα και οστά οι κυβερνητικές 
υποσχέσεις. «Η μη ύπαρξη χειροπια-
στών μέτρων υπέρ της λειτουργίας 
των Οργανισμών μας και της θωρά-
κισης των εργαζομένων σε αυτούς, 
κλονίζει την εμπιστοσύνη προς τους 
θεσμούς και υπονομεύει την εύρυθ-
μη λειτουργία τόσο των Σωμάτων 
Ασφαλείας όσο και των Ενόπλων 
Δυνάμεων, τροφοδοτώντας ταυτό-
χρονα την ανασφάλεια της κοινωνί-

ας και της ίδιας της πατρίδας μας», 
επισημαίνουν οι Ομοσπονδίες στο 
ψήφισμα που επιδόθηκε στον 
υπουργό Μακεδονίας Θράκης κ. 
Γιώργο Ορφανό, ο οποίος το προώ-
θησε στον Πρωθυπουργό την επομέ-
νη ημέρα κατά την επίσκεψη του στη 
Θεσσαλονίκη για τα εγκαίνια της 
79ης ΔΕΘ. Ο ίδιος ο Πρωθυπουργός 
δήλωσε ότι «η απόφαση του Συμ-
βουλίου Επικρατείας για αποκα-
τάσταση των μισθολογικών απω-

λειών θα εφαρμοστεί! Τουλάχι-
στον όσο μας επιτρέπουν οι ανά-
γκες του Προϋπολογισμού. Και 
χωρίς, φυσικά να ανατρέψει το 
δημοσιονομικό προγραμματισμό 
της Χώρας και την πορεία εξόδου 
από την κρίση».

Απαντώντας στη συνέχεια οι 
Ομοσπονδίες, τόνισαν ότι το ζητού-
μενο, παραμένει: να ικανοποιηθούν 
άμεσα τα δίκαια αιτήματά μας. Η 
αναμενόμενη από μας «εντολή Σα-

Με τους αδιάκοπους 
αγώνες μας, 
αναγκάσαμε  
την κυβέρνηση  
να συμπεριλάβει στον 
προϋπολογισμό, δαπάνη 
για την επιστροφή 
μέρους των μισθών και 
των συντάξεων που 
θυσιάστηκαν στο βωμό 
των καταστροφικών 
επιλογών της τρόικας. 
Καθολικό το αίτημά μας 
για πλήρη συμμόρφωση 
στις αποφάσεις του ΣτΕ

Αγώνας για να επιστρέψουν τα χαμόγελα       στα πρόσωπά μας
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Δ ικαίωση των αγώνων μας για 
δεύτερη φορά, συνιστά η 
απόφαση του Τριμελούς 

Συμβουλίου Συμμόρφωσης του 
ΣτΕ, το οποίο αποφαίνεται ότι είναι 
αδικαιολόγητη η μη συμμόρφωση 
του Υπουργείου Οικονομικών προς 
τις αποφάσεις της Ολομελείας του 
Συμβουλίου της Επικρατείας. Σύμ-
φωνα με το υπ. αριθμ. 10/2014 έγ-
γραφό του, ο υπουργός Οικονομι-
κών καλείται να συμμορφωθεί 
προς τις εν λόγω αποφάσεις εντός 
δυο μηνών από την κοινοποίησή 
του, ορίζει δε νέα ημερομηνία συ-
ζήτησης της υπόθεσης ενώπιον 
του ιδίου Συμβουλίου, την 28η Νο-
εμβρίου 2014.

 Στο εξαιρετικής νομικής σημα-
σίας πρακτικό, περιγράφεται η 
υποχρέωση της κυβέρνησης:

Α) Να επιστρέψει τα ποσά που 
παρακρατήθηκαν από τον κάθε 
Έλληνα αστυνομικό ως αχρεωστή-
τως καταβληθέντα, δυνάμει της 
Υπουργικής Απόφασης που κηρύ-
χθηκε αντισυνταγματική,

Β) να μεριμνήσει για τον τρόπο 
επιστροφής των χρηματικών πο-
σών που αντιστοιχούν στη διαφο-
ρά μεταξύ των αποδοχών που οι 
αστυνομικοί ελάμβαναν προ της 
εφαρμογής του Ν. 4093/2012 και 
αυτών που τους καταβλήθηκαν 
μετά τις περικοπές που υπέστη-
σαν κατ' εφαρμογή του νόμου αυ-
τού και

Γ) να αναβιώσει τα ειδικά μι-
σθολόγια για τους υπηρετούντες 
στα Σώματα Ασφαλείας, όπως ίσχυ-
αν προ της τροποποιήσεώς τους με 
τις αντισυνταγματικές διατάξεις 
του Ν. 4093/2012 (επαναφορά στα 
μισθολογικά επίπεδα του 2012).

Στο ίδιο πρακτικό αναγνωρίζεται 
βέβαια η ευχέρεια της κυβέρνησης 
να προβεί στην κατάρτιση νέου μι-
σθολογίου για τα στελέχη των Σ.Α., 
πλην όμως, αυτό δεν μπορεί να κα-
θοριστεί σε επίπεδο αντίστοιχο αυ-
τού που δημιουργήθηκε με τις 
αντισυνταγματικές διατάξεις του 
4093/2012, ήτοι του ισχύοντος, κα-
θώς κάτι τέτοιο θα ισοδυναμούσε 
σε παραβίαση του δεδικασμένου.

Να σημειωθεί ότι καμία από τις 

αιτιάσεις του Υπουργού Οικονομι-
κών δεν έγινε δεκτή από το Τριμε-
λές Συμβούλιο Συμμόρφωσης, κα-
θώς, όπως ρητά αναφέρεται, αυτές 
δεν συνιστούν νόμιμα εμπόδια για 
την απαιτούμενη συμμόρφωση, 
ούτε δικαιολογούν προσωρινή 
αποχή από αυτήν ως μη βασιζόμε-
να σε κάποια συνταγματική διάτα-
ξη ή αρχή. Δηλαδή, η Κυβέρνηση 
επικαλέστηκε απαραδέκτως και 
αβασίμως τόσο την αποτίμηση του 
δημοσιονομικού κόστους, όσο και 
την διαπραγμάτευση του ζητήμα-
τος με την «λεγόμενη τρόικα» (sic).

Κατόπιν της ανωτέρω εξέλιξης 
και της χαρακτηριστικής ταχύτη-
τας με την οποία λειτούργησε το 
Συμβούλιο της Επικρατείας, οι 
Ομοσπονδίες ενθαρρυμένες από 
το μέχρι στιγμής αποτέλεσμα, συ-
νεχίζουν τον αγώνα τους, για την 
πλήρη δικαίωσή τους, ώστε να μην 
υπάρξει καμία οικονομική απώ-
λεια για τους συναδέλφους.

μαρά» για την άμεση συμμόρφωση 
του οικονομικού του επιτελείου 
στις αποφάσεις του ΣτΕ, δεν ακού-
στηκε. Αντιθέτως, επικαλέστηκε 
και ο ίδιος τη δημοσιονομική στε-
νότητα, υποσχόμενος καλύτερες 
μέρες όταν και όποτε το επιτρέψουν 
οι οικονομικές συνθήκες. Σε κάθε 
περίπτωση, ευχαριστούμε τον κ. 
Πρωθυπουργό για το ενδιαφέρον 
του, όμως του επισημαίνουμε και 
σήμερα ότι το φιλότιμο δεν αρκεί 

για να εξασφαλίσει ο ένστολος τα 
προς το ζην και μάλιστα ένα ζην 
άκρως επικινδύνως.

Όπως τονίστηκε από όλους τους 
ομιλητές στην Πλατεία Λευκού 
Πύργου, ο αγώνας είναι μονόδρο-
μος αν δεν υπάρξει πλήρης συμ-
μόρφωση στις αποφάσεις του Συμ-
βουλίου της Επικρατείας, η Επιτρο-
πή Συμμόρφωσης του οποίου είχε 
διακόψει τη συνεδρίαση που είχε 
ξεκινήσει στις 5/9/2014 για τη Δευ-

τέρα 8/9, ώστε να υπάρχει πληρέ-
στερη εικόνα των κυβερνητικών 
προθέσεων.

Στις 11 Σεπτεμβρίου 2014, υπήρξε 
μια ακόμα συνάντηση των Ομο-
σπονδιών - Ενώσεων- Οργανώσεων 
των υπηρετούντων και των αφυπη-
ρετησάντων στις Ένοπλες Δυνάμεις 
και τα Σώματα Ασφαλείας, όπου 
αποφασίστηκε να ζητηθεί άμεσα 
συνάντηση με τον Υπουργό Οικονο-
μικών κ. Γκίκα Χαρδούβελη, προ-

κειμένου να μας ενημερώσει για 
τον τρόπο που σκοπεύει η Κυβέρνη-
ση να υλοποιήσει το διατακτικό των 
αποφάσεων του ΣτΕ, το οποίο είναι 
καταπέλτης για την κυβέρνηση.

Η κυβέρνηση, μέσω διαρροών 
στα ΜΜΕ, αρχίζει να αποκαλύπτει 
τα σχέδιά της, για σταδιακή συμ-
μόρφωση προς τις αποφάσεις του 
ΣτΕ. Στο πλαίσιο αυτό, στο σχέδιο 
του προϋπολογισμού που κατατέ-
θηκε στη Βουλή στις 6 Οκτωβρίου 

2014 αναγράφονται τα εξής: οι υπο-
χρεώσεις αναδρομικών αποδο-
χών και συντάξεων των δικαστι-
κών και των στελεχών των Ενό-
πλων Δυνάμεων και των Σωμά-
των Ασφαλείας υπολογίζονται 
για την περίοδο από 1/8/2012 έως 
31/6/2014 σε 414.7 εκατ. ευρώ, ενώ 
η καταβολή των αυξημένων 
αποδοχών και συντάξεών τους, 
υπολογίζεται από 1/7/2014 -
31/12/2014 σε 162,2 εκατ. ευρώ.

Αγώνας για να επιστρέψουν τα χαμόγελα       στα πρόσωπά μας Η ιστορική απόφαση 
της επιτροπής 
συμμόρφωσης
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Οπρόεδρος της ΠΟΑΣΥ απέδει-
ξε με την ομιλία του ότι όταν 
το συνδικαλιστικό μας κίνη-

μα εκδηλώνει την αποφασιστικότη-
τά του για κλιμάκωση της πίεσης 
προς την κυβέρνηση με στόχο την 
ικανοποίηση των δίκαιων αιτημά-
των μας, είναι σε θέση να έχει αποτε-
λέσματα. Την επομένη ημέρα, ο 
πρωθυπουργός της χώρας αναφέρ-
θηκε στα αιτήματά μας και έδωσε το 
στίγμα των προθέσεων της κυβέρνη-
σής του. Στο χέρι μας είναι να συνε-
χίσουμε τον αγώνα μας, όπως έχουν 
ήδη επισημάνει οι Ομοσπονδίες, 
σταθμίζοντας όλα τα δεδομένα. Η 
ομιλία του κ. Φωτόπουλου:

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, 
είμαστε εδώ, αστυνομικοί πυροσβέ-
στες, λιμενικοί όλων των βαθμών της 
ιεραρχίας, καθώς και οι υπηρετήσα-
ντες και υπηρετούντες στα τρία όπλα 
των Ενόπλων Δυνάμεων της πατρί-
δας μας. Σε συνέχεια της ένστολης 
κινητοποίησης της Αθήνας, στις 6 
Αυγούστου στην Πλατεία Κολοκο-
τρώνη, στέλνουμε ξανά στην Κυ-
βέρνηση και στην Τρόικα, δεκά-
δες, εκατοντάδες χιλιάδες μηνύ-
ματα από όλη την Ελλάδα! 

Η μεγάλη οικογένεια των Ε.Δ. και 
Σ.Α. είναι στις επάλξεις του αγώνα 
και στέλνει υπερήφανο χαιρετισμό 
σε όλους όσοι αγωνίζονται για ένα 
καλύτερο αύριο.

Είμαστε εδώ στη Διεθνή Έκθεση 
Θεσσαλονίκης ενωμένοι, δυνατοί 
όσο ποτέ άλλοτε, δηλώνοντας, ξεκά-
θαρα, ανυπότακτοι και ανυπάκουοι 
στα κελεύσματα της τρόικας και των 
τοκογλύφων δανειστών μας, σε 
όλους αυτούς που έχουν ρημάξει, 
εμάς και τη χώρα μας.

Φίλες και φίλοι, Συμπολίτισσες 
και συμπολίτες 

Απευθύνομαι στο καθένα σας, 
εδώ από τη Θεσσαλονίκη, για να 
σας πω δυο λόγια απλά, από καρ-
διάς.

Δεν θα επιτρέψουμε σε κανέ-
ναν να μας βάλει απέναντί σου.

Οι αστυνομικοί της χώρας που εκ-
προσωπώ, γνωρίζουν πολύ καλά τα 
δικά σου προβλήματα και το δικό 
σου δράμα που περνάς, εξαιτίας της 
ακολουθούμενης πολιτικής, κατ’ 
επιταγήν, δήθεν των μνημονίων και 
της τρόικας, ως ισχυρίζονται οι κυ-
βερνώντες.

Συμμεριζόμαστε τις αγωνίες σου 
και στηρίζουμε τον αγώνα που δίνεις 
για να ξεφύγεις από αυτά τα δεινά. 
Εξάλλου κι εμείς ένα κομμάτι της 
ίδιας κοινωνίας είμαστε. Ένα κομμά-
τι και της δικής σου οικογένειας εί-
μαστε. Αντιμετωπίζουμε τα ίδια προ-
βλήματα, για τα οποία σ’ έχουμε 
καταστήσει κοινωνό από καιρό. 

Φίλε πολίτη, φίλη συμπολίτισσα
Παρά τα πολλά προβλήματα και 

τα ελλείμματά μας σε προσωπικό 
και υπηρεσιακό επίπεδο, αλλά και 
την απαξίωση που αντιμετωπίζουμε 

Ανυπότακτοι στα κελεύσματα της τρόικας
Καταλυτική η ομιλία-παρέμβαση του προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστου Φωτόπουλου ενώπιον χιλιάδων ενστόλων στην Πλατεία Λευκού Πύργου

από τους κυβερνώντες, σου υποσχό-
μαστε ότι θα συνεχίσουμε να κατα-
βάλλουμε κάθε δυνατή προσπάθεια, 
ώστε να σου διασφαλίζουμε τα υπέρ-
τατα αγαθά, ζωή-τιμή-περιουσία. 

Αρκεί να μπορούμε, αρκεί να μας 
το επιτρέπουν.

Όσο περνά, όμως, από το χέρι μας, 
πρέπει να γνωρίζεις ότι δεν θα σ’ 
αφήσουμε ποτέ ακάλυπτο. Ακάλυ-
πτους θ’ αφήνουμε όσους θέλουν να 
μας χρησιμοποιούν για δικές τους 
σκοπιμότητες κι αυτό θα είναι το 
επόμενο βήμα μας. 

Καταφυγή σε μορφή απεργίας και 
αποχής από τέτοιου είδους μεθοδεύ-
σεις και χρησιμοποιήσεις.

Την ύστατη αυτή στιγμή, απευθυνό-
μαστε στον αξιότιμο κύριο Πρωθυ-
πουργό της χώρας, με αφορμή και την 
άφιξή του, αύριο, στη Θεσσαλονίκη.

Κύριε Πρωθυπουργέ
Η ΠΟΑΣΥ, οι υπηρετούντες στα 

Σώματα Ασφαλείας και στις Ένο-
πλες Δυνάμεις, θέτουν ερωτήμα-
τα:

Όταν το οικονομικό επιτελείο της 
κυβέρνησης συμπεριφέρεται ευτε-
λιστικά-απαξιωτικά στους θεσμούς 
και γράφει στα παλιά του τα παπού-
τσια τις αμετάκλητες αποφάσεις 
των ανωτάτων δικαστηρίων της χώ-
ρας, μπορεί άραγε κανείς, ιδίως από 
τους κυβερνώντες, να έχει την απαί-

τηση από τους ενστόλους, από τα 
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων 
και των Σωμάτων Ασφαλείας, να δι-
ασφαλίζουν και να προστατεύουν 
στο ακέραιο τους θεσμούς;

Κύριε Πρωθυπουργέ
Σας καλούμε να παρέμβετε 

προσωπικά σήμερα, αν όχι χθες, 
για να εφαρμοστούν επιτέλους οι 
αμετάκλητες δικαστικές αποφά-
σεις τους ΣτΕ. Διαφορετικά, δεν 
έχει κανείς περιθώρια «ζωής». 

Κύριε Πρωθυπουργέ
Σας καλούμε να παρέμβετε εντός 

της σήμερον στο οικονομικό επιτε-
λείο της κυβέρνησης, ώστε οι προη-
γούμενες εξαγγελίες σας και το εν-

διαφέρον σας για τους ένστολους, να 
γίνουν πράξη.

Η αξιοπιστία λόγων και έργων, εί-
ναι, όσο ποτέ άλλοτε, σήμερα, απα-
ραίτητη προϋπόθεση για να πάει 
μπροστά ο τόπος μας.

Καλούμε, όμως, και τον αντιπρόε-
δρο της κυβέρνησης, τον πρόεδρο 
του ΠΑΣΟΚ, τον κύριο Βενιζέλο, να 
συναινέσει έμπρακτα σε αυτό, με δη-
μόσια τοποθέτησή του.

Καλούμε τον αρχηγό της αξιω-
ματικής αντιπολίτευσης, τον κ. 
ΤΣΙΠΡΑ, αλλά και τους αρχηγούς 
των άλλων πολιτικών κομμάτων, 
να απαιτήσουν από την κυβέρνηση 
την άμεση δρομολόγηση λύσεων.
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Συναδέλφισσες συνάδελφοι
Αν δεν υπάρξουν λύσεις και συνε-

χιστεί αυτός ο εμπαιγμός, ένα είναι 
βέβαιο:

Στην κατρακύλα που οδηγούν 
τους θεσμούς, θα συμπαρασυρ-
θούν και οι πολιτικοί τους χώροι.

Η πορεία τους, θα είναι κατακόρυ-
φα πτωτική. Ξεκάθαρα πράγματα. 

Όταν έλθει το πλήρωμα του χρό-
νου θα τους αντιμετωπίσουμε εμείς 
και οι οικογένειές μας όπως ακρι-
βώς αυτοί μας αντιμετωπίζουν.

Δεν είμαστε δεδομένοι κανενός. 
Και αυτό δεν είναι απειλή. Είναι μια 
αυστηρή, αλλά ειλικρινής προειδο-
ποίηση στα πλαίσια της παροιμίας 

που λέει ο λαός μας «Οι καλοί λογα-
ριασμοί, κάνουν τους καλούς φί-
λους».

Οι «άσπονδοι φίλοι» μου βέβαια, 
σπεκουλάρουν διαρκώς με τα πολι-
τικά μας φρονήματα γιατί θέλουν να 
μας εκθέσουν.

Τους λέμε λοιπόν: Μακριά από 
μας οι κομματικές ταμπέλες. Ως δη-
μοκράτες, δικαιούμαστε να στηρί-
ζουμε, και θα στηρίξουμε, χώρους 
που σέβονται  τους θεσμούς, και 
όσους εμπράκτως μας στηρίζουν, 
και θα μας στηρίξουν, στο μέλλον.

Κύριε Πρωθυπουργέ,
Ένα τελευταίο μήνυμα: Περιμέ-

νουμε μέχρι αύριο, τις ανακοινώσεις 

σας, με τις συγκεκριμένες λύσεις για 
μας. Από αύριο, τα ξαναλέμε. 

Γιατί ο αγώνας, συναδέλφισσες, 
συνάδελφοι, δεν τελειώνει σήμερα 
εδώ. 

Συνεχίζεται, ενωτικά και δυναμι-
κά, όσο ποτέ άλλοτε, από τη Θεσσα-
λονίκη και θα είναι νικηφόρος. 

Αστυνομικοί, ειδικοί φρουροί, 
συνοριακοί, πυροσβέστες, λιμενι-
κοί, στρατιωτικοί, όλων των 
όπλων στην ενέργεια και στην 
αποστρατεία ενώνουμε τις δυνά-
μεις μας γιατί δεν υπάρχουν δια-
χωριστικές γραμμές ανάμεσά μας. 

Εν τη ενώσει η ισχύς.
Καλό αγώνα.

Συμπληρώθηκαν φέτος έντε-
κα χρόνια από τη θλιβερή 
«νύχτα της ντροπής» της 8/9 

Οκτωβρίου 2003, όταν η τότε Πο-
λιτική και Φυσική Ηγεσία της 
ΕΛ.ΑΣ., δεν δίστασαν να καταστεί-
λουν βίαια την ειρηνική εκδήλω-
ση διαμαρτυρίας μας στο Υπουρ-
γείο Εθνικής Οικονομίας, ενώ δι-
εκδικούσαμε την κατοχύρωση του 
επαγγέλματός μας, ως επικίνδυ-
νου και ανθυγιεινού.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
αντί «να δώσει τόπο στην οργή», 
για ουσιαστικούς και συμβολι-
κούς λόγους, κάθε χρόνο από τότε 
υπενθυμίζει σε όλους τα γεγονότα 
αυτά, αλλά και την απόφασή μας 
να τιμούμε εκείνον τον αγώνα μας, 
καθιερώνοντας την 9η Οκτωβρίου 
κάθε έτους, ως «Ημέρα αγώνα κα-
τά της κρατικής αυθαιρεσίας».

Ήταν μια πρωτοβουλία εμπνευ-
σμένη από τις δυναμικές κινητο-
ποιήσεις και τους ενωτικούς αγώ-
νες εκείνης της περιόδου, όταν 
Αστυνομικοί, Πυροσβέστες και 
Λιμενικοί, διεκδικούσαμε καλύτε-

ρες συνθήκες εργασίας και έμπρα-
κτη αναγνώριση από την πολιτεία 
της επικινδυνότητας του λειτουρ-
γήματός μας. Ο αυταρχισμός των 
κυβερνώντων, όμως, ενδυνάμωσε 
τους αγώνες μας και εμπέδωσε το 
αγωνιστικό μας φρόνημα, με απο-
τέλεσμα, σε επόμενο χρόνο να ικα-
νοποιηθεί μερικώς το αίτημά μας, 
επιβεβαιώνοντας για άλλη μια 
φορά ότι κανένας αγώνας δεν πά-
ει χαμένος. Εναπόκειται, δε, σε 
εμάς να συνεχίσουμε την προσπά-
θειά μας, για την πλήρη αναγνώ-
ριση της επικινδυνότητας της ερ-
γασίας μας, όπως προτάσσουμε 
και στα ψηφίσματα των συνεδρί-
ων μας.

Εμείς, τα στελέχη των Σωμάτων 
Ασφαλείας, που έχουμε ορκιστεί 
πίστη στο Σύνταγμα και τους Νό-
μους του Κράτους, οφείλουμε να 
εκτελούμε τα καθήκοντά μας χω-
ρίς να ενδίδουμε στους πειρα-
σμούς της εκάστοτε εξουσίας.

Να μη λησμονούμε ότι «δια νό-
μων άρχομεν, επί ανθρώπων άρ-
χομεν και ουκ εσαεί άρχομεν».

Ανοιχτή επιστολή στον πρω-
θυπουργό της χώρας κ. 
Αντώνη Σαμαρά, έστειλαν 

οι Ομοσπονδίες στις 10 Οκτωβρίου 
2014 -τελευταία ημέρα της συζήτη-
σης στη Βουλή για την παροχή ψή-
φου εμπιστοσύνης στην κυβέρνη-
σή του- προκειμένου να του επιση-
μάνουν ότι το υπουργείο Οικονομι-
κών, συνεχίζει να κρατά κλειστές 
τις πόρτες του διαλόγου στις Ομο-
σπονδίες μας.

«Η συνεχής αναβλητικότητα εκ 
μέρους του Υπουργείου Οικονομι-
κών για συνάντηση και ενημέρωσή 
μας, μεγεθύνει την δυσαρέσκεια 
όλων των υπηρετούντων στα Σώμα-
τα Ασφαλείας, τη στιγμή που η δική 
μας συνεπής στάση, αγγίζει τα απώ-
τατα όρια της ανοχής» σημειώνουν 
μεταξύ άλλων, καλώντας τον να πα-
ρέμβει ώστε να ενημερωθούμε επι-
σήμως από το οικονομικό επιτελείο 

για τις σχετικές νομοθετικές πρω-
τοβουλίες της Κυβέρνησης, καθό-
σον με το προσχέδιο του Προϋπολο-
γισμού που κατέθεσε στις 6 Οκτω-
βρίου 2014 στη Βουλή, δεν φαίνεται 
να ανταποκρίνεται στο πνεύμα και 
το γράμμα των ανωτάτων δικαστών.

Μιλώντας αργά το βράδυ στη 
Βουλή, ο κ. Σαμαράς ανακοίνωσε ότι 
«από τον επόμενο μήνα τα στελέχη 
των Ενόπλων Δυνάμεων και των 
Σωμάτων Ασφαλείας θα παίρνουν 
πίσω τη μισή περικοπή που τους 
έγινε από το 2012 και τα αναδρομι-
κά της φετινής χρονιάς από τον Ιού-
λιο, ενώ από την επόμενη χρονιά θα 
παίρνουν κάθε μήνα και τα αναδρο-
μικά των προηγούμενων δύο ετών. 
Δηλαδή ταμειακά θα καλυφθούν 
πάνω από τα τρία τέταρτα των περι-
κοπών που τους έγιναν και αυτό 
επειδή βγάλαμε πλεονάσματα, τα 
διατηρήσαμε και τα αυξάνουμε». 

9η ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ – ΗΜΕΡΑ ΑΓΩΝΑ 
ΚΑΤΑ ΤΗΣ ΚΡΑΤΙΚΗΣ ΑΥΘΑΙΡΕΣΙΑΣ

ΑΝΤΩΝΗΣ ΣΑΜΑΡΑΣ
«Ταμειακά, θα καλυφθούν  
πάνω από τα 3/4 των περικοπών»
Σύμφωνα με τον Πρωθυπουργό, αρχίζει  
το Νοέμβριο η επιστροφή των χρημάτων 
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Λαμβάνοντας υπόψη τις τοπο-
θετήσεις των προσκεκλημέ-
νων, τις χρήσιμες συναντή-

σεις που είχε το προεδρείο το προ-
ηγούμενο διάστημα με εκπροσώ-
πους του ΕΤΕΑ και Επαγγελματικών 
Ταμείων, αλλά και στις 30/9/2014 με 
τον υφυπουργό Εργασίας κ. Αντώ-
νιο Μπέζα, αποφασίστηκε η Ομο-
σπονδία να κινηθεί προσεχτικά και 
συντεταγμένα τόσο με όλες τις 
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις της όσο και 

με τις λοιπές Ομοσπονδίες, ενημε-
ρώνοντας τεκμηριωμένα όλους 
τους συναδέλφους και τις συναδέλ-
φισσες σε όλη την Ελλάδα για τα 
πραγματικά δεδομένα, όσον αφορά 
το μέλλον του ΤΕΑΠΑΣΑ. Το διακύ-
βευμα είναι τεράστιο καθώς η κυ-
βέρνηση καλεί τον συνδικαλιστικό 
μας φορέα (έναν φορέα όχι όποιας 
κι όποιας δημόσιας υπηρεσίας), να 
απεμπολήσει το δικαίωμά του να 
υπερασπίζεται το δημόσιο χαρα-

κτήρα των κοινωνικών αγαθών, 
όπως είναι η υγεία, η πρόνοια και η 
κοινωνική ασφάλιση, παραγνωρί-
ζοντας τον κίνδυνο που υποκρύ-
πτουν όλα αυτά και που δεν είναι 
άλλος από την παραπέρα ιδιωτικο-
ποίηση τομέων δράσης και της 
ίδιας της αστυνομίας.

Μια τόσο σοβαρή απόφαση, θα 
ληφθεί από το ανώτατο καθοδηγη-
τικό μας όργανο, το επόμενο 24ο 
τακτικό συνέδριο, το οποίο αποφα-
σίστηκε να γίνει το δεύτερο 15νθη-
μερο του Νοεμβρίου, χωρίς να πα-
ραβλέπεται και το γενικότερο πολι-

τικό τοπίο, έτσι όπως αυτό διαμορ-
φώνεται το τελευταίο διάστημα, 
όπου τα κόμματα της αντιπολίτευ-
σης για σειρά εφαρμοστικών νό-
μων των Μνημονίων, διατυπώνουν 
εκ διαμέτρου αντίθετες με την κυ-
βέρνηση θέσεις για τα μείζονα ζη-
τήματα που μας απασχολούν.

Αναλογιστική μελέτη
Οι Ομοσπονδίες, στη συνέχεια ανα-
κοίνωσαν ότι ολοκλήρωσαν τις  δι-
αδικασίες ανάθεσης του έργου 
«Αναλογιστική υποστήριξη για τη 
δυνατότητα μετατροπής των Τομέ-

ων Επικουρικής Ασφάλισης (ΤΕΑ-
ΕΧ-ΤΕΑΥΑΠ) σε Ν.Π.Ι.Δ. (Ταμείο 
Επαγγελματικής Ασφάλισης), σύμ-
φωνα με το άρθρο 220 του Ν. 
4281/2014, ανακηρύσσοντας ως 
ανάδοχο την εταιρεία PRUDENTIAL 
ACTUARIAL SOLUTIONS.  Ενημέ-
ρωσαν, δε, και τον πρόεδρο του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ για την απόφασή τους, προ-
κειμένου να δοθούν στον υπεύθυνο 
της εταιρείας τα απαραίτητα οικο-
νομικά στοιχεία και ό,τι άλλο σχε-
τικό ήθελε ζητηθεί, καθόσον έχει 
χρέος να περαιώσει την μελέτη 
εντός 20 ημερών.

Ο ι αποφάσεις του ΣτΕ, οι εμβα-
λωματικές παρεμβάσεις στο 
ισχύον μισθολόγιο που φέρε-

ται να έχει προωθήσει το υπουργείο 
Εθνικής Αμύνης προς το υπουργείο 
Οικονομικών και η εφαρμογή του 
άρθρου 220 του Ν. 4281/2014 για το 
ΤΕΑΠΑΣΑ, ήταν τα κυρίαρχα θέματα 
που απασχόλησαν τις εργασίες του 
Γενικού Συμβουλίου και του Δ.Σ. της 
Ομοσπονδίας την 1η Οκτωβρίου 
2014 στην Αθήνα.

Σε καίρια ερωτήματα απάντησαν 
ο υπουργός Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη κ. Βασίλει-
ος Κικίλιας και ο Αρχηγός της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας Αντιστράτη-
γος κ. Δημήτριος Τσακνάκης, ενώ 
για τα φλέγοντα θέματα που μας 
απασχολούν, τοποθετήθηκαν ο Νο-
μικός Σύμβουλος της Ομοσπονδίας 
κ. Χαράλαμπος Μπουκουβάλας, 
ο καθηγητής του Οικονομικού Πα-
νεπιστημίου κ. Νίκος Φράγκος, ο 
καθηγητής Οικονομικών Κοινωνι-
κής Πολιτικής κ. Σάββας Ρομπό-
λης, ο επίκουρος καθηγητής Στατι-
στικής του Οικονομικού Πανεπι-
στημίου κ. Αλέξανδρος Ζυμπίδης 
και οι αναλογιστές κ.κ. Κων/νος 
Νικολάου και Βασίλης Μπέτσης.

Ειδικότερα:
Εκ μέρους της Ομοσπονδίας επιση-
μάνθηκε η αποτελεσματικότητα 
των αγώνων μας, ακατάπαυστα, 
ολόκληρο το καλοκαίρι, αλλά και η 
αναγκαιότητα της κλιμάκωσής 
τους, εφόσον τούτο απαιτηθεί, και 
σε συνεργασία με όλες τις Ομο-
σπονδίες, συμπεριλαμβανομένων 
των Ενόπλων Δυνάμεων, χωρίς 
μεμψιμοιρίες και κινήσεις εσω-
στρέφειας. Ήδη υπήρξε η τρίτη 
κατά σειράν συνάντηση (σχετ. 
Ανακοίνωση 600/14/5α από 1-10-
2014) κατά την οποία χαράχθηκε η 
τακτική μας όσον αφορά τις απο-
φάσεις του ΣτΕ και κατατέθηκε η 
πρόταση για ενδεχόμενη ενοποίη-
ση όλων των Ταμείων σε έναν 
ασφαλιστικό πυλώνα Σωμάτων 
Ασφαλείας και Ενόπλων Δυνάμεων, 
απορρίπτοντας το εκβιαστικό 
δίλημμα ΕΤΕΑ ή Επαγγελματικά 

Ταμεία. Για να υπάρξει ενδελε-
χής ενημέρωση και διερεύνηση 
όλων των πιθανών σεναρίων, 
προκρίθηκε να ζητηθεί από την 
Κυβέρνηση και ειδικότερα από 
τον υφυπουργό Εργασίας κ Μπέ-
ζα, η τροποποίηση του νόμου 
4281/14, έτσι ώστε να δοθεί παρά-
τ ασ η  τουλάχ ι σ τον  ω ς  τ ι ς 
30/6/2015, όπως ισχύει για άλ-
λους κλάδους εργαζομένων.

Τα αποτελέσματα
Στο Γενικό Συμβούλιο, επισημάνθη-
κε επίσης, ότι η ακύρωση του νόμου 
4249/14 για την «αναδιοργάνωση», η 
μη εφαρμογή ψηφισμένων για το 
2013 και εντεύθεν περικοπών, οι 
αποφάσεις του ΣτΕ, αλλά και το γε-
γονός ότι το ΤΕΑΠΑΣΑ δεν εντά-
χθηκε άμεσα- άκριτα στο ΕΤΕΑ, 
οφείλονται στις δικές μας αντιδρά-
σεις και ουδείς δικαιούται να αρνεί-
ται τα αποτελέσματα των αγώνων 
μας. Το πώς θα χειριστούμε περαι-
τέρω τα αποτελέσματα των αγώνων 
μας, εξαρτάται και πάλι από τον δι-
κό μας αγώνα, με πνεύμα ομοψυχί-

ας και συναδελφικότητας. Να μη 
λησμονούμε επίσης ότι η αγωνία 
μας για το συνάδελφο είναι συνυ-
φασμένη με την αγωνία μας για την 
αποτελεσματικότερη παροχή υπη-
ρεσιών προς τον πολίτη και την κοι-
νωνία και αυτό οφείλει να το λάβει 
υπόψη της η πολιτεία, θωρακίζο-
ντας το λειτούργημα που επιτελού-
με, με ενίσχυση του νέου προϋπο-
λογισμού δαπανών της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Προς τούτο, τέθηκαν 
προς την Ηγεσία τα εκκρεμή ζητή-
ματα και ζητήθηκαν οι δέουσες 

απαντήσεις.
Λαμβάνοντας το λόγο, ο κ. Υπουρ-

γός Δημόσιας Τάξης και Προστασί-
ας του Πολίτη, τοποθετήθηκε στη 
συνέχεια ως ακολούθως:

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ: Παρήλθε η επο-
χή των «παχιών αγελάδων», η εποχή 
είναι δύσκολη, αλλά παρά ταύτα 
αγωνίζεται για να βρεθούν χρήματα 
και μάλιστα να αναγραφούν και 
στον υπό κατάθεση προϋπολογι-
σμό. Πρόσθεσε δε ότι επιδιώκει να 
γίνει κοινή συνάντηση με τον 
υπουργό Οικονομικών, αλλά το 

βλέμμα μας να είναι στραμμένο 
στην πραγματικότητα.

ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟ: «Ακούω την πρό-
τασή σας, για το ασφαλιστικό -ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ, θεωρώ αδιανόητο αστυνομι-
κοί να είναι στο ίδιο ταμείο π.χ. με 
τους υδραυλικούς και γι' αυτό βλέ-
πω ως ανάχωμα την ίδρυση ενιαίου 
ταμείου ενστόλων». Επίσης, τάχθη-
κε υπέρ του να γίνουν από τώρα οι 
προβλεπόμενες μελέτες, γεγονός 
που ήδη έχει αποφασιστεί εκ μέ-
ρους μας.

ΚΩΔΙΚΑΣ ΜΕΤΑΘΕΣΕΩΝ: δή-
λωσε ότι θα γίνει άμεσα η επιβαλ-
λόμενη ρύθμιση για να υπάρξει 
ανακούφιση, αλλά και «για να γίνει 
η αστυνομία από αστυνομία απελ-
πισίας, αστυνομία της ελπίδας». 
Όπως πρόσθεσε, «δεν μπορεί να συ-
νεχιστεί το σύστημα των τοποθετή-
σεων όπως ισχύει σήμερα, πρέπει 
να δοθούν κίνητρα».

ΤΕΤΡΑ: Θα υπάρξει λύση, σε συμ-
φερότερη και ασφαλέστερη για το 
δημόσιο, βάση.

ΔΙΑΤΑΡΑΞΗ ΟΜΟΓΕΝΟΠΟΙΗ-
ΣΗΣ με τυχόν νέες προσλήψεις ει-
δικών φρουρών: Το όποιο πρόβλη-
μα δημιουργήθηκε σε άλλες επο-
χές.

ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΕΣ ΣΧΟΛΕΣ: Ανα-
κοίνωσε την επαναλειτουργία της 
Σχολής Αστυφυλάκων Κομοτηνής 
και ότι ήδη υπεγράφη απόφαση για 
τη μεταφορά των αλλοδαπών από 
τη Σχολή σε άλλους χώρους.

Ο κ. Αρχηγός
Ο κ. Αρχηγός, ανακοίνωσε στη συ-
νέχεια ότι θα εκδοθεί λίαν προσε-
χώς σχετική διαταγή για την υπο-
χρεωτική εφαρμογή του Π.Δ. 
173/2013 για την έκδοση υπηρεσίας 
σε εβδομαδιαία βάση, καθιστώντας 
υπεύθυνους τους Γενικούς Αστυνο-
μικούς Διευθυντές. Για την αναδι-
οργάνωση των αστυνομικών Υπη-
ρεσιών είπε ότι θα προχωρήσει με 
συγχωνεύσεις και καταργήσεις 
υπηρεσιών βάσει των προτάσεών 
μας, ενώ ανανέωση του στόλου οχη-
μάτων θα υπάρξει σε 4-5 μήνες, 
όταν ολοκληρωθούν οι διαγωνισμοί 
που τρέχουν.

Αποτίμηση δράσης και νέες κατευθύνσεις
Τα συνδικαλιστικά μας όργανα με υπευθυνότητα αποφασίζουν τις επόμενες ενέργειες για την υπεράσπιση των συμφερόντων όλων 
των αστυνομικών

το τεΑπΑσΑ
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ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Θεσσαλονίκης πραγ-
ματοποίησε συνάντηση με 

τον Γενικό Γραμματέα Συντονισμού 
του κυβερνητικού έργου κ. Δημή-
τρη  Βαρτζόπουλου (φωτογραφία), 
κατά την οποία ο Πρόεδρος της 
Ένωσης κ. Δημήτρης Παδιώτης 
ανέφερε τα σημαντικότερα ζητήμα-
τα που τροχοπεδούν το αστυνομικό 
έργο των συναδέλφων της ΓΑΔΘ, 
κάνοντας ιδιαίτερη μνεία στην μη 
κάλυψη των κενών οργανικών θέ-
σεων οι οποίες είναι άνω των 1.000, 
πρόβλημα το οποίο εντείνεται κάθε 
χρόνο με τις φειδωλές σε αριθμό 
μεταθέσεις. 

Το σωματείο τον κάλεσε να ασκή-
σει πίεση στο υπουργείο για αυξη-
μένο αριθμό θέσεων στη Γ.Α.Δ.Θ. 
«Η έλλειψη αστυνομικού προσωπι-
κού στην Θεσσαλονίκη έχει γίνει 
πλέον «η μητέρα όλων των κακών» 
και τα κενά που έχει δημιουργήσει 
δεν μπορούν να αντισταθμιστούν 
από όποιο άλλο μέτρο κι αν λη-
φθεί», τονίζει το σωματείο.

Mόλις έγιναν γνωστά τα αποτελέ-
σματα του συμβουλίων μεταθέσεων, 
ήρθε η διάψευση των προσδοκιών. 
Απευθυνόμενο, δε, στον ίδιο τον αρ-
χηγό της Ελληνικής Αστυνομίας, 
εκφράζει την απογοήτευση των υπη-
ρετούντων συναδέλφων στη Θεσσα-
λονίκη, όσο και των αιτούντων συνα-

δέλφων μας για μετάθεση στην 
ΓΑΔΘ, ανά την χώρα. Αφού επιση-
μαίνει τις διαβεβαιώσεις, και εν τέ-
λει φρούδες ελπίδες, για την ενίσχυ-
ση της ΓΑΔΘ, τονίζει: Το αποτέλεσμα 
τους διέψευσε κατάφωρα, αφού η 
πολυπόθητη ενίσχυση της ΓΑΔΘ άγ-
γιξε τον αριθμό των πενήντα (50) 
Αστυνομικών! Ο αριθμός είναι ίσος 
με τον περσινό, αλλά όταν φέτος 
όλες οι υπόλοιπες Αστυνομικές Δι-
ευθύνσεις της χώρας ενισχύθηκαν 
με αισθητά μεγαλύτερο αριθμό συ-
ναδέλφων, η Θεσσαλονίκη, η δεύτε-
ρη μεγάλη πόλη της χώρας και συ-
μπρωτεύουσα, καταδικάστηκε για 
άλλη μια χρονιά στην έλλειψη αστυ-
νομικού προσωπικού». 

Εξάλλου, με έγγραφό του προς 
την ΠΟΑΣΥ, αναδεικνύει το πρό-
βλημα της μη έγκαιρης προμήθειας 
φυσιγγίων για την ετήσια συντηρη-
τική εκπαίδευση. «Δυστυχώς όλη 
αυτή η διαδικασία φέτος, συμπερι-
λαμβανομένου του διαγωνισμού, 
δεν έχει κινηθεί ακόμα από τους 
αρμόδιους, με αποτέλεσμα τα φυ-
σίγγια που υπάρχουν ως απόθεμα 
να είναι ελάχιστα, ενώ σε μικρό 
χρονικό διάστημα θα εξαντληθούν. 
Είναι βεβαίως περιττό να αναφέ-
ρουμε τις συνέπειες που θα έχει 
αυτό στην ολοκλήρωση των εκπαι-
δεύσεων των συναδέλφων. Άλλω-
στε, εύλογο είναι ότι οι ελλιπείς 
εκπαιδεύσεις οδηγούν σε ντόμινο 

Σοβαρές επισημάνσεις για τη 
μέριμνα που επιδεικνύει η 
υπηρεσία στους συναδέλφους 

που απασχολούνται στα μέτρα φύ-
λαξης των ανασκαφών στο λόφο 
Καστά, διατυπώνει η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Σερρών και 
καλεί την ηγεσία να τις λάβει σοβα-
ρά υπόψη της, ώστε να αντιμετωπι-
στούν τα γενικότερα προβλήματα 
που αντιμετωπίζει η Δ.Α. Σερρών.

Το σωματείο αναφέρεται στη δυ-
σκολία των μετακινήσεων από τις 
Σέρρες χωρίς τα κατάλληλα οχήμα-
τα και χωρίς να υπάρχει αξιοπρεπή 
μέριμνα κατά την παραμονή των 
αστυνομικών στο χώρο εκτέλεσης 
Υπηρεσίας.

Το σωματείο επίσης τονίζει ότι οι 
αυξημένες ανάγκες δεν είναι δυνα-
τόν να καλυφθούν από την υπάρ-
χουσα δύναμη λόγω των αλλαγών 
σε 24ωρες βάρδιες, αλλά και επειδή  
από την Δ.Α. Σερρών βρίσκονται 
αποσπασμένοι είκοσι πέντε (25) 
Αστυνομικοί στην Δ.Α. Ορεστιάδας, 
ενώ δυνάμεις απασχολούνται και 

σε άλλες αρμοδιότητες (σωφρονι-
στικό κατάστημα Νιγρίτας στο 
οποίο κρατούνται ποινικοί κρατού-
μενοι, οι μεταγωγές των οποίων 
από και προς τα δικαστήρια, τα 
κρατητήρια, τα νοσοκομεία και την 
Υποδ/νση Μεταγωγών Θεσ/νίκης 
εκτελούνται με μέριμνα, οχήματα 
και προσωπικό των Α.Τ. Σερρών και 

Α.Τ. Νιγρίτας, καθώς η ίδρυση και 
στελέχωση του τμήματος Μεταγω-
γών Νιγρίτας που έχει αποφασισθεί 
με το Π.Δ. 54/2012 παραμένει «όνει-
ρο απατηλό»). 

Για να αντιμετωπιστεί η κατάστα-
ση, το σωματείο ζήτησε από την ηγε-
σία την άμεση διακοπή των αποσπά-
σεων Αστυνομικού Προσωπικού 

από την Δ.Α. Σερρών προς την Περι-
φερειακή Γενική Αστυνομική Διεύ-
θυνση Ανατολικής Μακεδονίας-
Θράκης, την ενίσχυση της Δ.Α. Σερ-
ρών με ικανό αριθμό Αστυνομικών 
κατά τις έκτακτες μεταθέσεις του 
Νοεμβρίου, ώστε να ενισχυθούν 
άμεσα τα Α.Τ. Σερρών και Νιγρίτας 
για τις ανάγκες των μεταγωγών, την 
άμεση χορήγηση και διάθεση ενός 
υπηρεσιακού λεωφορείου για την 
μετακίνηση του Αστυνομικού προ-
σωπικού από και προς την περιοχή 
του λόφου Καστά, την άμεση χορή-
γηση και διάθεση περιπολικών αυ-
τοκινήτων τύπου ΤΖΙΠ για την μετα-
κίνηση και εκτέλεση υπηρεσίας στο 
λόφο Καστά, καθώς η μετακίνηση 
στην περιοχή με επιβατικά περιπο-
λικά αυτοκίνητα είναι δυσχερής και 
σε περίπτωση βροχόπτωσης αδύνα-
τη και τέλος, την άμεση εγκατάστα-
ση στην περιοχή κλωβών (CAUDER) 
για την ασφάλεια και προστασία του 
Αστυνομικού Προσωπικού από τις 
καιρικές συνθήκες. 

Όχι προχειρότητες και στην Αμφίπολη
Να επιδείξει επαγγελματισμό καλεί την ηγεσία η ΕΑΣΥ Σερρών

Τα προβλήματα  
τροχοπεδούν το έργο μας
Τη δυσαρέσκειά της εξέφρασε η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης

άλλων αρνητικών αντίκτυπων στην 
αστυνόμευση γενικότερα, και στην 
αποτελεσματικότητα των Αστυνο-
μικών».

Ερωτήματα
Το αδιάκοπο ενδιαφέρον του σωμα-
τείου για το συνάδελφο καταγράφε-
ται εξάλλου και στις καθημερινές 
του παρεμβάσεις για διάφορα θέμα-
τα, από την κατασπατάληση δυνάμε-
ων στα μέτρα τάξης (ΔΕΘ κλπ) έως 
την κατάσταση των οχημάτων και 
τις επικίνδυνες σκοπιές. Αναπάντη-
τα παραμένουν τα ερωτήματα:

α) Πόσα περιπολικά είναι ακινη-
τοποιημένα (βλάβες, σέρβις κτλ) σε 
σχέση με τον συνολικό αριθμό των 
οχημάτων που διαθέτει η Θεσσαλο-
νίκη; β) Πόσο χρονικό διάστημα 
είναι αυτά ακινητοποιημένα; γ) Πό-
σα Α.Τ. και Τ.Α. έχουν δυστυχώς 
μόνο ένα (1) περιπολικό όχημα στην 
κατοχή τους και πόσα δεν έχουν κα-
νένα περιπολικό; δ) Από πότε έχουν 
να έρθουν στη ΓΑΔΘ νέα περιπολι-
κά οχήματα; ε) Πόσος είναι ο μέσος 
όρος χιλιομέτρων των περιπολικών 
οχημάτων και μοτ/των της ΓΑΔΘ 
και πόσος είναι ο μέσος όρος του 
χρόνου "ζωής" τους; (Γνωρίζουμε 
ότι τα περισσότερα είναι πέραν της 
10ετίας και πάνω από 200.000 χι-
λιομέτρων). Όσο για τα μέτρα τά-
ξης, το σωματείο τονίζει ότι το τε-
λευταίο διάστημα έχουν καταγγελ-
θεί τόσο από συναδέλφους όσο και 
από συνδικαλιστές, γεγονότα τα 
οποία θίγουν τους αρμοδίους για 
τον απαίδευτο τρόπο σχεδιασμού 
και υποστήριξης των μέτρων τάξης. 
Και δυστυχώς, το διακύβευμα είναι 
η σωματική ακεραιότητα των συνα-
δέλφων που δέχονται τις εντολές 
των ανωτέρων τους.

Ναι στο δικαίωμα 
της επιμόρφωσης 
Μεγάλη αναστάτωση στους εν-
διαφερόμενους και τις οικογέ-
νειές τους προκάλεσε η απόφα-
ση του υπουργού Παιδείας να 
καταργήσει την ισχύουσα διάτα-
ξη του προκατόχου του υπουρ-
γού κ. Κων/νου Αρβανιτόπου-
λου, σύμφωνα με την οποία δι-
νόταν η δυνατότητα μεταφοράς 
θέσεων φοίτησης  σε αντίστοιχη 
Σχολή ή Τμήμα Πανεπιστημίου 
ή ΤΕΙ, που εδρεύει στην πόλη 
που υπηρετούν ή παρέχουν τις 
υπηρεσίες τους. 

Με επιστολή της προς τον κ. 
Ανδρέα Λοβέρδο, η Ομοσπον-
δία μετέφερε τα παράπονα των 
ενδιαφερομένων συναδέλφων 
μας και ζήτησε να μην αλλάξει 
το ισχύον μέτρο, διότι σε αντίθε-
τη περίπτωση καταστρατηγού-
νται τα δικαιώματα των αστυνο-
μικών στην επιμόρφωση.

Παράταση  
για περαιτέρω 
παραμονή 
Να επιμηκυνθεί μέχρι το πρώτο 
δεκαήμερο του Δεκεμβρίου ο 
χρόνος υποβολής αιτήσεων για 
παραμονή στην ενεργό υπηρε-
σία ζήτησε η Ομοσπονδία από 
το υπουργείο ώστε να διευκο-
λυνθούν οι ενδιαφερόμενοι να 
λάβουν τις αποφάσεις τους, 
αφού εκτιμήσουν όλα τα δεδο-
μένα. Η Ομοσπονδία επισημαί-
νει ότι αυτή τη χρονική περίοδο 
υπάρχουν μία σειρά από εκκρε-
μότητες στα ασφαλιστικά Τα-
μεία, αναφορικά με τον καθορι-
σμό του συντελεστή βιωσιμότη-
τος και τη ρήτρα του αξιόμαχου, 
γεγονός που καθιστά πολύ δυ-
σχερή την επιλογή των συνα-
δέλφων που επιθυμούν να δη-
λώσουν την παραμονή τους 
στην ενεργό υπηρεσία. Μετά 
από παρέμβασή μας δόθηκε 
παράταση μέχρι πέρατος Β΄ δε-
καημέρου μηνός Νοεμβρίου.

Σε οριακό σημείο 
στην Αχαΐα 
Σε οριακό σημείο είναι πλέον οι 
συνάδελφοι τονίζει η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αχαΐ-
ας, εστιάζοντας την προσοχή 
της σε πάγια αιτήματα. 

Με επιστολή της προς τον Δι-
ευθυντή Αστυνομίας Αχαΐας κ. 
Ιωάννη Σεϊντή υπενθυμίζει ότι 
δεν έχουν εκπληρωθεί οι δε-
σμεύσεις για το ΥΦΕΚΑ Κορίν-
θου, η ενίσχυση του Μεταγωγών, 
η αναδιάρθρωση των υπηρεσι-
ών, η χορήγηση των ρεπό, η τή-
ρηση του ωραρίου εργασίας, οι 
επισκευές οχημάτων και η απο-
δέσμευση από την επίδοση δικο-
γράφων.
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Το δεύτερο κατά σειράν Διευ-
ρυμένο Διοικητικό Συμβούλιο 
των πέντε Ενώσεων των αστυ-

νομικών υπαλλήλων του νομού Ατ-
τικής πραγματοποιήθηκε στις 23-9-
2014, αυτή τη φορά στη Γλυφάδα 
και με τη παρουσία του Υπουργού 
Δημοσίας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη κ. Βασιλείου Κικίλια, 
του Αρχηγού της ΕΛ.ΑΣ. Αντιστρά-
τηγου κ. Δημήτριου Τσακνάκη, 
του Γενικού Αστυνομικού Διευθυ-
ντή Αττικής Υποστρατήγου κ. Κων-
σταντίνου Μιχαιρίνα και του 
Προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστου 
Φωτόπουλου.

Σύμφωνα με την κοινή ανακοίνω-
ση που εξέδωσαν, είχαν την ευκαι-
ρία να παρουσιάσουν δια ζώσης στη 
πολιτική και φυσική ηγεσία τα θέ-
ματα που απασχολούν τους συνα-
δέλφους που υπηρετούν στο Νομό 
Αττικής, οι οποίοι δέχονται μεγάλη 
εργασιακή πίεση, αλλά και θέματα 
γενικότερου ενδιαφέροντος που 
αφορούν την Ελληνική Αστυνομία 
και το προσωπικό στο σύνολό του.  

Από τη φυσική ηγεσία και ειδικό-
τερα από τα πλέον επίσημα χείλη 
του κ. Αρχηγού και του κ. Γενικού 
υπήρξε η διαβεβαίωση για κατάρ-
γηση της άδικης διαταγής για τη 
νυχτερινή αποζημίωση και ότι πλέ-
ον, με νέα διαταγή, όσοι εργάζονται 
νυχτερινές ώρες θα τις αποζημιώ-
νονται χωρίς διαχωρισμούς, ενώ θα 
δοθεί η εντολή να εξοφληθούν όλες 
οι ημερήσιες αναπαύσεις που οφεί-
λονται στο προσωπικό της Γ.Α.Δ.Α. 
σε εύλογο χρονικό διάστημα που 

δεν θα διαταράσσει την εύρυθμη 
υπηρεσιακή λειτουργία.

Ανακοινώθηκε, επίσης, ότι σύντο-
μα θα είναι σε λειτουργία σύγχρονο 
ψηφιακό σύστημα επικοινωνίας με 
παράλληλη αναβάθμιση του υπάρ-
χοντος αναλογικού.

Τέλος, είναι σε σχεδιασμό η λει-
τουργία λεσχών σίτισης σε διάφορα 
σημεία της Αττικής ώστε να επέλθει 
μια περαιτέρω ανακούφιση στους 
συναδέλφους σε αυτές τις δύσκο-
λες εποχές.

Οι δεσμεύσεις του Υπουργού
Ο υπουργός Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη, έδωσε 
απαντήσεις σε όλα τα ζητήματα που 
τέθηκαν και πιο συγκεκριμένα:

Αναφορικά με την απόφαση του 
ΣτΕ, έδειξε να συμμερίζεται την 
άποψή μας για νομοθετική ρύθμι-
ση, λέγοντας ότι σε λίγο καιρό θα 
αρχίσει ήδη να υπάρχει μια μερική 
αποκατάσταση στους μισθούς. Τό-
νισε δε ότι θα πιέσει από τη μεριά 

του Υπουργείου Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη τον συ-
ναρμόδιο Υπουργό Οικονομικών, 
για την γρηγορότερη, πλήρη απο-
κατάσταση.

Όσον αφορά το θέμα με τα Τα-
μεία, ο Υπουργός αντιλήφθηκε το 
λίγο χρόνο που δόθηκε για να παρ-
θούν αποφάσεις και πρόκρινε μελ-
λοντικά την δημιουργία ενός ενιαί-
ου Ταμείου Ενστόλων Σωμάτων 
Ασφαλείας.

Το πάγιο αίτημά μας για επιπλέον 
μοριοδότηση, φαίνεται να παίρνει 
σάρκα και οστά, με την εξαγγελία 
του Υπουργού για νέο εξορθολογι-
σμένο Κώδικα Μεταθέσεων που θα 
περιλαμβάνει επιπλέον μοριοδότη-
ση σε αυτούς που υπηρετούν στην 
Αττική και μια έξτρα μοριοδότηση 
σε όσους υπηρετούν σε Υπηρεσίες 
ειδικής επικινδυνότητας ενώ δε-
σμεύτηκε ότι θα κλείσουν τα «παρα-
θυράκια μεταθέσεων» με τους εικο-
νικούς γάμους, διαζύγια κ.λ.π.

Κρυστάλλινη ήταν η δέσμευση 

ότι οι Πανελλήνιες εξετάσεις, θα 
παραμείνουν ο ένας και μοναδικός 
τρόπος εισαγωγής στις Σχολές της 
Αστυνομίας, κάθε συζήτηση για το 
αντίθετο είναι εκ του πονηρού, πρό-
σθεσε δε ότι σύντομα θα αποκατα-
σταθούν όσοι έχουν ήδη πετύχει σε 
παλαιότερους διαγωνισμούς και 
περιμένουν την εισαγωγή τους στις 
Σχολές.

Οι Ενώσεις, τέλος, ανακοίνωσαν 
ότι διατηρούν τις επιφυλάξεις τους 
μέχρι την υλοποίηση των παραπά-
νω δεσμεύσεων διότι και στο πα-
ρελθόν έχουμε ακούσει μεγάλα λό-
για. Οι Ενώσεις Αττικής πιστές στην 
αποστολή να αναδεικνύουν προ-
βλήματα και να προσπαθούν να τα 
αντιμετωπίσουν, προτείνοντας λύ-
σεις, θα συνεχίσουν να βρίσκονται 
δίπλα στα μέλη τους, σε μια πορεία 
κοινών στόχων με τη Π.Ο.ΑΣ.Υ.

Ένα, όμως, είναι πλέον σίγουρο 
και το καταστούμε σε όλους αντιλη-
πτό καθημερινά, ότι είμαστε εδώ, 
είμαστε πολλοί και ενωμένοι!

Επιφυλάξεις στις θετικές  
υπουργικές δεσμεύσεις
Η Ηγεσία δεσμεύτηκε ενώπιον των 5 ενώσεων της Αττικής για επιπλέον μόρια, φραγμό στα εικονικά διαζύγια, 
αποκατάσταση οικονομικών αδικιών και κατάργηση της άδικης διαταγής για τη νυχτερινή αποζημίωση

«Καμπανάκι» 
από τη Λάρισα 
για τις φυλακές 
Τύπου Γ

Η Ένωση Αστυνομικών 
Λάρισας προειδοποιεί 
εγκαίρως για τα 

προβλήματα που θα 
προκύψουν με βάση τα 
κυβερνητικά σχέδια για τις 
φυλακές τύπου Γ και καλεί σε 
εγρήγορση για την 
αντιμετώπισή τους. 

Όπως επισημαίνει με 
έγγραφό της προς την 
Ομοσπονδία, «το αργότερο 
τέλος του έτους αναμένεται να 
λειτουργήσουν οι «φυλακές 
τύπου Γ» στο Δομοκό. Σύμφωνα 
με όσα έχουν δει το φώς της 
δημοσιότητας, χωρίς να έχουν 
διαψευθεί, περί τους 280 
αστυνομικοί θα απασχοληθούν 
με την φρούρηση των φυλακών 
τόσο περιμετρικά αυτών, όσο 
και επί της περίφραξης. Ακόμα 
οι αστυνομία θα ελέγχει και τις 
δύο πύλες των φυλακών 
εξωτερική και εσωτερική.

 Ένα πάρεργο από το οποίο 
μετά κόπων και βασάνων 
είχαμε απαλλαγεί όχι μόνο 
επιστρέφει, αλλά είναι διπλό, 
καθόσον πλέον μας δίδονται 
αρμοδιότητες και εντός των 
φυλακών (πύλες).

Με τρόπο βάζουν τον 
αστυνομικό στο κάδρο των 
ευθυνών για τα τεράστια 
προβλήματα του 
σωφρονιστικού μας 
συστήματος. Θέση μας είναι 
ότι η πολιτεία πρέπει να 
δείξει εμπιστοσύνη στους 
υπαλλήλους της, στη 
συγκεκριμένη περίπτωση 
τους σωφρονιστικούς, 
εξωτερικής και εσωτερικής 
φρουράς και να τους αναθέσει 
τα καθήκοντα για τα οποία 
τους έχει προσλάβει.

Εκτός των ανωτέρω, όμως, πι-
στεύουμε ότι ο αριθμός των 
αστυνομικών που απαιτείται 
για να λειτουργήσει το σύστη-
μα, είναι τόσο μεγάλος, ώστε 
υπάρχει ο κίνδυνος να ανοίξει 
ένας κύκλος μετακινήσεων από 
όμορες Διευθύνσεις Αστυνομί-
ας, που θα έχει, ως σίγουρο απο-
τέλεσμα, την καταπόνηση του 
προσωπικού και την καταπάτη-
ση των δικαιωμάτων του.

Το ζήτημα είχε τεθεί κατά τη 
συνάντησή σας με τον υπουργό 
Δικαιοσύνης τον περασμένο 
Μάιο, άλλα ούτε σχετική 
απάντηση λάβαμε, ούτε και 
ξανατέθηκε από μέρους μας 
τόσο σε υπηρεσιακούς όσο και 
σε πολιτικούς παράγοντες. 
Συνάδελφοι, αναμένουμε 
ανάληψη πρωτοβουλιών εκ’ 
μέρους σας, δηλώνοντας ότι θα 
είμαστε αρωγοί όποτε τυχόν 
μας ζητηθεί».

Ένστολη συγκέντρωση διαμαρ-
τυρίας πραγματοποιήθηκε 
έμπροσθεν του Αστυνομικού 

Τμήματος Κω, με πρωτοβουλία της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Β. 
Δωδεκανήσου για την τραγική κατά-
σταση που επικρατεί, εξαιτίας της 
ανεξέλεγκτης εισροής μεταναστών, 
τις άθλιες συνθήκες κράτησης αυ-
τών και τους κινδύνους που εγκυμο-
νούν για την ασφάλεια και υγιεινή 
τόσο του προσωπικού όσο και των 
πολιτών. Την Ομοσπονδία εκπροσώ-
πησε ο Αντιπρόεδρος και Πρόεδρος 
της Ένωσης Αθηνών κ. ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΣ Γρηγόρης, εκφράζοντας την 
συμπαράστασή μας στον αγώνα των 
συναδέλφων για καλύτερες συνθή-
κες υγιεινής και εργασίας και για 
αξιοπρεπείς συνθήκες κράτησης 
στις αστυνομικές υπηρεσίες.

Όπως έχει επισημανθεί πολλές 

φορές, το πρόβλημα ανακύπτει 
εξαιτίας του τεράστιου αριθμού με-
ταναστών που φιλοξενούνται στο 
αίθριο του Τμήματος σε πολύ άσχη-
μες συνθήκες. Οι αστυνομικοί δεν 
μπορούν να κάνουν την δουλειά 
τους, οι πολίτες δεν μπορούν να 
εξυπηρετηθούν, μεγάλο είναι το εν-
δεχόμενο οι πρόσφυγες να είναι 

φορείς ασθενειών και πλέον το 
Τμήμα της Κως, μετατρέπεται σε 
εστία μολύνσεων, η δε εικόνα που 
αντικρίζει κανείς σε ένα νησί με τό-
σο τουρισμό, αποτελεί την απόλυτη 
δυσφήμηση για τη χώρα μας.

Σε όλα αυτά η Πολιτεία όχι μόνο 
είναι απούσα χωρίς καμία πρόβλε-
ψη, καθώς οι μεταναστευτικές πιέ-

σεις είναι έντονες και ο αριθμός 
των συλληφθέντων διαρκώς διο-
γκούμενος, αλλά δείχνει να ενο-
χλείται κιόλας όταν διαμαρτυρόμα-
στε. Δεν εξηγείται αλλιώς η απόφα-
ση της διοίκησης να ζητήσει εξηγή-
σεις  από αξιωματικούς που 
συμμετείχιαν στην εκδήλωση δια-
μαρτυρίας μας.

συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο Α.τ. Κω
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Σχετικά με τα δυσάρεστα γεγονό-
τα που έλαβαν χώρα κατά τη 
διάρκεια του ποδοσφαιρικού 

αγώνα της Αναγέννησης με τον Εθνι-
κό Γαζώρου στο Δ.Α.Κ. Καρδίτσας, η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Καρδίτσας απαντά στην παραπλη-
ροφόρηση που υπήρξε από μερίδα 
του τύπου, θέτοντας εύλογα ερωτη-
ματικά με βάση όσα έγιναν και τις 
επικρίσεις που δέχθηκε η αστυνομία.

Θέτουμε τα παρακάτω ερωτήματα, 
αναγνωρίζοντας καταρχήν ότι έγιναν 
και υπηρεσιακά λάθη κατά τη διαχεί-
ριση των συμβάντων, σημειώνει το 
σωματείο:

1.  Αστυνομικοί που δέχονται επίθε-
ση από ομάδες οπαδών, πρέπει να 
στέκονται στωικά μπροστά τους και 
να μην αντιδρούν;

2.  Οι «φιλήσυχοι φίλαθλοι και οι-
κογενειάρχες» και οι «επιστήμονες 

και καθηγητές» είναι υπεράνω του 
Νόμου και θεωρούν υποχρέωσή τους 
να παρεμβαίνουν στο έργο στης 
Αστυνομίας; Γνωρίζουν άραγε ότι οι 
ίδιοι διαπράττουν αδίκημα όταν επι-
χειρούν να ματαιώσουν σύλληψη, 
αδίκημα για το οποίο είναι πιθανόν 
σύντομα να λογοδοτήσουν οι ίδιοι 
στη δικαιοσύνη;

3.  Οι διαμορφωτές της κοινής γνώ-
μης που επιλέγουν να παραθέσουν 
την αλήθεια, όπως βολεύει κάθε φο-
ρά τους ίδιους, επιθυμούν την ευνο-
μία στα γήπεδα ή τα θεωρούν πεδία 
εκτόνωσης για τον κάθε πονεμένο 
αυτής της ζωής; Το να επικροτούν 
παράνομες συμπεριφορές θεωρούν 
ότι τους κάνει αρεστούς στις τάξεις 
των φιλάθλων ή οπαδών; Γνωρίζουν 
άραγε τη γνώμη που έχουν οι υγιείς 
φίλαθλοι για τους ίδιους; Γιατί άραγε 
δεν κλήθηκε να εκφράσει τις από-

ψεις του από τους ίδιους; Γιατί άραγε 
δεν αναφέρθηκε πουθενά ο τραυμα-
τισμός αστυνομικών;

4.  Η διοίκηση της Αναγέννησης, 
που πραγματικά είναι γνωστό ότι μο-
χθεί για την ομάδα, γιατί δεν λαμβά-
νει δικά της μέτρα για την απομά-
κρυνση των «προβληματικών οπα-
δών» από το γήπεδο; Αυτοί οι άνθρω-
ποι μόνο για κακό έρχονται στο 
γήπεδο και σίγουρα δεν νοιάζονται 
για το καλό της ομάδας. Επίσης, εάν 
για κάποιο λόγο δεν θεωρεί ικανούς 
τους αστυνομικούς της Καρδίτσας, 
για ποιο λόγο δεν φροντίζει να λάβει 
δικά της μέτρα εντός του γηπέδου, με 
ιδιωτική εταιρεία;

Εν κατακλείδι, ας ξέρουν οι συμπο-
λίτες μας ότι οι Αστυνομικοί της Καρ-
δίτσας δεν έχουν τίποτα εναντίον 
τους, ούτε εναντίον των φιλάθλων 
που υποστηρίζουν τη μεγαλύτερη 

ομάδα της περιοχής μας. Άλλωστε 
πολλοί από εμάς πηγαίνουν στο γή-
πεδο και ως φίλαθλοι και όχι μόνο 
για υπηρεσιακούς λόγους. Δεν είναι 
όμως δυνατό επειδή κάποιοι θεω-
ρούν ότι πρέπει να λειτουργεί το γή-
πεδο ως «ζούγκλα» να είναι αυτό επι-
τρεπτό και αυτονόητο.

Διαχρονικά η Ένωσή μας και η 
Π.Ο.Α.Σ.Υ., ζητούν την απεμπλοκή 
των δυνάμεων της Αστυνομίας από 
τα μέτρα τάξης εντός του γηπέδου, 
όπως γίνεται στις περισσότερες χώ-
ρες της Ευρώπης. Οι αστυνομικοί που 
απασχολούνται κάθε Σαββατοκύρια-
κο στα γήπεδα όλης της χώρας είναι 
χιλιάδες και η απουσία τους από την 
πραγματική αστυνόμευση των πόλε-
ων και της υπαίθρου είναι ολοφάνε-
ρη. Ευχόμαστε κάθε επιτυχία στην 
Αναγέννηση για την περίοδο που άρ-
χισε το Σάββατο.

Η αλήθεια για τα επεισόδια  
στην Καρδίτσα
Καίρια ερωτήματα για τη βία στα γήπεδα αναδεικνύουν τους υπαίτιους και τις ευθύνες που επωμίζονται

Ενισχύστε  
την Κεφαλονιά

Δ ιαδοχικές συναντήσεις εί-
χε η Ενωση Αστυνομικών 
Κεφαλονιάς και Ιθάκης 

με την βουλευτή κ. Αφροδίτη 
Θεοπεφτάτου και τον νέο περι-
φερειάρχη κ. Θεόδωρο Γαλια-
τσάτο.

Ιδιαίτερη βαρύτητα δόθηκε 
στην επικινδυνότητα της εργα-
σίας σε συνδυασμό και με την 
ελλειμματική δύναμη, ενώ τέ-
θηκαν τα θέματα της μη συμ-
μόρφωσης της κυβέρνησης 
στην απόφαση του ΣτΕ και το 
ασφαλιστικό.

Συνάντηση έγινε και με τον  
δήμαρχο Κεφαλονιάς κ. Αλέ-
ξανδρο Παρίση, ο οποίος δή-
λωσε ότι θα ζητήσει από την 
ηγεσία να ενισχυθεί το νησί 
άμεσα με αστυνομικούς.

Καμπάνια για 
την πρόληψη 
των τροχαίων

Το Δ.Σ.  της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων 
Καστοριάς συναντήθηκε 

με το προεδρείο του «Συνδέσμου 
Ελλήνων Γουνοποιών» προκει-
μένου να συγχαρεί το ΔΣ του για 
την εκστρατεία που ανέλαβε 
από κοινού με την Αστυνομική 
Διεύθυνση Καστοριάς όσον 
αφορά την πρόληψη τροχαίων 
ατυχημάτων λόγω  κατανάλω-
σης αλκοόλ (τηλεοπτικά και ρα-
διοφωνικά σποτ, καθώς και δια-
νομές ενημερωτικού υλικού 
κλπ). Τέτοιου είδους πρωτοβου-
λίες αναδεικνύουν τη σημασία 
της συνεργασίας των κοινωνι-
κών φορέων με την Ελληνική 
Αστυνομία προκειμένου να ευ-
αισθητοποιηθούν οι νέοι οδηγοί 
και να αποτραπούν περιστατικά 
με τραγικές συνέπειες. 

Στα πλαίσια της συνάντησης 
συζητήθηκαν και άλλα ζητήμα-
τα κοινού ενδιαφέροντος 
(ασφάλεια γουνοποιητικών επι-
χειρήσεων κλπ) για τα οποία θα 
υπάρξει στενή συνεργασία με 
την Αστυνομική Διεύθυνση Κα-
στοριάς όσο και με την Ένωση 
μας. 

 Από την πλευρά του ο «Σύν-
δεσμος Ελλήνων Γουνοποιών» 
δήλωσε  πως θα συνεχίσει να 
στηρίζει έμπρακτα το έργο της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Κα-
στοριάς και των Αστυνομικών. 

ΕΥχαρισΤιΕσ  
πρΟσ ΤΗν ΗΓΕσια
το Διοικητικό συμβούλιο της 
Ένωσης αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ηλείας ευχαριστεί 
θερμά τον Αρχηγό της ελληνι-
κής Αστυνομίας Αρχιστράτηγο 
κ. Δημήτριο τσακνάκη, καθώς 
επίσης και τον Υποστράτηγο κ. 
πλάτωνα Ζαφείρη, Διευθυντή 
της Διεύθυνσης Υγειονομικού 
του Αρχηγείου της ελληνικής 
Αστυνομίας, για την αμέριστη 
συμπαράστασή τους και την 
άμεση συμβολή τους για τη δι-
ακομιδή και νοσηλεία στο 401 
σ.Ν. του συναδέλφου μας Αρ-
χιφύλακα Ηλία στροφυλλα της 
ομάδας Δι.Ασ. της Α.Δ. Ηλεί-
ας, ο οποίος τραυματίστηκε 
σοβαρά κατά την εκτέλεση 
του καθήκοντος, συνεπεία 
τροχαίου ατυχήματος την 3 
Αυγούστου 2014(εκτροπή 
υπηρεσιακής δίκυκλης μοτο-
συκλέτας).  Αυτού του είδους 
υπηρεσιακές ενέργειες κατα-
δεικνύουν το πνεύμα του αν-
θρωπισμού και της συναδελ-
φικής αλληλεγγύης που 
εμπράκτως πρεσβεύει η νέα 
ηγεσία του Αρχηγείου ελληνι-
κής Αστυνομίας και αποτελεί 
για εμάς τους χαμηλόβαθμους 
αστυνομικούς το εφαλτήριο 
για μια αγαστή συνεργασία, 
που διαφαίνεται το τελευταίο 
χρονικό διάστημα, με ρόλους 
διακριτούς και απόλυτα σεβα-
στούς στις σχέσεις της ιεραρ-
χίας.

Συνάντηση εργασίας πραγματο-
ποίησε στις 19 Σεπτεμβρίου 
2014, η Ε.Α.Υ. Ακαρνανίας, με 

τον νέο Δήμαρχο Αγρινίου κ. Γιώρ-
γο Παπαναστασίου, ενημερώνο-
ντάς τον για τα προβλήματα των 
συναδέλφων και τις προτεραιότη-
τές της.

«Τονίστηκε ότι είμαστε σταθερά 
υπέρ του διαλόγου και αγωνιζόμα-
στε μέσα σε μια επικίνδυνη αστυνο-
μική καθημερινότητα, για αξιοπρε-
πείς μισθούς και συνθήκες εργασί-
ας. Επιδιώκουμε την Μεταρρύθμι-
ση στην Ελληνική Αστυνομία, η 
οποία όμως θα πρέπει να είναι 
απόρροια επιστημονικών μελετών 
και διαλόγου, βασισμένων σε σύγ-
χρονα δεδομένα. Στο εγχείρημα θα 
πρέπει να συμμετέχουν τόσο οι αρ-
μόδιοι υπηρεσιακοί παράγοντες 
Α.Ε.Α. όσο και αιρετοί εκπρόσωποι 
των τοπικών κοινωνιών  και συνδι-
καλιστικών οργανώσεων».

Προτεραιότητα του σωματείου 
είναι επίσης, η Ίδρυση, οργάνωση 
και λειτουργία Νέων Αστυνομικών 
Υπηρεσιών (όπως Α.Τ. Περιφέρει-
ας Δήμου Αγρινίου) με παραχώρη-
ση στην Ελληνική Αστυνομία των 
κτηρίων για στέγασή τους. Ζητήθη-
κε βοήθεια για την ανακατασκευή 
του νεόδμητου κτηρίου της Δ.Α. 
Ακαρνανίας, ώστε να γίνει λειτουρ-
γικό και ασφαλές. Επίσης, διεκδι-
κούμε την παραχώρηση, από το 
Δήμο Αγρινίου, στην Ελληνική 
Αστυνομία, του εξοπλισμού που 
χρησιμοποιούσε η πρώην Δημοτι-

κή Αστυνομία (οχήματα κτλ.). Από 
την πλευρά του ο δήμαρχος χαρα-
κτήρισε εποικοδομητική αλλά και 
ουσιαστική τη συνάντησή μας και 
δεσμεύτηκε ότι στα θέματα που 
άπτονται της Δημοτικής Αρχής, θα 
είναι αρωγός. Δήλωσε επίσης ότι 
επιθυμεί μια γόνιμη και ειλικρινή 
συνεργασία προς όφελος του τό-
που μας. 

συγχαρητήρια 
Με αφορμή την ένοπλη ληστεία 
που έγινε πρόσφατα στην Περιφέ-
ρεια του Αγρινίου Αιτωλοακαρνανί-
ας και τη σύλληψη των ένοπλων 
δραστών μετά από καταδίωξη επί 
τουλάχιστον μιας ώρας και ακτίνας 

πλέον των σαράντα χιλιομέτρων, η 
Ένωση Αστυνομικών υπαλλήλων 
Ακαρνανίας συγχαίρει όλους τους 
Συναδέλφους που με οιονδήποτε 
τρόπο συνέβαλαν σε αυτή την προ-
σπάθεια. 

Ο άψογος συντονισμός των δυνά-
μεων από το κέντρο επιχειρήσεων 
της Δ.Α. Ακαρνανίας με τη συνεργα-
σία όλων των Υπηρεσιών, ο επαγ-
γελματισμός, η ψυχραιμία, η αυτο-
κυριαρχία και η αυτοθυσία που 
επέδειξαν όλοι οι συνάδελφοι σε 
συνδυασμό με την αναίμακτη σύλ-
ληψη των ένοπλων και επικίνδυ-
νων δραστών, αποδεικνύουν το 
υψηλό αίσθημα ευθύνης όλων των 
συναδέλφων, άξια επιβράβευσης.

ενημέρωση του δημάρχου Αγρινίου
Ενισχύστε τους αστυνομικούς στον επικίνδυνο καθημερινό τους Γολγοθά
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Το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Νoτιοανατολικής Αττικής 

πραγματοποίησε συνάντηση με τον 
Δήμαρχο Ελληνικού-Αργυρούπο-
λης κύριο Ιωάννη Κωνσταντάτο  
στα πλαίσια της διαδικασίας ανεύ-
ρεσης χώρου για τη δημιουργία λέ-
σχης σίτισης των αστυνομικών, αλ-
λά και για τη συζήτηση άλλων επι-
μέρους θεμάτων αστυνομικού ενδι-
αφέροντος που αφορούν τον 
συγκεκριμένο δήμο.

Το προεδρείο αναφέρθηκε  στην 
αναγκαιότητα  μεταστέγαση ;του 
Α.Τ. Αργυρουπόλεως εξαιτίας της 
ακαταλληλότητας του κτιρίου, σε 
συνδυασμό μάλιστα με τις φημολο-
γούμενες επενδύσεις στο χώρο του 
πρώην Αερολιμένα Αθηνών στο Ελ-
ληνικό που θα δημιουργήσουν και-
νούργια  δεδομένα και αναβάθμιση  
της περιοχής. Άλλωστε, η Ένωσή 
μας είχε αναφερθεί και στο παρελ-

θόν στην ακαταλληλότητα του κτι-
ρίου που δεν διαθέτει ούτε ανελκυ-
στήρα.

Ο Δήμαρχος με θετική διάθεση 
δήλωσε τα εξής: Θεωρούμε ζωτικής 
σημασίας την παρουσία της αστυ-

νομίας στην πόλη μας για την προ-
στασία του πολίτη. Ως εκ τούτου 
είναι αυτονόητη η συμμετοχή μας 
σε κάθε ενέργεια που θα συμβάλλει 
στην ενίσχυση ανθρώπινου δυναμι-
κού αλλά και στη βελτίωση των 

συνθηκών εργασίας και εξυπηρέτη-
ση των δημοτών μας. Είμαστε ανοι-
χτοί να συζητήσουμε οποιαδήποτε 
πρόταση υπάρχει που θα βελτιώσει 
τα παραπάνω και ειδικότερα τις 
κτιριακές ανάγκες του αστυνομι-
κού τμήματος.

Η Ένωση ανακοίνωσε ότι  θα συ-
νεχίσει τις συναντήσεις με  αρμόδι-
ους φορείς. «Άλλωστε όπως έχουμε 
τονίσει και στο παρελθόν η δυνατό-
τητα αυτή γίνεται πιο υλοποιήσιμη 
με την μεταστέγαση κάποιων υπη-
ρεσιών η και με την εκμετάλλευση 
των κτιριακών εγκαταστάσεων  στο  
Μαρκόπουλο  Αττικής. Επίσης σε 
προσεχές διευρυμένο διοικητικό 
συμβούλιο  η Ένωσή μας θα ζητήσει 
την  από κοινού αντιμετώπιση του 
εν λόγω ζητήματος με τις άλλες 
ενώσεις της Αττικής αλλά και την 
συμπαράσταση της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας  προκειμένου το εν 
λόγω εγχείρημα να γίνει πράξη».

Με την ίδια τακτική του 
«βλέποντας και κάνοντας» 
αντιμετωπίζεται από την 

Ηγεσία το μείζον ζήτημα της φύλα-
ξης ποινικών κρατουμένων στα 
αστυνομικά κρατητήρια, παρά τις 
συνεχιζόμενες καταγγελίες εκ μέ-
ρους των σωματείων μας, αλλά και 
του γεγονότος ότι είναι στη διοίκη-
ση γνωστό όλο το φάσμα των προ-
βλημάτων που προκαλούνται τα 
τελευταία χρόνια στις αστυνομικές 
υπηρεσίες.

Η ΠΟΑΣΥ με νέα πρωτοβουλία 
της, καλεί ειδικά τον υπουργό Δημό-
σιας Τάξης και Προστασίας του Πο-
λίτη, να προβεί σε συγκεκριμένες 
ενέργειες, εξετάζοντας ακόμα και το 
ενδεχόμενο της άρνησης παραλα-
βής κρατουμένων. Ειδικότερα, με 
έγγραφό της, τονίζει ότι έχουμε επι-
σημάνει κατ' επανάληψη στην προ-
ηγούμενη Πολιτική και Φυσική Ηγε-
σία τι ακριβώς συμβαίνει, με δεκά-
δες παρεμβάσεις. Όμως από πλευ-
ράς τους δεν έχουν κινηθεί οι 
απαιτούμενες ενέργειες που θα βο-
ηθούσαν στην επίλυση του σοβαρού 
αυτού προβλήματος. Οι συνάδελφοι 
που υπηρετούν είτε μόνιμα, είτε πε-
ριστασιακά, ως Φρουρά κρατητηρί-
ων, έχουν μετατραπεί εκ των πραγ-
μάτων σε σωφρονιστικούς υπαλλή-
λους, γιατρούς, φαρμακοποιούς, 
ψυχολόγους κλπ, με ορατό τον κίν-
δυνο μετάδοσης νοσημάτων είτε 
στους ίδιους είτε στους πολίτες που 

επισκέπτονται τις αστυνομικές υπη-
ρεσίες.  Τα αστυνομικά κρατητήρια 
δεν αντέχουν άλλους κρατουμένους, 
γι' αυτό ζητούμε την παρέμβασή σας 
προς άμεση προώθηση των ποινι-
κών κρατουμένων που κρατούνται 
στα κρατητήρια των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών στα Σωφρονιστικά Κατα-
στήματα για τα οποία αυτοί προορί-
ζονται, ως τούτο προβλέπεται από το 
άρθρο 66 παρ.6 του Π.Δ. 141/1991. 
Ομοσπονδία και οι Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις της απαιτούν:

1) Την προώθηση άμεσα των ποι-
νικών κρατουμένων που κρατού-
νται στα κρατητήρια των Αστυνομι-
κών Υπηρεσιών στα σωφρονιστικά 
καταστήματα για τα οποία αυτοί 
προορίζονται, μέσα στον απόλυτα 
προβλεπόμενο από τις ισχύουσες 
διατάξεις χρόνο (άρθρο 66 παρ.6 

του Π.Δ. 141/1991).
2) Τη δυνατότητα μη παραλαβής 

κρατουμένων από τις Αστυνομικές 
Υπηρεσίες όταν στα κρατητήριά 
τους υπάρχει πληρότητα ή όταν δεν 
πληρούν τις προβλεπόμενες προδι-
αγραφές ασφαλείας και τους όρους 
υγιεινής.

3) Τη μέριμνα από πλευράς της 
Υπηρεσίας για άμεση διενέργεια 
των προβλεπομένων μηνιαίων 
απολυμάνσεων (Π.Δ. 45/2008) στα 
αστυνομικά κρατητήρια.

Είμαστε αποφασισμένοι με την 
καταγγελία νέων κρουσμάτων να 
εκφράσουμε την έντονη διαμαρτυ-
ρία μας σε τοπικό επίπεδο, εκεί 
όπου θα εμφανιστεί το πρόβλημα, 
αναζητώντας επιπλέον και τον κα-
ταλογισμό ευθυνών, προειδοποιεί 
η ΠΟΑΣΥ.

Δημιουργία λέσχης σίτισης  
στην Nοτιοανατολική Αττική

Καίρια 
ερωτήματα  
για τους 
τραυματισμούς 
συναδέλφων
εύλογα ερωτήματα έθεσε η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Λέσβου με αφορμή τους 
τραυματισμούς εφτά αστυνομι-
κών κατά τα μέτρα που είχαν 
ληφθεί για την ομαλή διεξαγω-
γή αντιρατσιστικής διαμαρτυρί-
ας στη μυτιλήνη.
Η Ένωσή μας η οποία έχει ως 
μοναδικό σκοπό την προάσπιση 
των εργασιακών δικαιωμάτων 
και την διαφύλαξη της σωματι-
κής ακεραιότητας των μελών 
της αναρωτιέται πώς είναι δυνα-
τόν ενώ έγιναν παρόμοια συλλα-
λητήρια σε όλη την ελλάδα να 
είχαμε τα παραπάνω αποτελέ-
σματα μόνο στην μυτιλήνη; 
Ήταν άραγε τόσο μεγάλος ο 
όγκος των διαδηλωτών που προ-
καλούσε τα επεισόδια ώστε να 
είναι τόσο δύσκολο να ελεγ-
χτεί η καταστροφική τους μανία 
και η δολοφονική τους τάση 
προς τους συναδέλφους μας; 
Ήταν τόσο σοβαρά τα επεισόδια 
που να δικαιολογούν τον τραυ-
ματισμό εφτά αστυνομικών (από 
τύχη δε θρηνήσαμε θύματα);   Η 
Ένωση καταγγέλλει τον Αστυνο-
μικό Διευθυντή της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Λέσβου για τον 
κακό σχεδιασμό των μέτρων τά-
ξης πριν την πορεία, αναφέρο-
ντας στην Δικαιοσύνη τις καταγ-
γελίες για τα σοβαρά λάθη και 
τις παραλείψεις που εντοπίστη-
καν, ώστε να αποδοθούν ποινι-
κές ευθύνες. 

Τώρα να 
σταματήσουν  
οι αυθαιρεσίες
Η Ένωση Αστυνομικών Φωκί-
δας ενημέρωσε τα μέλη της ότι 
συναντήθηκε με τον Αστυνομι-
κό Υποδιευθυντή κ. Αθανάσιο 
Χολέβα και τον κάλεσε να λά-
βει υπόψη του την δύσκολη οι-
κονομική περίοδο που διανύει 
η αστυνομική οικογένεια ώστε 
κατά τις μεταθέσεις εντός της 
Διεύθυνσης να υπολογίζονται 
τα κοινωνικά και υπηρεσιακά 
και μόνο προβλήματα, ώστε να 
δοθεί τέλος στις αυθαιρεσίες 
και πιέσεις εξωυπηρεσιακών 
παραγόντων. επίσης τονίστηκε 
ότι πρέπει να ενισχυθούν οι 
υπηρεσίες χωρίς να παραβλέ-
πονται οι κίνδυνοι λόγω τρομο-
κρατίας και οργανωμένου 
εγκλήματος στην περιοχή.

πείτε όχι στην παραλαβή 
υπεράριθμων κρατουμένων
Δραστικά μέτρα για την υγιεινή και ασφάλεια ζητά η ΠΟΑΣΥ

Παρέμβαση της 
ΕΑΥ Πρέβεζας
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων πρέβεζας απαιτεί την τήρη-
ση των κανόνων υγιεινής και 
ασφάλειας στα κρατητήρια. ειδι-
κότερα ζητά από τη διοίκηση:
1) Αν το προσωπικό της Υπηρεσί-
ας, ενημερώνεται για περιστατι-
κά υπόνοιας μεταδοτικών νοση-
μάτων από κρατούμενους,
2) σε έλεγχο που πραγματοποί-
ησε η Ένωσή μας, στα κρατητή-
ρια της Α.Δ. πρέβεζας, δεν δια-
πιστώθηκε να υπάρχει το 
σχετικό έγγραφο της ιδιωτικής 
εταιρίας στο χώρο των κρατητη-
ρίων, που αναγράφει την ημερο-
μηνία και τις ενέργειες του συ-
νεργείου, παρόλο που 
ενημερωθήκαμε πως στις 
22/9/2014 έγινε απολύμανση 
των χώρων των κρατητηρίων, 
3) επίσης να μας γνωρίσετε αν 
εφαρμόζεται η σύμβαση του ιδι-
ωτικού συνεργείου που είναι αρ-
μόδια για την απολύμανση και 
αποτεντόμωση των κρατητηρί-
ων, καθώς και τις υποχρεώσεις 
του συγκεκριμένου συνεργείου 
που απορρέουν από αυτή. 
4) Να μας γνωρίσετε στα πλαί-
σια που το ιατρικό απόρρητο 
επιτρέπει, αν από το αποτέλε-
σμα των εξετάσεων του αλλοδα-
πού κρατουμένου, προκύπτει 
ζήτημα μεταδοτικού νοσήματος 
από το οποίο εξαρτάται η υγεία 
του αστυνομικού προσωπικού 
και κατ’ επέκταση των οικογε-
νειών τους.
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ΠΑΤΑξη Της 
γρΑΦΕιοΚρΑΤιΑς ΚΑι 
οχι «ΚΑΛΛιΚρΑΤης»

Τ ις επιφυλάξεις της για την 
αναδιοργάνωση των αστυ-
νομικών υπηρεσιών στα 

πρότυπα του «Καλλικράτη» δια-
τυπώνει η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Λασιθίου, επιση-
μαίνοντας ότι δεν πρέπει να 
συγχωνευθεί ούτε να καταργη-
θεί καμία Υπηρεσία της Διεύ-
θυνσης Αστυνομίας Λασιθίου, 
αλλά αντίθετα είναι επιτακτική 
ανάγκη να ενισχυθούν όλες.

Το σωματείο καλεί τον 
υπουργό να συμβάλει στην πά-
ταξη της γραφειοκρατίας ώστε 
να μην υποστεί ο πολίτης του 
Λασιθίου περαιτέρω μειώσεις 
στις παρεχόμενες γι αυτόν υπη-
ρεσίες, καθόσον ήδη ταλαιπω-
ρείται από την συγχώνευση και 
κατάργηση, άλλων Υπηρεσιών 
και Φορέων (Νοσοκομεία - 
Δ.Ο.Υ. - Ι.Κ.Α  κ.λ.π.). Το σωμα-
τείο, επίσης, απευθύνθηκε στον 
Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή, 
με αφορμή εγκύκλιο για τη στε-
λέχωση της Διμοιρίας Υποστή-
ριξης Λασιθίου, ζητώντας να γί-
νει αυτή και με προσωπικό που 
υπηρετεί στο Τ.Α.Ε. Λασιθίου. 

Τέλος, το σωματείο ζητά από 
τον διοικητή του Νοσοκομείου 
Αγίου Νικολάου την κατασκευή 
ειδικού δωματίου ασφαλείας 
για την μεταφορά και φρούρη-
ση των κρατουμένων που χρή-
ζουν νοσηλείας, σε κάθε νοσο-
κομείο του Νομού Λασιθίου. 

η ΔιΑΤΑγη ΤοΥ 
ΑρχηγΕιοΥ ΠροΚΑΛΕι, 
ΑνΤι νΑ ΕΠιΛΥΕι 
ΠροβΛημΑΤΑ

«Έκπληξη, αλλά και απο-
ρία μας προξένησε η 
αιφνίδια διαταγή που 

προέκυψε κατόπιν εντολής του 
Αρχηγείου, σύμφωνα με την 
οποία επιστρέφουν στις υπηρε-
σίες τους όλοι οι Αστυνομι-
κοί  που οργανικά ανήκουν στα 
Τμήματα Συνοριακής Φύλαξης». 

Αυτό τονίζει μεταξύ άλλων σε 
έγγραφό της προς τον αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ιωαννίνων, σημειώνοντας 
ότι από την θέση που κατείχε 
στο πρόσφατο παρελθόν ως Γε-
νικός Αστυνομικός Διευθυντής 
Περιφέρειας Ηπείρου, γνωρίζει 
πολύ καλά πως οι Υπηρεσίες 
μας επανδρώνονται και λει-
τουργούν κατά ένα μεγάλο βαθ-
μό από συναδέλφους πρώην 
συνοριακούς φύλακες, καθώς 
από την ομογενοποίηση του 
αστυνομικού προσωπικού το 
έτος 2008 και μετά, οι μεταθέ-
σεις προς την Ήπειρο ήταν 
απειροελάχιστες ως μηδενικές, 
ενώ αντίθετα οι συνταξιοδοτή-
σεις αθρόες. 

Αντιπροσωπεία του Δ. Σ. της 
Συνδικαλιστικής Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 

Αλεξανδρούπολης ευθύς μόλις έγινε 
γνωστό περιστατικό πιθανής μόλυν-
σης συναδέλφων από κρατούμενο, 
μετέβη  στο Νοσοκομείο και ενημε-
ρώθηκε από τους θεράποντες ια-
τρούς, καθώς και από  τους συναδέλ-
φους που εκτελούσαν υπηρεσία εκεί.

 Από τους θεράποντες ιατρούς 
έγινε γνωστό ότι λόγω της επικινδυ-
νότητας της ασθένειας (φυματίω-
ση), ο συνάδελφος έπρεπε να παρα-
μείνει για νοσηλεία όσο χρόνο απαι-
τείται. «Αυτό συνεπάγεται ότι τόσο 
οι συνάδελφοί μας που θα εκτελούν 
την συγκεκριμένη υπηρεσία όσο και 
το προσωπικό του Νοσοκομείου θα 
κινδυνεύουν άμεσα να μολυνθούν 
από την παραπάνω ασθένεια σε πε-
ρίπτωση που δεν λαμβάνονται τα 
απαραίτητα μέσα προστασίας, όπως 
ιατρικές μάσκες γάντια κλπ που θα 
πρέπει να χορηγούνται στους συνα-

δέλφους μας και οι οποίοι βεβαίως 
θα πρέπει να τα χρησιμοποιούν, 
εξυπακούεται δε ότι θα πρέπει να 
υπάρχει πλήρης ενημέρωση τόσο 
για την ασθένεια όσο και για τους 
τρόπους μετάδοσης και προστασίας 
στους αστυνομικούς. Εμείς από την 
πλευρά μας για την προστασία τόσο 
των συναδέλφων μας, αλλά και των 
άλλων εργαζομένων στο Νοσοκο-
μείο ζητούμε να εφαρμοστούν οι 

διατάξεις του Π. Δ. για την επικινδυ-
νότητα και ανθυγιεινότητα στους 
χώρους εργασίας, δεν μπορούμε 
όμως να μην επισημάνουμε και το 
γεγονός ότι στις περιπτώσεις που 
κρατούμενοι ασθενείς έχουν μετα-
διδόμενες ασθένειες είναι εριστικοί 
και επιθετικοί οι πρώτοι που θα 
τους αντιμετωπίσουν μέχρι την ακι-
νητοποίησή τους είναι οι αστυνομι-
κοί με ότι σημαίνει αυτό. Εδώ βεβαί-

Φύλαξη κρατουμένου  
με ενεργή φυματίωση
Άμεση η παρέμβαση του σωματείου

ως για μια ακόμη φορά επιβεβαιώ-
νεται το πόσο επικίνδυνο και ανθυ-
γιεινό είναι το επάγγελμά μας, κάτι 
για το οποίο η επίσημη Πολιτεία 
πέρα από την λεκτική αναγνώριση 
στην πράξη εξακολουθεί και κω-
φεύει», σημειώνει το σωματείο στην 
ανακοίνωσή του.

με τον Αντιπεριφερειάρχη
Αντιπροσωπεία του Δ.Σ. της Συνδι-
καλιστικής Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης, 
πραγματοποίησε συνάντηση με  τον 
Αντιπεριφερειάρχη της Π.Ε. Έβρου 
κ. Δημήτριο Πέτροβιτς, με  αφορμή 
την ανάληψη των καθηκόντων του.

Κατά τη συνάντηση η οποία διε-
ξήχθη σε ιδιαίτερα φιλικό κλίμα, 
έγινε από την πλευρά μας αναφορά 
σε όλα τα προβλήματα που απασχο-
λούν τους συναδέλφους της Διεύ-
θυνσης Αστυνομίας Αλεξανδρού-
πολης . 

Από την πλευρά του, γνωρίζοντας 
την πλειονότητα των ζητημάτων 
μας, μας υποσχέθηκε ότι θα είναι 
αρωγός των προσπαθειών μας για 
την επίλυσή τους στα πλαίσια των 
αρμοδιοτήτων που του παρέχει ο 
θεσμικός του ρόλος.

Δεσμευτήκαν, δε, για περεταίρω 
συνεργασία με στόχο την ανεύρεση 
λύσεων στα θέματα  που θα προκύ-
πτουν  για το καλό όλων μας.

Η GOOGLE EARTH καθορίζει  
τα εκτός έδρας…
Δριμύτατη καταγγελία της ΕΑΣΥ Αργολίδας

Σε σοβαρές καταγγελίες 
προέβη η Ένωση Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Αργολίδας 

με αφορμή τον τρόπο υπολογι-
σμού της εκτός έδρας αποζημί-
ωση όσων μετακινούνται από 
την Δ.Α. Αργολίδας για ενίσχυση 
της Δ.Α. Κορινθίας στη φύλαξη 
του ΥΦΕΚΑ.

Από την αρμόδια υπηρεσία του 
Αρχηγείου της ΕΛ.ΑΣ.- Διεύθυνση 
Οικονομικών, δεν λαμβάνονται 
υπόψη τα αναγραφόμενα σε επί-
σημα έγγραφα υπηρεσίας του Ελ-
ληνικού Κράτους, αλλά αυτών ιδι-
ωτικών εταιρειών, όπως είναι η 
GOOGLE EARTH που δεν γνωρί-
ζουμε κατά πόσο έγκυρες και αξι-
όπιστες είναι, αλλά και κατά πόσο 
νόμιμο είναι μια δημόσια υπηρε-
σία να ενστερνίζεται θέσεις ιδιω-
τικών εταιρειών και να μην λαμ-
βάνει υπόψη της την επίσημη θέ-
ση υπηρεσίας του Κράτους.

Συγκεκριμένα, ενημερωθήκαμε 
ότι, τα κατά υπέρβαση εκτός 
έδρας του μηνός Ιουνίου 2014, 
των συναδέλφων που μετακινού-
νται για ενίσχυση της Δ.Α. Κοριν-
θίας, από την Δ.Α. Αργολίδας ΔΕΝ 
εγκρίθηκαν από την Διεύθυνση 
Οικονομικών, διότι η μέτρηση 
που δίνει η GOOGLE EARTH είναι 
κάτω από τα 60 χιλιόμετρα και 

έπεται η συνέχεια των άλλων μη-
νών που έρχονται».

Το σωματείο τονίζει ότι η Διεύ-
θυνση Τεχνικών Έργων υπολογί-
ζει διαφορετικά τις αποστάσεις 
(η συγκεκριμένη διαδρομή Ναύ-
πλιο - Κόρινθος είναι 64 χιλιόμε-
τρα από Π.Ε.Ο. και 75,5 χιλιόμε-
τρα από Ν.Ε.Ο.) και ζητά να απο-
κατασταθεί η αδικία που πραγ-
ματοποιείται εις βάρος των 
συναδέλφων, λαμβάνοντας υπό-
ψη τους δύσκολους οικονομι-
κούς καιρούς που βιώνουμε από 
την μνημονική κρίση. «Δεν είναι 
δυνατόν οι συνάδελφοι να ξυ-
πνάνε από τα άγρια χαράματα 
για να επιβιβασθούν στα υπηρε-
σιακά οχήματα την 05:00 ώρα 
ώστε να είναι έγκαιρα στην αλ-
λαγή των συναδέλφων, να υπε-
ραπασχολούνται δύο (2) ώρες σε 
κάθε ενισχυτική βάρδια στην 
Δ.Α.Κορινθίας για την φύλαξη 
του ΥΦΕΚΑ ΚΟΡΙΝΘΟΥ, να μην 
υπάρχει καμία Διοικητική μέρι-
μνα γι ‘αυτούς αφού και αυτή 
σταμάτησε να χορηγείται και για 
να αντεπεξέλθουν στην 10ωρη 
εργασία πρέπει να πληρώσουν 
και από πάνω τα έξοδα του μι-
κρογεύματος (σάντουιτς - νερού 
- καφέ – αναψυκτικού)».  Κι αυτό 
συμβαίνει από την 1/9/2014, ξαφ-

νικά χωρίς καμιά ενημέρωση. 

νότα αισιοδοξίας
Ο Αρχηγός της ΕΛ.ΑΣ. Αντιστρά-
τηγος κ. Δημήτριος ΤΣΑΚΝΑ-
ΚΗΣ απαντώντας σε ερώτηση στο 
Γενικό Συμβούλιο της ΠΟΑΣΥ για 
το ΥΦΕΚΑ Κορίνθου, είπε ότι με 
την τοποθέτηση των 18 έκτακτων 
μεταθέσεων και άλλων 20 επιθυ-
μούντων αποσπασμένων, σε σύ-
νολο 38 αστυνομικών, θα σταμα-
τήσουν όλες οι ενισχυτικές δυνά-
μεις και αυτό θα παραδοθεί για 
να λειτουργήσει αποκλειστικά 
από την Δ.Α. Κορινθίας τον μήνα 
Νοέμβριο.

Την θέση του κ. Αρχηγού για το 
ΥΦΕΚΑ Κορίνθου, επιβεβαίωσε 
και ο κ. Υπουργός.

Επειδή, οι σειρήνες μας είχαν 
μεταφέρει ότι από τις (18) έκτα-
κτες συμπληρωματικές μεταθέ-
σεις στην Δ.Α. Κορινθίας, πολλοί 
εξ αυτών προορίζονται για άλλες 
υπηρεσίες εκτός ΥΦΕΚΑ  Κορίν-
θου, σε προσωπική ερώτηση του 
Προέδρου κ. Παπαθεοφάνους, 
στον κ. Αρχηγό εάν αυτό ισχύει, 
αυτός ήταν κατηγορηματικός ότι 
δεν πρόκειται να συμβεί και το 
ΥΦΕΚΑ Κορίνθου τελειώνει με τις 
ενισχυτικές δυνάμεις σε σύντομο 
χρονικό διάστημα.

ΑΠονομη ΠΤΥχιων  
γιΑ Το ςΕμινΑριο  
ξΕνης γΛωςςΑς

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ροδόπης, μετά και 
την ολοκλήρωση των σεμι-

ναρίων «Χρήσης Ηλεκτρονικών  
Υπολογιστών» και «Εκμάθησης 
Βουλγαρικής Γλώσσας» απένειμε 
βεβαιώσεις συμμετοχής στα εξή-
ντα εκπαιδευθέντα μέλη της.

Από τους εκπαιδευθέντες συνα-
δέλφους εκφράστηκε  η ικανοποί-
ησή τους τόσο για την καινοτόμα 
αυτή δράση του Διοικητικού Συμ-
βουλίου, όσο και για την ποιότητα 
της εκπαίδευσης.

Την εκδήλωση τίμησε με την πα-
ρουσία του ο Υποδιευθυντής της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας Ροδόπης, 
Αστυνομικός Υποδιευθυντής κ. 
ΣΟΥΛΙΩΤΗΣ Κωνσταντίνος.

Το Δ.Σ. της Ε.Α.Υ. Ροδόπης συνε-
χίζει τον αγώνα του για την καλυ-
τέρευση των εργασιακών συνθη-
κών των μελών της, αλλά και την 
αναβάθμιση των παρεχόμενων 
υπηρεσιών της Ελληνικής Αστυνο-
μίας προς τους πολίτες που υπη-
ρετούμε.
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Υπόμνημα κατέθεσε ο πρόεδρος 
της  Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Χανίων κ. Ιωάννης 

Ζερβός, στο Γενικό Συμβούλιο της  
ΠΟΑΣΥ την 01/10/2014. 

Κυρίαρχο θέμα η αναδιάρθρωση, για 
την οποία σημειώνει ότι όπως προω-
θήθηκε από το υπουργείο, «απέτυχε, 
καθόσον ουδεμία αλλαγή επήλθε. Ως 
εκ τούτου, αιτούμεθα όπως πραγματο-
ποιηθεί πιλοτική αναδιάρθρωση στην 
Κρήτη, καθόσον  η περιοχή μας συνδυ-
άζει γεωγραφικά και πολιτιστικά στοι-
χεία (ενδεικτικά αγροτικός, κτηνοτρο-
φικός και αστικός ιστός, ορεινός και 
πεδινός όγκος, καταστήματα κράτη-
σης, τουριστικός προορισμός, λιμάνια, 
αεροδρόμια και ομάδες Super League) 
που αναδύονται σε πλείστες των περι-

οχών της υπόλοιπης Ελλάδος. 
Συνεπώς, η νήσος Κρήτη αποτελεί 

μία μικρογραφία της Ελλάδος, στην 
οποία η πιλοτική εφαρμογή της αναδι-
άρθρωσης θα μπορεί να αναδείξει τις 
τυχόν παθογένειες αυτής, όταν επε-
κταθεί η εφαρμογή της πανελλαδικά, 
ώστε αυτές να αποκατασταθούν προ 
της επέκτασής της». 

Το δεύτερο θέμα που έθεσε ήταν η 
περίθαλψη στα στρατιωτικά νοσοκο-
μεία: Σύμφωνα με τη διάταξη του άρ-
θρου 1 της υπ’ αριθμ. Φ. 700/
ΑΔ218421/Σ. 560 (ΦΕΚ Β 1357 1.9.2010) 
Υ.Α. ορίζεται ότι: «Παρέχεται το δικαί-
ωμα της εξωνοσοκομειακής και νοσο-
κομειακής περίθαλψης σε όλα τα 
Στρατιωτικά Νοσοκομεία της χώρας 
στους υπαλλήλους και τα μέλη των οι-

κογενειών των εν ενεργεία 
και συνταξιούχων Πολιτι-
κών Υπαλλήλων του Υπουρ-
γείου Εθνικής Άμυνας, στο 
μόνιμο εν ενεργεία και εν 
αποστρατεία Ένστολο Προ-
σωπικό των Σωμάτων 
Ασφαλείας και στα προστα-
τευόμενα μέλη των οικογε-
νειών τους, όπως προσδιο-
ρίζονται στις διατάξεις του 
άρθρου 2 της παρούσας, με τις ίδιους 
κανόνες και διαδικασίες που ισχύουν 
για το μόνιμο εν ενεργεία και εν απο-
στρατεία Ένστολο Προσωπικό των 
Ε.Δ.», ενώ στο άρθρο 2 του ιδίου νομο-
θετήματος ορίζεται ότι: «Ως μέλη οικο-
γένειας θεωρούνται η (ή ο) σύζυγος 
του (ή της) μονίμου εν ενεργεία ή συ-

νταξιούχου υπαλλήλου (και 
σε περίπτωση διαστάσεως 
μέχρι οριστικής επιλύσεως 
του γάμου), τα παιδιά ανε-
ξάρτητα από την οικογενεια-
κή τους κατάσταση ηλικίας 
άνω των δεκατεσσάρων (14) 
ετών, οι γονείς και των δύο 
συζύγων και οι  αδελ-
φοί/6+2ές του (ή της) υπαλ-
λήλου. Για το εν ενεργεία ή εν 

αποστρατεία ένστολο Προσωπικό των 
Σωμάτων Ασφαλείας ως προστατευό-
μενα μέλη οικογενείας θεωρούνται η 
(ο) σύζυγος, τα ανήλικα άγαμα τέκνα 
ηλικίας 14 έως 18 ετών καθώς και τα 
ενήλικα άγαμα τέκνα που δεν έχουν 
υπερβεί το 25ο έτος της ηλικίας τους 
και σπουδάζουν σε αναγνωρισμένες 

πιλοτική αναδιάρθρωση προτείνουν τα Χανιά
Να αρθούν οι ανισότητες για την περίθαλψη στα στρατιωτικά νοσοκομεία

Επιστολή απέστειλε στον πρόε-
δρο του Δ.Σ. της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Μι-
χαήλ Τολίκα, επικεφαλής της 

Ομάδας εργασίας της Π.Ο.ΑΣ.Υ. για 
θέματα Κώδικα Μεταθέσεων – Πει-
θαρχικού Δικαίου – Χρόνου Εργασίας 
ο αντιπρόσωπος και Αν. Γεν. Γραμμα-
τέας της ΕΑΣΥ Αθηνών κ. Κων/νος 
Χύτας με αντικείμενο τον εκσυγχρονι-
σμό των διατάξεων Πειθαρχικού Δι-
καίου. Με βάση τα επιχειρήματα που 
αναφέρει, ζητά να συμπεριληφθεί η 
πρότασή του στο διεκδικητικό μας 
πλαίσιο. Η επιστολή κοινοποιήθηκε 
και στον πρόεδρο της Ομοσπονδίας κ. 
Χρήστο Φωτόπουλο:

Κύριε Πρόεδρε, πέραν των όσων ση-
μαντικών ζητημάτων σας απασχολούν, 
όπως ο εξορθολογισμός του Kώδικα 
μεταθέσεων, ώστε να αρθούν οι όποιες 
αδικίες υφίστανται όσοι συνάδελφοι 
κάθε χρόνο επιθυμούν να μετατεθούν 
στον τόπο συμφερόντων τους, τις οποί-
ες μετά από προτάσεις του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος φαίνεται να υιο-
θετεί η Πολιτική και Φυσική Ηγεσία, 
θα ήθελα να σας καταθέσω μερικές 
προτάσεις για ένα ζήτημα, η επίλυση 
του οποίου θα οδηγήσει σε ταχύτερη 
απονομή της πειθαρχικής δικαιοσύ-
νης, θα βοηθήσει στην αποφόρτιση του 
εργασιακού φόρτου πλήθους Αξιωμα-
τικών και γραμματειακού προσωπικού 
σε όλη την επικράτεια, θα βελτιώσει 
την γραφειοκρατική δυσκαμψία και θα 
εξασφαλίσει, το κυριότερο σήμερα, 
υπηρεσιακή αποδοτικότητα εξοικονο-
μώντας ταυτόχρονα εκατοντάδες χι-
λιάδες ευρώ σε αναλώσιμα είδη όπως 
μελάνια, τόνερ και χαρτική ύλη.

Είμαι αισιόδοξος ότι με επιμονή 
στην άρθρωση σωστών προτάσεων θα 
επιλυθεί και αυτό το θέμα, όπως δε-
σμεύτηκε να κάνει η νέα Ηγεσία τόσο 
με τον Κώδικα μεταθέσεων (με την 
μοριοδότηση των υπηρετούντων στην 

Αττική, κυρίως σε μάχιμες υπηρεσίες, 
με το «τέλος στα παραθυράκια μεταθέ-
σεων» μέσω εικονικών γάμων, διαζυ-
γίων κλπ, με δημιουργία όρου αόρι-
στης απόσπασης και όχι έκτακτη με-
τάθεση που ισχύει σήμερα, διαζεύξεις 
με επιμέλειες τέκνων που σήμερα 
προηγούνται των μορίων, πλέον να 
έπονται αυτών κλπ), όσο και άλλα σο-
βαρά ζητήματα που ζητούν άμεση επί-
λυση, όπως η απογραφή αστυνομικών 
από Δ.Ε. σε Τ.Ε., η εισαγωγή μόνο μέσω 
των Πανελλαδικών Εξετάσεων και μέ-
ριμνα για άμεση πρόσληψη όσων 
έχουν πετύχει σε παρελθούσες εξετά-
σεις και δεν έχουν εισαχθεί ακόμα στις 
Σχολές, αλλά και η δέσμευση για από-
συρση της διαταγής για το πλαφόν 
πληρωμής στα νυχτερινά. 

Ειδικότερα, ακολουθούν προτά-
σεις αναφορικά με την τροποποίη-
ση του ισχύοντος Π.Δ. 120/2008 Πει-
θαρχικού Δικαίου Αστυνομικών 
Υπαλλήλων:

Στην κατηγορία των Προκαταρκτι-
κών Διοικητικών Εξετάσεων, στο άρ-
θρο 24 παρ.1β (Π.Δ. 120/2008), ΙΣΧΥΕΙ 
ότι διενεργείται Π.Δ.Ε. για την εξακρί-
βωση των συνθηκών τραυματισμού ή 
των αιτιών πάθησης αστυνομικών 
προκειμένου κριθεί αν έχουν σχέση με 
την υπηρεσία. Αυτό ισχύει και διατάσ-
σεται ακόμα και για μια απλή γρατσου-
νιά, μια απλή κάκωση. Ο λόγος που γί-
νεται αυτό είναι διότι ο τραυματισμός 
εν ώρα υπηρεσίας γεννά δικαιώματα 
υπέρ του αστυνομικού, όπως επιδόμα-
τα κλπ. Σε κάθε άλλη περίπτωση ο 
τραυματισμός εκτός υπηρεσίας δεν 
γεννά κανένα δικαίωμα οικονομικής ή 
άλλης φύσεως για τον αστυνομικό.

Τι ιςχΥΕι ςΤην ΠρΑξη
Το μεγαλύτερο μέρος των συνολικά σε 
ένα έτος διατασσόμενων Π.Δ.Ε. αφορά 
τραυματισμούς αστυνομικών. Επειδή 

όμως δεν έχει κανείς το 
δικαίωμα να κρίνει αν ο 
τραυματισμός έλαβε χώ-
ρα εντός ή εκτός διατε-
ταγμένης υπηρεσίας, ένε-
κα ή όχι ένεκα ταύτης, 
γιατί το ισχύον Π.Δ δεν 
παρέχει την ευχέρεια στα 
μονομελή όργανα (Διοι-
κητές ή Δ/ντες Δ/νσεων) 
να μπορούν να κρίνουν 
αν θα διατάζουν ή όχι, δι-
ατάσσεται λοιπόν η διενέργεια αυτής 
σε κάθε περίπτωση τραυματισμού, 
όπως μια απλή γρατσουνιά, μια απλή 
κάκωση, θλάση, τραυματισμός λόγω 
τροχαίου κλπ. και ας ξέρουμε ότι τραυ-
ματίστηκε εκτός υπηρεσίας. 

Αυτό δυστυχώς οδηγεί σε μια “βιο-
μηχανοποίηση” και απαξίωση της δι-
αδικασίας Π.Δ.Ε. για τραυματισμό 
αστυνομικών που τραυματίζονται στο 
συντριπτικά μεγαλύτερο ποσοστό στο 
σπίτι τους ή «στις σκάλες» και γενικά 
εκτός υπηρεσίας, όπως κατά την άθλη-
ση ή έστω σε κάποιο απλό τροχαίο ατύ-
χημα, που δεν προσφέρει τίποτα στην 
υπηρεσία παρά μόνο φορτώνει με 
όγκο δουλειάς τους ήδη φορτωμένους 
Αξιωματικούς, κατασπαταλούνται αν-
θρώπινοι πόροι και φυσικά αναλώσι-
μα αξίας εκατοντάδων χιλιάδων ευρώ 
όπως χαρτιά και μελάνια εκτυπωτών.

 Όλο αυτό, στηρίζεται στην παρωχη-
μένη λογική του «να το ερευνήσουμε 
εξ' αρχής» διότι «ενδιαφέρει η σχέση 
με την υπηρεσία» (ενώ αυτό μπορεί να 
διερευνηθεί πολύ άνετα εκ των υστέ-
ρων) και δεν έχει να κάνει με την λογι-
κή της ανάκρισης, καθόσον όλοι οι 
αξιωματικοί καταλήγουν σε ό,τι τους 
πει ο εμπλεκόμενος συνάδελφος στην 
αναφορά του για το πώς τραυματίστη-
κε και στον απλό έλεγχο του βιβλίου 
υπηρεσίας να «τσεκάρουν» αν δούλευε 
όταν τραυματίστηκε. 

Με έναν πρόχειρο 
υπολογισμό και λαμβά-
νοντας υπ’ όψιν ότι μια 
περαιωμένη Π.Δ.Ε. περι-
έχει κατά μ.ο. 20 φύλλα 
(από την έκδοση διατα-
γής μέχρι την υποβολή), 
αναγόμενο αυτό το ποσό 
σε μεγέθη επικράτειας, 
αντιλαμβανόμαστε πόσα 
χρήματα αναλώνονται 
άσκοπα για μια παρωχη-

μένη διαπίστωση ότι ένας συνάδελφος 
χτύπησε «στο μπάνιο του» ή «κατεβαί-
νοντας τις σκάλες», το οποίο επιβεβαι-
ώνεται πανηγυρικά γιατί με ένα δειγ-
ματοληπτικό έλεγχο στους ατομικούς 
φακέλους του προσωπικού (με αριθμό 
9 – Ασθένειες) φαίνεται άνετα ότι όλοι 
τραυματίστηκαν «στο μπάνιο τους» ή 
«κατεβαίνοντας τις σκάλες».

ΠροΤΑςη
Να διατάσσεται Π.Δ.Ε. για τραυματι-
σμό αστυνομικού όχι άμεσα και εξαρ-
χής για όλους, παρά μόνο σε περί-
πτωση που αυτός εγείρει κάποιο 
σχετικό αίτημα αποζημίωσής του - 
χορήγησης επιδόματος περί ένεκα 
ταύτης, όπως ακριβώς γίνεται χρόνια 
τώρα και με την συνταξιοδοτική 
Ε.Δ.Ε. Να λαμβάνεται από την Γραμ-
ματεία μια απλή υπεύθυνη δήλωση 
- αναφορά από τον συνάδελφο που 
τραυματίστηκε, όπως λαμβάνεται 
υπεύθυνη δήλωση από το προσωπι-
κό χρόνια τώρα για πληθώρα άλλων 
περιπτώσεων σαν την απώλεια - κλο-
πή ταυτοτήτων, όπου θα αναγράφει 
το πώς τραυματίστηκε (π.χ. Αναφέρω 
ότι ο τραυματισμός μου έλαβε χώρα 
εντός της οικίας μου και εκτός υπη-
ρεσίας), η οποία αφού ελεγχθεί, θα 
τίθεται απευθείας στο Αρχείο από τον 
Διοικητή του ή τον Διευθυντή της Δ/
νσης και στους ατομικούς του φακέ-

λους και μόνο σε περίπτωση που 
αφορά τραυματισμό κατά την εκτέ-
λεση υπηρεσίας και εγείρεται ζήτη-
μα, θα υποβάλλεται στην Διεύθυνση 
προς διαταγή Π.Δ.Ε. 

Στην κατηγορία των Προκαταρκτι-
κών Διοικητικών Εξετάσεων, στο άρ-
θρο 24 και στην ερμηνευτική που ακο-
λούθησε αυτό, ΙΣΧΥΕΙ ότι και για τις 
ταυτότητες που απώλεσε ή εκλάπησαν 
από το αστυνομικό προσωπικό, εκδί-
δεται διαταγή διενέργειας Π.Δ.Ε, για 
την οποία ισχύουν όσα εκτέθηκαν πα-
ραπάνω και επιπροσθέτως, δεν απο-
κομίζεται κανένα περαιτέρω όφελος. 
Και πάλι στο συντριπτικά μεγαλύτερο 
ποσοστό αυτών, ίσως και στο 100%, δεν 
ανακαλύπτεται κάποιο νέο στοιχείο 
παρά τα όσα αναφέρονται στις σημα-
τικές αναφορές και στις αναφορές του 
προσωπικού ή στις υπεύθυνες δηλώ-
σεις που λαμβάνονται αρχικά πριν την 
διαταγή της Π.Δ.Ε, όλα αυτά αναπαρά-
γονται στο πόρισμα. Όλα λοιπόν κατα-
λήγουν στο τι ισχυρίζεται ο αστυνομι-
κός και τίποτα παραπάνω.

Επίσης, προτείνεται οι αρμόδιοι για 
την άσκηση πειθαρχικής δίωξης να 
τον καλούν απευθείας σε απολογία, 
αφού συγκεντρώσουν όλα τα στοιχεία, 
ήτοι σηματική αναφορά Τ.Α. και υπεύ-
θυνη δήλωση του εμπλεκόμενου 
αστυνομικού. Το ίδιο θα μπορούσε 
κάλλιστα να εφαρμοστεί και για τις 
εκατοντάδες των περιπτώσεων εμπλο-
κής αστυνομικών σε οδικό τροχαίο 
ατύχημα εκτός διατεταγμένης φυσικά 
υπηρεσίας με ιδιωτικό όχημα. Η υπη-
ρεσία θα μπορούσε κάλλιστα μόνο σε 
περίπτωση που προέκυπτε ευθύνη 
αστυνομικού από την υποβλητική 
αναφορά της Τροχαίας στον κ. Εισαγ-
γελέα να τον καλεί απλά απευθείας σε 
απολογία. Ζήτημα παραγραφής δεν 
τίθεται αφού το πολύ εντός εξαμήνου 
οι δικογραφίες υποβάλλονται.

Πρόταση για τη διενέργεια Π.Δ.Ε.
Τεκμηριωμένη επιστολή με στόχο ένα δικαιότερο πειθαρχικό δίκαιο στην Ελληνική Αστυνομία

Σχολές του εσωτερικού ή εξωτερικού». 

Πρόταση
Από την παράθεση των ανωτέρω δια-
τάξεων προκύπτει αβίαστα ότι πραγ-
ματοποιείται μια ανισότητα όσον αφο-
ρά τη μεταχείριση των υπαλλήλων του 
Υπουργείου Άμυνας με το ένστολο 
προσωπικό, η οποία δεν δικαιολογεί-
ται. Ως εκ τούτου φρονούμε ότι θα πρέ-
πει να περιληφθούν με νομοθετική 
ρύθμιση και ως προς το ένστολο προ-
σωπικό, ως μέλη οικογενείας οι γονείς 
και των δύο συζύγων και οι αδελφοί/ές 
του (ή της) ένστολου και να εκλείψουν 
οι πρόσθετες προϋποθέσεις όσον αφο-
ρά τα τέκνα του ένστολου, ώστε να κα-
λύπτονται και τα παιδιά αυτού, ανε-
ξάρτητα από την οικογενειακή του 
κατάσταση, ηλικίας άνω των δεκατεσ-
σάρων (14) ετών, όπως ακριβώς ορίζε-
ται και στους εν ενεργεία και συνταξι-
ούχους Πολιτικούς Υπαλλήλους του 
Υπουργείου Εθνικής Άμυνας.
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Δ
 
 
 
 
ιάβασα προσεχτικά την 

ανακοίνωση των Ομοσπονδιών των Σω-
μάτων Ασφαλείας , σχετικά με τη συνά-
ντηση που είχαν με τον Yφυπουργό Ερ-
γασίας κ.Αντώνιο Μπέζα.

Σύμφωνα με την ανακοίνωση, συζη-
τήθηκαν θέματα σχετικά με το επίμαχο 
θέμα του Ασφαλιστικού ταμείου του 
ΤΕΑΠΑΣΑ και για το οποίο οι Ομοσπον-
δίες ζήτησαν παράταση, επικαλούμενες 
στενότητα χρόνου, καθόσον για να λη-
φθεί απόφαση θα πρέπει να γίνουν 
αναλογιστικές μελέτες, καθώς και να 
επιλυθούν διάφορα γραφειοκρατικά 
ζητήματα. Εκείνο, όμως, που δεν αναφέ-
ρεται στην ανακοίνωση για τη συζήτη-
ση και είναι επίκαιρο θέμα σε όλα τα μέ-
σα μαζικής ενημέρωσης, είναι η από-
φαση των δανειστών για την αλλαγή 
του περίφημου συνδικαλιστικού νόμου 
του 1981 και των συνδικαλιστικών ελευ-
θεριών που διέπουν όλους τους συνδι-
καλιστικούς φορείς, ακόμα και αυτών 
των ένστολων.

Είναι γνωστό ότι σε μεγάλη μερίδα 
πολιτών, αλλά και εργαζομένων, έχει 

πέσει σε μεγάλη δυσμένεια γενικότερα 
το συνδικαλιστικό κίνημα, κυρίως λόγω 
της κρίσης, της επαφής με τις εκάστοτε 
κομματικές ηγεσίες, αλλά και των δια-
φόρων σκανδάλων που βγήκαν στην 
επιφάνεια τα τελευταία χρόνια.

Είναι, όμως, γεγονός ότι, κατά τη διάρ-
κεια των μνημονίων, αυτός ο έστω και 
κατακερματισμένος, ίσως και σε μερικές 
περιπτώσεις διαπλεκόμενος συνδικαλι-
σμός, προσπάθησε με μερικές φορές πο-
λύ καλά αποτελέσματα, να εξασφαλίσει 
και να διαφυλάξει πολλά από τα δικαιώ-
ματα των εργαζομένων.

Στη περίπτωση των Σωμάτων Ασφα-
λείας, εκτός από τα πολλά εργασιακά ζη-
τήματα και με τις διάφορες κόντρες με-
ταξύ διαφόρων συνδικαλιστών που ανά 
διαστήματα βλέπουν το φως της δημοσι-
ότητας, η μεγαλειώδης, θα τη χαρακτηρί-
ζαμε, νίκη στο Συμβούλιο της Επικρατεί-
ας είναι ένα χαρακτηριστικό παράδειγ-
μα. Ακόμα και σήμερα, 6 μήνες μετά 
και παρ’ όλα τα λεγόμενα και τις -και κα-
λά- διαβεβαιώσεις της κυβέρνησης σχε-
τικά με τις προθέσεις της για άμεση από-
δοση των χρημάτων και επιστροφή 
στους μισθούς του Αυγούστου του 2012, 
ούτε τα χρήματα έχει επιστρέψει, ούτε 
κανείς ξέρει πώς θα το καταφέρει, δημι-

ουργώντας ένα βαθύ ρήγμα αυτής με 
ένα από τα πιο χρήσιμα και  ενεργά κομ-
μάτια του Ελληνικού κράτους. Έφτασε 
μάλιστα να κληθεί για εξηγήσεις ο 
Υπουργός Οικονομιών από τις δικαστι-
κές αρχές για την καθυστέρηση αυτή!

Θ
 
 
 
 
α μπορούσε άραγε ο ένστο-

λος συνδικαλισμός να πετύχει ένα τέτοιο 
πονοκέφαλο στη κυβέρνηση ή στην ηγε-
σία, αν δεν είχε τις συνταγματικές ελευ-
θερίες του επίμαχου νόμου, που οι δανει-
στές μας τόσο επίμονα απαιτούν να κα-
ταργηθεί;

Θα το θέσω αλλιώς, μετά απ’ όσα έχου-
με περάσει, ως Έλληνες Αστυνομικοί κα-
τά το παρελθόν, από τις διάφορες κυβερ-
νήσεις, πιστεύετε ότι ο σκοπός των δα-
νειστών ή της κυβέρνησης για την αλλα-
γή του Νόμου, είναι να καθαρίσει τη 
διαφθορά και το λεγόμενο, κατά αυτούς, 
ακαταλόγιστο των συνδικαλιστών;

Να θυμίσω το περίφημο βαθμολόγιο, 
την απόπειρα αλλαγής-κατάργησης του 
Κώδικα μεταθέσεων, τη δημιουργία δυο 
και τριών τρόπων εισαγωγής στο Σώμα, 

τη διάλυση των Σχολών και τη μετατρο-
πή τους σε προσφυγικά στρατόπεδα, το 
μη άνοιγμα θέσεων για την επαρχία και 
τον εγκλωβισμό του μισού αστυνομικού 
πληθυσμού στην Αττική, το κούρεμα των 
ασφαλιστικών μας ταμείων με το ζόρι 
και την υπαγωγή τους σε ένα τεράστιο 
δημόσιο και καταχρεωμένο, την απαρά-
δεκτη κατάσταση σε υγιεινή και υλικοτε-
χνική υποδομή των κτιρίων και των μη-
χανοκίνητων μέσων, τη μη πρόσληψη 
για χρόνια Αστυνομικών και τις περίφη-
μες αναδιαρθρώσεις-αναδιαλύσεις της 
Ελληνικής Αστυνομίας.

Πόσα άλλα καλά θέλετε να σας θυμί-
σω, για να σας πείσω, ότι αυτοί που τώρα 
επικαλούνται και κατακεραυνώνουν τον 
συνδικαλισμό, είναι αυτοί που δεν έλυ-
σαν κανένα πρόβλημα, αντίθετα δημι-
ούργησαν πολλά, αν όχι όλα; Και όλα αυ-
τά έγιναν με ένα αρκετά δυνατό συνδι-
καλισμό, που αντιστάθηκε τουλάχιστον 
όσο μπορούσε. Τι θα γινόταν αν δεν 
υπήρχε και αυτός, έτσι όπως θέλουν αυ-
τοί; Όσον αφορά όμως τη ποιότητά του, 
αυτό βαραίνει τον καθένα μας, καθώς ο 
συνδικαλισμός είναι αυτός που εμείς 
ψηφίζουμε και αυτός που εμείς θέλουμε, 
ως σύνολο, Σώμα και σωματείο εργαζο-
μένων!

Μ
 
 
 
 
πορεί ως εκπρόσωποι 

εργαζομένων πολλές φορές να επιβάλ-
λεται  να συγκρουστούμε τόσο με την 
φυσική όσο και με την πολιτική ηγεσία 
για τυχόν λανθασμένες αποφάσεις τους. 
Αυτό σημαίνει άλλωστε κατά μια έννοια  
και  υγιής συνδικαλισμός.  Θα πρέπει 
όμως, να έχουμε το θάρρος και την παρ-
ρησία να επισημαίνουμε και, γιατί όχι, 
να επαινούμε τις προσπάθειες αυτές 
που στόχο έχουν να πάνε τον  Oργανισμό 
που υπηρετούμε, ένα βήμα μπροστά .

Η απόφαση  του Υπουργού Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη  και  η 
διαταγή του  Αρχηγού του Σώματος της 
Ελληνικής Αστυνομίας, για την επανα-
λειτουργία της Σχολής Αστυφυλάκων  
Κομοτηνής  με ταυτόχρονη κατάργηση  
του  Κέντρου κράτησης μεταναστών που 
λειτουργεί εκεί, είναι πράγματι απόφα-
ση -σταθμός ως προς την σωστή βεβαί-
ως κατεύθυνση, επιβεβαιώνοντας στην 
κυριολεξία  την φράση του Βίκτωρος  
Ουγκώ, το 1847, στη Βουλή των Ομοτί-
μων της Γαλλίας «Εκεί που ανοίγει ένα 
σχολείο, κλείνει μια φυλακή». 

Η απόφαση αυτή δικαιώνει πλήρως 
την στάση που κράτησε  όλο αυτό το διά-
στημα  η Π.Ο.ΑΣ.Υ., ως συνδικαλιστικός 
φορέας, που λειτουργεί υπεύθυνα και 

τον  αγώνα που έδωσε, με αποκορύφωμα 
την  πραγματοποίηση Ημερίδας με θέμα 
την εκπαίδευση στις Αστυνομικές Σχο-
λές, στην πόλη της Κομοτηνής, στις 4 Αυ-
γούστου 2014. Δικαιώνει, όμως, πλήρως 
και την στάση της  Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ροδόπης και ιδιαιτέρως της 
προέδρου της  κ. Σταυρούλας Τζατζανά, 
μπροστάρη σε αυτόν τον μεγαλειώδη 
αγώνα, η οποία παρά τα σωματικά και 
ψυχικά τραύματα που υπέστη «με βία 
από τα ΜΑΤ και δύο Πειθαρχικά συμ-
βούλια στην πλάτη της» , δεν το έβαλε 
κάτω. Απεναντίας με σύμμαχό της σύσ-
σωμη  την  κοινωνία  της Κομοτηνής, αλ-
λά και τους φορείς του τόπου,  πάλεψαν 
για  το δίκαιο αυτό αίτημα.

Επιτέλους,  η νέα πολιτική και φυσική 
ηγεσία του Σώματος της Ελληνικής 
Αστυνομίας  με τα δείγματα γραφής που 
έχει δείξει ως τώρα  (αφού κατήργησε  το 
έκτρωμα της αναδιάρθρωσης ,με εξαίρε-
ση τις 6.700 οργανικές θέσεις Αστυφυλά-
κων), σκεπτόμενη ΕΛΛΗΝΙΚΑ, έβαλε 
τον θεμέλιο λίθο  για την διόρθωση του  
έτερου ατοπήματος  της προηγούμενης, 
όσον αφορά το λουκέτο που έβαλε στις 
Αστυνομικές Σχολές. Ειλικρινά συγχα-
ρητήρια!  Ελπίζω, βέβαια, πως η επανα-
λειτουργία της Σχολής δεν θα παραμεί-
νει στα χαρτιά,  καθώς εκκρεμούν οι 
προσλήψεις 750  επιτυχόντων από τις 
Πανελλαδικές εξετάσεις των δύο τελευ-
ταίων ετών.

Είναι απαραίτητος ο Συνδικαλισμός;

Εκεί που ανοίγει ένα σχολείο, 
κλείνει μια φυλακή

Η διοίκηση είναι επιστήμη

 ΔιΚΑιωμΑΤΑ

 ΕΚΠΑιΔΕΥςη  μΑνΑΤζμΕνΤ

του  
ΔΕΛηγιωργη  
γΕωργιοΥ

ΑΝτιπροσώποΥ 
τΗσ ποΑσΥ

του Κων/νοΥ 
ΚιΤςιοΥ

προεΔροΥ  
τΗσ ε.Ασ.Υ. 
ιώΑΝΝιΝώΝ

αποψεισ

Α
παράβατος είναι ο κανόνας ότι οι 
χρηστές διοικήσεις είναι αυτές που 
δημιουργούν τις κατάλληλες προϋ-
ποθέσεις σε κάθε Υπηρεσία έτσι ώστε 
να ενεργοποιείται το ενδιαφέρον των 

αστυνομικών να μετατεθούν εκεί. Πολλές φορές 
οι συνδικαλιστικές παρεμβάσεις εστιάζονται 
στην ενίσχυση κάποιων υπηρεσιών με έμψυχο 
δυναμικό προκειμένου να μπορούν να ανταπε-
ξέλθουν στο έργο τους. Όμως αυτό δε φτάνει. Αν 
οι εκάστοτε διοικήσεις δημιουργήσουν  από μό-
νες τους τις κατάλληλες προϋποθέσεις,  τότε αυ-
τόματα οι Υπηρεσίες θα λειτουργήσουν ως πό-
λος έλξης για τους συναδέλφους.

Είναι γεγονός, ότι κανείς δε θέλει να μετατεθεί 
και να εργαστεί εκεί όπου η διοίκηση παραβιάζει 
κατάφορα τα δικαιώματα των εργαζομένων, τους 
στερεί τις ημερήσιες αναπαύσεις και τους εξοντώ-
νει σωματικά και ψυχικά με την υπερεργασία.

Η διοίκηση είναι επιστήμη, θέλει γνώσεις, τα-
λέντο  καλή πρόθεση, και είναι απαράβατος κανό-
νας ότι εκεί που ταλαιπωρείται ασκόπως ο εργα-
ζόμενος Αστυνομικός, στερείται και ο πολίτης την 
στοιχειώδη ασφάλεια. Όποιος δε μπορεί να αντα-
πεξέλθει να πάει σπίτι του.

Δε φταίνε σε τίποτα οι εργαζόμενοι αστυνομικοί  
να υποφέρουν από την ανικανότητα κάποιων, αλ-
λά και οι πολίτες να στερούνται το αγαθό της 
ασφάλειας.

Εμείς, είμαστε εδώ να αναδείξουμε τις χρηστές 
διοικήσεις που δημιουργούν  μάλιστα και τις κα-
τάλληλες προϋποθέσεις για αποτελεσματικότητα 
του λειτουργήματός μας, αλλά συνάμα και να καυ-
τηριάσουμε αυτούς που την ανικανότητά τους να 
διοικήσουν, προσπαθούν να την θεραπεύσουν με 
κομμένα ρεπό και παραβιάσεις του ωραρίου ερ-
γασίας των αστυνομικών. 

του 
γιωργοΥ ΚΑΛιΑΚμΑνη 

προεΔροΥ ε.Ασ.Υ.  
Ν/Α ΑττικΗσ
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Την αμαρτία μου, τη λέω. Κανο-
νικά, οι Ομοσπονδίες θα έπρεπε 

να υποβάλλουν καταστάσεις με τα 
στοιχεία όσων συμμετείχαν στις δια-
δηλώσεις, ώστε αυτοί να λάβουν 
πρώτοι κατά προτεραιότητα όλα τα 
αναδρομικά. Και μια λίστα, βεβαίως 
βεβαίως, με τα ονόματα εκείνων που 
υποτιμούσαν τον αγώνα μας είτε 
έμεναν μοιρολατρικά μακριά μας.

 9η Οκτωβρίου 2003, Ηθικόν 
Δίδαγμα: Καμιά εξουσία, όσα 

αυταρχικά και άδικα μέσα κι αν 
χρησιμοποιεί, δεν μπορεί να μα-
κροημερεύσει. Αργά ή γρήγορα, 
με τους αγώνες των πολιτών και 
υπό το βάρος των ανομημάτων 
της είναι καταδικασμένη να κα-
ταρρεύσει, λυτρώνοντας την κοι-
νωνία από τα δεινά που της έχει 
προκαλέσει. 

Κάποιοι μίλησαν ξανά για 
«αδελφοκτόνο σύρραξη» και 

για «εμφύλιους», αλλά λησμόνησαν 
να μας πουν ότι η κυβέρνηση και μό-
νο αυτή ευθύνεται για ό,τι είχε γίνει 
στις 9/10/03. Ούτε οι συνδικαλιστές 
ευθύνονται, ούτε τα ΜΑΤ ευθύνο-
νται. Αν δεχόμασταν το αντίθετο, θα 
στοχοποιούσαμε εμείς οι ίδιοι τους 
συναδέλφους μας και θα αφήναμε 
στο απυρόβλητο την τότε κυβέρνηση 
και την όποια κυβέρνηση. Φαντα-
στείτε μια κοινωνία με προβλήματα 
(νοσοκομεία, σχολεία, αστυνόμευση 
κλπ) να μην ασκεί κριτική στον εκά-
στοτε υπουργό, αλλά στους αστυνο-
μικούς που στέλνει ο υπουργός απέ-
ναντι στις κοινωνικές ομάδες…

 Τρία χρόνια διήρκησε η προ-
σωρινότητα της μετατροπής 

της Σχολής Αστυφυλάκων Κομο-
τηνής σε Κέντρο Κράτησης. Κατά-
λαβαν επιτέλους τη γκάφα που 
είχαν διαπράξει οι προκάτοχοί 
τους και ανακοίνωσαν το τέλος 

του αίσχους. Το «αστείο» της υπό-
θεσης είναι ότι τότε και τώρα επι-
καλούνται τους ίδιους «εθνικούς 
λόγους». Μάλλον κάτι άλλο συμ-
βαίνει. Μικροπολιτική και τίποτε 
άλλο. Μας το θύμισε εξάλλου και 
ο νέος ευρωπαίος επίτροπος επί 
θεμάτων μετανάστευσης, ο κ. 
Αβραμόπουλος, ο οποίος δίνο-
ντας εξετάσεις στις Βρυξέλλες, 
τάχθηκε κατά των τειχών, όταν 
ρωτήθηκε για την κατασκευή κα-
τά μήκος του Έβρου και εξέφρασε 
την  πεποίθηση ότι δεν πρέπει να 
οικοδομηθεί μία Ευρώπη φρού-
ριο, στην προσπάθεια αντιμετώ-
πισης των προκλήσεων που αντι-
μετωπίζει.

Τις κακές τους συνήθειες οι κυ-
βερνώντες δεν λένε να τις αφή-

σουν κατά μέρος. Διακινήθηκαν στα 

ΜΜΕ νομοσχέδια και σενάρια για 
τη συμμόρφωση του υπουργείου Οι-
κονομικών στις αποφάσεις του ΣτΕ 
χωρίς να έχει προηγηθεί διάλογος. 
Αλλά εμείς απαιτούμε πλήρη συμ-
μόρφωση.  

 Κόκκινη κάρτα πήραν οι 
βουλευτές της συγκυβέρνη-

σης που είχαν τη φαεινή ιδέα να 
προτείνουν συμψηφισμό των 
αναδρομικών με τα χρέη των εν-
στόλων στο δημόσιο. Μα καλά, 
δεν ήξεραν. Δεν ρώταγαν, να τους 
πουν ότι αυτά δεν γίνονται ούτε 
στη Ζιμπάμπουε;

Η μεθόδευση της κυβέρνησης 
στο θέμα του ΤΕΑΠΑΣΑ, δεν 

έχει προηγούμενο. Αφού άρπαξαν 
πάνω από 350.000.000 ευρώ, ζεστό 
χρήμα, έβαλαν στο μάτι και τα υπό-
λοιπα, αδιαφορώντας για την κατα-

κραυγή που θα προκαλούσαν, διότι 
το σχέδιο στην ολοκλήρωσή του 
προβλέπει μετάθεση ευθυνών, από 
τις δικές της πλάτες (υπουργείο Ερ-
γασίας, Οικονομικών, Δημόσιας Τά-
ξης κλπ), στις πλάτες της Ομοσπον-
δίας. Θετική είναι η θέση για τη δημι-
ουργία ενιαίου ταμείου, όπως ήδη 
έχει δηλώσει δημοσίως και ο υπουρ-
γός κ. Βασίλης Κικίλιας. 

Σποραδικά μεν, αλλά υπαρ-
κτά τα κρούσματα αστυνομι-

κής αυθαιρεσίας και διαφθοράς. 
Παρά τις προσπάθειες, υπάρχει 
αρκετός δρόμος ακόμα ώσπου να 
καταλάβουν όλοι ότι είναι προς 
το συμφέρον μας και η έξωθεν 
καλή μαρτυρία. Όσο η κοινή γνώ-
μη πιστεύει ότι οι ΕΔΕ γίνονται 
για τα μάτια του κόσμου, θα έχου-
με πρόβλημα.

«Ο θάνατος του Κώστα 
Κατσούλη πρέπει να είναι ο 
τελευταίος στη μακρά σειρά 
της βίας που ανεγκέφαλοι, 
εγκληματίες ή ψυχοπαθείς, 
εισάγουν ακόμη και σε αγώ-
νες της Γ’ Εθνικής, σε αγώ-
νες χάντμπολ ή γυναικείου 
βόλεϊ, ή αγώνες μεταξύ 
ομάδων παίδων».

&Είπαν 
Εγραψαν

Γιάννης 
Ανδριανός 
ΥφΥποΥργοσ 
πολιτισμοΥ και 
αθλητισμοΥ 

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Πάγια θέση της Ομοσπονδίας 
μας ήταν και είναι η αντιμε-
τώπιση των αστυνομικών 

ζητημάτων της χώρας μας εκ μέ-
ρους των πολιτικών κομμάτων, χω-
ρίς μικροπολιτικές σκοπιμότητες 
και με γνώμονα πάντα το δημόσιο 
συμφέρον.

Στο πλαίσιο αυτό κινούμενη η 
ΠΟΑΣΥ, ενημερώνει τους αρμόδι-
ους υπουργούς και τα πολιτικά 
κόμματα για όλα τα μείζονα ζητή-
ματα που μας απασχολούν και ανα-
μένει από αυτούς ειλικρινείς απα-
ντήσεις στα αιτήματά μας. «Χρόνια 
στο κουρμπέτι», γνωρίζουμε πώς 
πολιτεύτηκε μέχρι σήμερα το πολι-
τικό μας σύστημα και πόσο μας εκ-
μεταλλεύτηκε. Μετά από τόσα χρό-
νια, όμως, όταν πια το ίδιο το πολι-
τικό σύστημα αναγνωρίζει τα λάθη 
του και κόπτεται ότι θέλει να τα δι-
ορθώσει, δεν κατανοούμε γιατί πρέ-
πει να υπάρχει ακόμα «σκοπιμότη-

τα» στο δημόσιο λόγο για τα ζητή-
ματα της αστυνομίας.

Διότι, «σκοπιμότητα» υποκρύ-
πτει η μη δημόσια αναφορά του 
Αρχηγού της Αξιωματικής Αντιπο-
λίτευσης και Προέδρου του ΣΥΡΙ-
ΖΑ κ. Αλέξη Τσίπρα στην προσφο-
ρά των ενστόλων και δη στα αιτή-
ματά τους καθ’ όλη την παρουσία 
του στην 79η Δ.Ε.Θ. Μπορεί να 
επισκέφθηκε το περίπτερο της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας και να εκφρά-
στηκε θετικά για το έργο της, αλλά 
αυτό δεν ήταν αρκετό για να δια-
σκεδαστεί η αγωνία των χιλιάδων 

αστυνομικών, πυροσβεστών, λιμε-
νικών και στρατιωτικών, που εκεί-
νες τις ημέρες ήταν στο δρόμο δια-
δηλώνοντας για τα δίκαια αιτήμα-
τά τους. Πόσο μάλλον  που και ο 
ίδιος και οι αρμόδιοι για τα Σώμα-
τα Ασφαλείας βουλευτές και στε-
λέχη του κόμματός του, γνώριζαν 
για τις προσδοκίες τους. 

Γ ι’ αυτό ήταν δικαιολογημένη 
η κοινή ανακοίνωση της ΠΟ-
ΑΣΥ και της ΠΟΑΞΙΑ με την 

οποία καλούσαν αμέσως μετά την 
Αξιωματική Αντιπολίτευση -δεδο-

μένου ότι αναφέρεται στις τραγι-
κές επιπτώσεις των Μνημονίων, 
τις οποίες άλλωστε περιλαμβάνει 
και στις Θέσεις της για την Ελληνι-
κή Αστυνομία- να αναλάβει πρωτο-
βουλίες και να πιέσει την κυβέρνη-
ση με στόχο την άμεση εφαρμογή 
των αποφάσεων του Συμβουλίου 
της Επικρατείας. Μπορεί η νομο-
θετική πρωτοβουλία και «το δια 
ταύτα» να ανήκει στην Κυβέρνηση, 
όμως και ο θεσμικός ρόλος της 
Αξιωματικής Αντιπολίτευσης της 
επιτρέπει να αναλαμβάνει πρωτο-
βουλίες τέτοιες που να μην επιδέ-

χονται αμφισβητήσεις ούτε καν 
υπεκφυγές από κανέναν.

Οι αστυνομικοί διακηρύττουν 
ότι δεν είναι δεδομένοι κανενός. 
Πέρασε η εποχή που τους είχαν 
ταυτισμένους με συγκεκριμένους 
χώρους και καταστάσεις. Αυτό συ-
νιστά κατάκτηση, ασχέτως αν δεν 
συνομολογείται από τους γνω-
στούς διαμορφωτές της κοινής 
γνώμης. Κατάκτηση που οφείλε-
ται, όμως, και στη δημοκρατική 
λειτουργία του συνδικαλιστικού 
κινήματος, στην ωριμότητα των 
μελών του, στην τήρηση των κατα-
στατικών του αρχών, στο σεβασμό 
της λειτουργίας των πολιτικών 
κομμάτων -που ασφαλώς και δι-
καιούνται να μας εκπροσωπούν 
και με πρώην συναδέλφους μας-  
και κυρίως οφείλεται στη διαφύ-
λαξη του διακριτού ρόλου των εν 
ενεργεία συνδικαλιστών αστυνο-
μικών, έναντι των κομμάτων.

Κόμματα και συνδικάτο
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (κρατική αυθαιρεσία2

ΠΡΩΤΟςΕΛΙΔΑ
Πολλές φορές έχει συμβεί οι πρωτοσέ-
λιδες αγάπες του κυβερνητικού τύπου 
προς τους ένστολους να μην επιβεβαι-
ώνονται από τις εξελίξεις. Τούτη τη 
φορά, η «ομοβροντία» που ξεκίνησε 
από την περασμένη άνοιξη, με αφορμή 
τις αποφάσεις του ΣτΕ, συνεχίζεται ως 
σήμερα. Είδαμε πολλές φορές να μας 
μοιράζουν και να μας ξαναμοιράζουν 
ευρώ, χωρίς να έχει μπει στις τσέπες 
μας ούτε ένα σεντ. Αυτό συμβαίνει με 
τα πρωτοσέλιδα και τούτη τη φορά και 
μάλιστα με τόση επιμονή ώστε να εντεί-
νεται η καχυποψία μας ότι όλα αυτά 
έχουν άρωμα εκλογών και αποσκοπούν 
μάλλον αλλού! Όσο για τις αυξήσεις, 
δεν πρόκειται για αυξήσεις, αλλά για 
επιστροφή δικών μας χρημάτων!

«Εξαπατήσατε τους αστυνο-
μικούς το 2012. Ο κ. Σαμα-
ράς τους υποσχέθηκε ότι θα 
αποκατασταθούν οι μισθοί 
τους στα επίπεδα του 2009.  
Και κάνατε νέες μειώσεις. 
Είναι κι αυτοί θύματα των 
μνημονίων σας».

Χαρά 
Καφαντάρη 
βοΥλεΥτησ σΥριΖα
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